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 65שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 05.02.2023מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ראש העיר ויו"ר מועצת העיר -מר ששון מוטי 

o  חבר מועצה -מר אחדות יעקב 

o מועצהחבר  - מר אלרון פנחס 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר זכריה ניסן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר ישראל מורן 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 
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o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o  חבר מועצה - שימר קינן 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

 

 :כמו כן נכחו 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o חשבת העירייה  - גב' אסתי וייסלר הרצוג 

o מנכ"לית רשת קהילה ופנאי - גב' בתיה כהן 

o שת קהילה ופנאיסמנכ"לית הדרכה וקהילה, ר - גב' לילך שץ 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 
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 על סדר היום:

תנאי סף הוספת כלי רכב ברחבי  –של חברת המועצה עינב קפלן בנושא  –הצעה לסדר  .1

 העיר 

 תו חנייה אזורי. –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  –הצעה לסדר  .2

 תו חנייה אזורי פיילוט. –בנושא של חבר המועצה שי קינן  –הצעה לסדר  .3

 הנחה באגרות שילוט.–של חבר המועצה שי קינן בנושא  –הצעה לסדר  .4

 נת"ע פטור מאגרות שילוט. -של חבר המועצה שי קינן בנושא  - שאילתא .5

 )המשך( נת"ע פטור מאגרות שילוט . –של חבר המועצה שי קינן בנושא  - שאילתא .6

 גינת כלבים. –חי בנושא של חבר המועצה יעקב מזר - שאילתא .7

-2017עלות פיתוח תשתיות ב שנים  –של חברת המועצה עינב קפלן בנושא  -שאילתא  .8

2022. 

 גובה האסלות בגני ילדים.  –של חבר המועצה פנחס אלרון בנושא  –שאילתא  .9

 תלמידי ביה"ס יחד. –של חבר המועצה פנחס אלרון בנושא  –שאילתא  .10

 פסי האטה ברח' קיבוץ גלויות –זכריה בנושא של חבר המועצה ניסן  - שאילתא .11

 קרן סיוע לעסקים שנפגעו מעבודות -של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  - שאילתא .12

 הרכבת הקלה.

 הגינות בנושא עירונית מדיניות סטטוס -של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  -שאילתא  .13

 פעילותן. ושעות הציבוריות

 היטלי גביית בנושא העירייה מדיניות -של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  - שאילתא .14

  - 619 . השבחה

 .2022( שנת 3לתקופה רבעון ) 2022דו"ח רבעוני לשנת  .15

 אישור בקשה לעבודה נוספת לגב' גלי מור מזכירה בתיכון הרצוג. .16

 וך.אישור בקשה לעבודה נוספת לגב' ורד לביא מזכירת אגף טיפול בפרט בחינ .17

אישור נוסח ההחלטה בעניין התנאים לאישור ההקצאה לעמותת "שערי ציון", חלק  .18

 א' חולון. 5,הנביאים  6018 גוש 369 מחלקה

 )מר זיו אילן יורש זיתוני נתנאל ז"ל(. 317חלקה  6045גוש  -ביטול הפקעה  .19
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נתיבי תחבורה עירוניים  - נת"ע –חדרי שנאים עיריית חולון  2 -אישור חוזה חכירה  .20

חלק  -, חולון 65חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  -להסעת המונים בע"מ 

 .6019בגוש  389מחלקה 

נתיבי תחבורה עירוניים  -נת"ע  –חדרי שנאים עיריית חולון  2 -אישור חוזה חכירה  .21

חלק  -ן , חולו37חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  -להסעת המונים בע"מ 

 .6019בגוש  76מחלקה 

 חולון. 13רח' קק"ל  46חלקה  7341גוש  –"נעמ"ת"  –אישור חוזה הקצאה ע. חולון  .22

מחיקת חובות אבודים שאינם ניתנים לגביה, אשר התקבל לגביהם "הפטר" בערכאות  .23

 שיפוטיות.

 .2023הוספת תבחין "עודפי כספים" לתבחינים לחלוקת תקציב לעמותות בספורט לשנת  .24

 .2023הוספת תבחין "עודפי כספים" לתבחינים לחלוקת תקציב לעמותות כללי לשנת  .25

 .2023חלוקת כספי תמיכות בספורט לשנת  .26

 מינוי מ"מ חבר ועדת ערר בארנונה ומ"מ ויו"ר ועדות הערר לארנונה עו"ד דרור גלמן. .27

 .₪ M 1.5 -אישור מועצה למינוי מורשה חתימה לגב' עידית עמנואל עד ל .28

 .2023מדיניות ההשקעה לשנת אישור  .29

 .2022דצמבר  -דו"ח וועדת השקעות לחודשים אוקטובר  .30

 .2022עדכון התקציב לשנת  .31

 הצגת תכניות עבודה רשת קהילה ופנאי. .32

 רו"ח מוטי גולנסקי, נציג ציבור. –הארכת כהונתו של חבר הוועד המנהל עמותת עליו"ן  .33

 ליון".מינוי מר יצחק וידבסקי כחבר ועד מנהל ב"עמותת ע .34
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ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 559פרוטוקול מס'  65

תנאי סף הוספת כלי רכב ברחבי  –של חברת המועצה עינב קפלן בנושא  –הצעה לסדר  .1

 העיר ירד מסדר היום.

 היום. תו חנייה אזורי ירד מסדר –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  –הצעה לסדר  .2

 מסדר היום. תו חנייה אזורי פיילוט ירד –חבר המועצה שי קינן בנושא  של –הצעה לסדר  .3

 מסדר היום. הנחה באגרות שילוט ירד –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –הצעה לסדר  .4

 מסדר היום. נת"ע פטור מאגרות שילוט ירד -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -שאילתא  .5

 )המשך( נת"ע פטור מאגרו שילוט  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  - שאילתא .6

 גינת כלבים. –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -שאילתא  .7

-2017עלות פיתוח תשתיות בשנים  –של חברת המועצה עינב קפלן בנושא  -שאילתא  .8

2022. 

 ים. גובה האסלות בגני ילד –של חבר המועצה פנחס אלרון בנושא  -שאילתא  .9

 תלמידי ביה"ס יחד. –של חבר המועצה פנחס אלרון בנושא  -שאילתא  .10

 פסי האטה ברח' קיבוץ גלויות –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -שאילתא  .11

מעבודות  קרן סיוע לעסקים שנפגעו -של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -שאילתא  .12

 הרכבת הקלה.

 הגינות בנושא עירונית מדיניות סטטוס -שא של חבר המועצה מורן ישראל בנו -שאילתא  .13

 פעילותן. ושעות הציבוריות

 היטלי גביית בנושא העירייה מדיניות -של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  -שאילתא  .14

  - 619 . השבחה

( שנת 3לתקופה רבעון ) 2022הדו"ח הרבעוני לשנת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .15

2022. 

הבקשה לעבודה נוספת לגב' גלי מור מזכירה בתיכון  ברוב קולות אתמועצת העיר אשרה  .16

 הרצוג.

הבקשה לעבודה נוספת לגב' ורד לביא מזכירת אגף  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .17

 טיפול בפרט בחינוך.

נוסח ההחלטה בעניין התנאים לאישור ההקצאה  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .18

 א' חולון. 5,הנביאים  6018 גוש 369 לקהלעמותת "שערי ציון", חלק מח

)מר זיו אילן  317חלקה  6045גוש  -ביטול ההפקעה  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .19

 יורש זיתוני נתנאל ז"ל(.
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נת"ע  –חדרי שנאים עיריית חולון  2 -חוזה החכירה  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .20

חברת החשמל לישראל בע"מ שד'  - נתיבי תחבורה עירוניים להסעת המונים בע"מ -

 . נדחה לישיבה הבאה.6019בגוש  389חלק מחלקה  -, חולון 65ירושלים 

נת"ע  –חדרי שנאים עיריית חולון  2 -חוזה החכירה  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .21

חברת החשמל לישראל בע"מ שד'  -נתיבי תחבורה עירוניים להסעת המונים בע"מ  -

 . נדחה לישיבה הבאה.6019בגוש  76חלק מחלקה  -ון , חול37ירושלים 

חלקה  7341גוש  –"נעמ"ת"  –חוזה ההקצאה ע. חולון  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .22

 חולון. 13רח' קק"ל  46

מחיקת החובות האבודים שאינם ניתנים לגביה, אשר  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .23

 ת.התקבל לגביהם "הפטר" בערכאות שיפוטיו

הוספת תבחין "עודפי כספים" לתבחינים לחלוקת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .24

 .2023תקציב לעמותות בספורט לשנת 

הוספת תבחין "עודפי כספים" לתבחינים לחלוקת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .25

 .2023תקציב לעמותות כללי לשנת 

 .2023חלוקת כספי התמיכות בספורט לשנת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .26

מינוי מ"מ חבר ועדת ערר בארנונה ומ"מ ויו"ר ועדות  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .27

 הערר לארנונה עו"ד דרור גלמן.

 1.5 -מינוי מורשה החתימה לגב' עידית עמנואל עד ל מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .28

M ₪. 

 .2023מדיניות ההשקעה לשנת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .29

דצמבר  -דו"ח וועדת ההשקעות לחודשים אוקטובר  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .30

2022. 

 .2022עדכון התקציב לשנת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .31

 הצגת תכניות העבודה רשת קהילה ופנאי. מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .32

הארכת כהונתו של חבר הוועד המנהל עמותת עליו"ן  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .33

 רו"ח מוטי גולנסקי, נציג ציבור. –

מינוי מר יצחק וידבסקי כחבר ועד מנהל ב"עמותת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות את .34

 עליון".
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 פרוטוקול

 

 65טוב חברים אני פותח את הישיבה של מועצת העיר שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

ואני אתחיל לפי סדר היום שקיבלתם. בבקשה. עינב, בבקשה תקראי את 

 הצעה לסדר.

 כן, אני יכול להציג את ההצעה? מר שי קינן:

 עינב את צרודה, מה? מר מוטי ששון:

 ככה ככה.  גב' עינב קפלן בשארי:

 אתה יכול לקרוא אותה, מה הבעיה. מר זאב ניסים:

תנאי סף הוספת כלי  –פלן בשארי בנושא של חברת המועצה עינב ק –הצעה לסדר  .1

 רכב ברחבי העיר

קודם כל ערב טוב לך ראש העירייה, חברי המועצה ולכולנו חג שמח. לפני,  מר שי קינן: 

לפני שנתיים העליתי הצעה לא זהה אבל דומה בנוגע להסדרה של כל הפעלת 

ם את הקורקינטים בעיר. הרי זה מן המפורסמות שאנחנו הולכים בעיר ורואי

הקורקינטים זרוקים בצדי הדרך, לפעמים אפילו לא בצדי הדרך. חשבתי 

שיהיה נכון ובשעתו כך הצעתי שהקורקינטים יהיו במקום מוסדר כמו 

שקורה בתל אביב. בתל אביב אתה לא יכול להפסיק לשלם על הקורקינט עד 

שאתה לא חונה אותו כחוק. התשובה הייתה שהעירייה תעשה איזשהו 

עירייה תחקור את העניין, תיעזר במומחים, תבדוק מה נעשה מאמץ, ה

בערים אחרות. אני לא יודע מה נעשה עד היום אבל אני כן יודע שלא ראינו 

שום שינוי ברחבי העיר בנושא הזה. מה שכן אני רואה זה שעיריית תל אביב 

החליטה לקחת את הנושא הזה צעד אחד קדימה. היא הוציאה עכשיו קול 

ול הקורא היא רוצה קודם כל להגביל את מספר החברות כדי קורא. בק

, הליבה של הקול הקורא זה core-ליצור פחות בלאגן בתחום הזה אבל ה

הגברה של הבטיחות. דבר ראשון יש ניסיון לפחות, אני לא אומר שהניסיון 

הזה בהכרח יצליח אבל זה צעד לקראת, יש ניסיון למנוע רכיבת קטינים. 

ר יודע שקטינים משתמשים שלא כחוק והצעד הזה של עיריית היום מי שמכי

תל אביב יכול למנוע את התופעה הזאת, לצמצם אותה על ידי כך שיהיה 

התאמה בין תמונת הסלפי לבין תעודה מזהה. ואז רק מי שמורשה יוכל 

לשחרר את הקורקינט ולהתחיל לשלם עליו. הדבר השני הוא, השתת דו"חות 

היה ממוספר כך שידעו מי רוכב עליו בכל עת ואם אותו לרוכב. הקורקינט י

אדם שרוכב עושה איזושהי עבירה אז כמובן שפרטיו נמסרים באופן 

אוטומטי לעירייה. הצעד השלישי הוא הרחבת אזורים אסורים לנסיעה 

וממותני מהירות. כל העניין של, של התחבורה העתידית, ירידה מהרכב 
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הם עושים  last mile-ציבורית כאשר את הועידוד אנשים לנסוע בתחבורה 

ממונע זעיר. כאשר אין הסדרה בתחום, ההליכה על  או ברגל או בכלי

המדרכה הופכת לכמעט בלתי אפשרית. אנחנו רואים מדי תאונות על 

המדרכה ולכן עיריית תל אביב החליטה שיהיו אזורים שבהם לא תותר 

נים, מרובי הולכי רגל שם נסיעה על קורקינטים. במקומות אחרים שהם סוא

קמ"ש. הדבר הרביעי הוא גם נוגע בנושא  15-מהירות הנסיעה תמותן ל

אחוז  75-הבטיחות. היו תאונות ראש מזעזעות ועיריית תל אביב מחייבת ש

מהכלים יהיו מוצמדים קסדות. זו הצעתי. אני מציע שכשם שהצעתי לפני 

חום הזה. גם לטובת שנתיים שעיריית חולון תעשה מעשה ותסדיר את הת

הנוער, גם לטובת הרוכבים, גם לטובת ההולכים, גם לטובת נוסעי כלי הרכב. 

היום כשילדים שהם לא מורשים נוהגים עם קורקינט בצורה שהיא מסוכנת 

הם לא אשמים. אף אחד לא לימד אותם תמרורים. הם לא מורשים. ולכן 

י אדם וגם ישפר את הדבר הזה למעשה יחסוך, יחסוך בתאונות, יחסוך בחי

פני העיר. לא נראה קורקינטים זרוקים בכל מקום. הנושא יוסדר ויהיה טוב 

 לנו ולתושבי העיר. תודה רבה.

 או. קיי אני רוצה להצטרף.  מר מורן ישראל:

 אה, סליחה. מר יעקב מזרחי:

להיות קודם כל אנחנו לגמרי מצטרפים לדברים של שי היום, בעיקר כי יכול  מר מורן ישראל:

כבר העלה את הנושא לסדר  2019שידעת לפני שנתיים אבל כבר בר שי בשנת 

היום כהצעה לסדר. אז מן הסתם זו הצעה שלנו כבר מתחילת הקדנציה. אני 

 , 2020-גם מזכיר לראש העיר שב

 מה הקשר מי הציע את ההצעה? מר חיים סברלו:

 לפרוטוקול. זה לא, זה לא, לא משנה, הוא הזכיר. אז הזכרנו רק מר מורן ישראל:

 גם אני העליתי פעמיים. זה לא משנה. מר יעקב מזרחי:

זה לא אני, זה בר. אני גם הזכרתי בשם בר. אומרים יש משפט שאומר,  מר מורן ישראל:

האומר דבר בשם אומרו מביא גאולה לעולם לא? אז אנחנו משתדלים להביא 

אז ראוי להזכיר את זה. גאולה לעולם ובמקרה הזה בר שי העלה את זה 

כבר אתם העירייה פרסמתם שאתם  2020באוקטובר  26-והדבר השני, ב

ועד עכשיו חלפו  2020-הולכים להסדיר את הנושא של הקורקינטים. רק מ

איזה שנתיים וחצי ואנחנו תוהים כמה זמן לוקחים לתהליכים לקרות, אז 

 ים לקרות. אנחנו נשמח שבתשובה שלך תסביר כמה זמן לוקח לתהליכ

 טוב.  מר מוטי ששון:

מוטי עוד דבר, רגע שנייה, בנושא הזה. אני הגשתי שתי הצעות לגבי  מר יעקב מזרחי:

הקורקינטים בשנתיים האחרונות ובשני המקרים אמרתם לי שניתן להגיש 
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תלונה קודם כל למוקד העירוני בנושא הזה קיבלתי תשובה. ולגבי זריקת 

בי העיר, כניסות לבניינים והכול. אמרתם גם כאן. הקורקינטים בכל מיני, רח

אבל מה שאני רואה כרגע זה סדום ועמורה בעיר. קורקינטים זרוקים 

בכניסות לבניינים, בחניות, במדרכות. אין שום אכיפה בעניין הזה. מעבר 

 לנושא הבטיחותי ששי דיבר עליו, הקסדות והנסיעה הבטיחותית. זהו.

 לגבי קסדות, דווקא גב' נעה צ'פליצקי:

 אני ראיתי שיש שאילתא בנושא הזה. מר יעקב מזרחי:

לא, אני ראיתי שוטר שהוריד אותו מזה, מקבל קנס. לא, אני אומרת אני  גב' נעה צ'פליצקי:

 ראיתי שכן נתנו.

 השאלה אם הפקחים יש להם זכות לנושאים האלה. קשה לי להאמין.  מר יעקב מזרחי:

 מתייחס למה שכתבת.טוב שי אני  מר מוטי ששון:

 בשמחה. מר שי קינן:

לכל כלי מוצמדת קסדה. בעת ביצוע ההשכרה קיימת אופציה לבחירה עם או  מר מוטי ששון:

בלי קסדה. אופציה זו מאפשרת שימוש בקסדה פרטית. מי שרוצה, לוקח. 

מי שלא, לא. יש מקרי ונדליזם וגניבה רבים. לפעמים החברות לא מספיקות 

סר. נושא לוחות לזיהוי קורקינטים חשמליים אינו מוסדר להשלים את החו

דנו מספר פעמים בנושא ופנו לשרי התחבורה  15-בחוק. נציגי פורום ה

בבקשה להסדרת הנושא. כאשר יוסדר הנושא הזה נוכל לטפל וטרם, טרם 

דן  15-הקבלת ההחלטה נביא את זה לידיעתכם. אבל לידיעתכם, פורום ה

 בדברים האלה. 

אני יכולה מוטי רק להוסיף שכן נעשה קול קורא בעיר להסדיר את הכניסה  ונת דיין:עו"ד י

של החברות של הקורקינטים השיתופיים. אני לא זוכרת סעיף לסעיף אם כל 

 מה שציינת מתל אביב בפנים אבל הרבה,

 לא שומעים, את יכולה להגביר את הקול? מר שי קינן:

טעם העירייה להסדרת הקורקינטים השיתופיים בעיר כן יצא קול קורא מ עו"ד יונת דיין:

מול החברות, עם כמות כלי רכב מוגבלת לכל חברה, עם מעקב אחר 

המיקומים שהם מפוזרים בעיר. רוב הסעיפים ממה שאמרת בפנים. אני לא 

זוכרת את הקול קורא סעיף לסעיף אבל הרבה דברים בפנים כולל לדרוש 

קינט לגינות ציבוריות למשל, למען מגבלה שלא ניתן להיכנס עם הקור

 הילדים שמסתובבים בגינות. 

 רגע יש, מר יעקב מזרחי:

 רגע שנייה. בנוגע לסעיפים מוטי, מר שי קינן:

 אתה רוצה לנהל דיון? מר מוטי ששון:
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בנוגע, לא צריך. בנוגע לסעיפים שלא קיימים אצלנו וקיימים בתל אביב, לא  מר שי קינן:

חלקה המשפטית של עיריית תל אביב היא לא מחלקה בושה. אני משער שהמ

 גרועה. היא בטח טובה לפחות כמו של עיריית חולון אז אפשר להעתיק.

 ,15-אבל שי, אנחנו בפורום ה מר מוטי ששון:

לא, כי אני אומר שיש איזו סוגיה משפטית אתה אומר שעוד לא נפתרה. אז  מר שי קינן:

 אני משער שאם תל אביב פתרה,

 לא שום סוגיה, היא אמרה. טי ששון:מר מו

 איזו סוגיה? עו"ד יונת דיין:

 .15-אמרת שפורום ה מר חיים סברלו:

 סוגיית מספר הקורקינט כדי להצמיד דו"ח לרוכב. מר שי קינן:

אין. זה לא כלי רכב מבחינת פקודת התעבורה ותקנות התעבורה ואין לזה  עו"ד יונת דיין:

 הכביש שאתה מכיר. מספר רישוי כמו לכלי רכב על

 וזה מה שאנחנו דורשים.  מר מוטי ששון: 

 זה תלוי במדינה. עו"ד יונת דיין:

 אז איך המשטרה נותנת דו"חות למי שנוסע בלי קסדה? מר חיים סברלו:

 היא נותנת את הדו"חות, עו"ד יונת דיין:

 לבן אדם. מר מוטי ששון:

 עצמו. אני לא יכולה לתת דו"ח כלי או לבעל הכלי.  לרוכב עו"ד יונת דיין: 

אבל אותו רוכב על הקורקינט יודעים בדיוק מי רכב, מאיזה שעה עד איזה  מר יעקב מזרחי:

 שעה. יודעים את זה. יש להם את, יש להם מעקבים.

ההעדפה של עיריית חולון אגב, מקצועית הייתה, שהדו"חות יינתנו לחברות  עו"ד יונת דיין:

די שלא נצטרך לרדוף אחרי זיהוי הרוכבים במיוחד שחלקם לא נוסעים כ

תעודות זהות עדיין ואין לי איך לזהות אותם. החברה מקבלת את הדו"ח 

 והיא תחליט אם היא נפרעת ממי שהשתמש בכלי באותו זמן או לא.

דת דרך אגב, פה, פה נתנו פתרון. אם אתה צריך להצמיד תמונת הסלפי לתעו מר שי קינן:

 הזהות,

 של זיהוי פנים. אני מניחה דרך אגב, עו"ד יונת דיין:

 דן בדברים האלה וכולם יאמצו את מה, 15-אבל שי אני אומר לך פורום ה מר מוטי ששון:

אני מניחה שאם זה ייכנס לאפליקציות של החברות זה יהיה בכל הארץ. זה  עו"ד יונת דיין:

 משהו שיהיה מוגבל רק לתל אביב.
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אני מציע עוד משהו, בפעם הקודמת גם הצעתי. תפרסמו בשאר כלי  מזרחי: מר יעקב

התקשורת שניתן להגיש תלונה למוקד על קורקינטים שמפריעים להולכי רגל 

בכניסות לבניינים. אין פרסום בנושא הזה. אנשים לא יודעים שאפשר להגיש 

 תלונה למוקד.

 ד,אי אפשר להגיש תלונה למוקד. המוק מר מורן ישראל:

 למה?  מר יעקב מזרחי:

 אי אפשר לתקשר איתו. מר מורן ישראל:

 הם אמרו לי פעם שעברה שלא היית פה, זה עובר לחברה מיד. מר יעקב מזרחי:

 של המוקד כבר לא, Whatsapp-בפועל, ה Whatsapp-לא, ה מר מורן ישראל:

 חזר, חזר. עו"ד יונת דיין:

 רגע סליחה אין דיון כרגע. מר מוטי ששון:

 למיטב ידיעתי הוא חזר מורן. עו"ד יונת דיין: 

-אני יכול להגיד לך שעד עכשיו יש לי כאן רשומות שעוד לא, נתקעו ב מר מורן ישראל:

Whatsapp  .איפשהו 

 סליחה רגע. מקובל עליך שי? מר מוטי ששון:

 אתה מוציא מסדר היום? עו"ד יונת דיין:

 בהסתייגות אחת. מר שי קינן:

 מה? :מר מוטי ששון

שהנושא, שנושא מספרי הרישוי יובהר מול עיריית תל אביב. אני רוצה  מר שי קינן:

 שהנושא הזה,

ממה שאתה הקראת דרך אגב זה לא נשמע כמו מספרי רישוי, זה נשמע כמו  עו"ד יונת דיין: 

 מספור פנימי של החברה.

 ייתכן. מר שי קינן:

על כל כלי והיא יודעת מי  GPS, יש לה שהחברה לדעתי לא צריכה מספור עו"ד יונת דיין:

לקח אותו ולאן הוא נסע. עכשיו, אנחנו כמדיניות מקצועית, החלטה 

מקצועית הייתה שאנחנו לא נתחיל לרדוף אחרי הרוכבים עם קנסות. אנחנו 

 אם יש כבר קנס,

 למה? מר שי קינן:
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רכב כזה הוא נפגע, החברה צריכה לשאת בו. החברות כולן חתמו  שכלי עו"ד יונת דיין:

במסגרת הקול הקורא שהן נושאות בו ושהן ילכו להיפרע מהרוכב, זה בעיה 

 שלהם. למה אני צריכה להתחיל עם זה?

 הם רוצים לעודד את, מר יעקב מזרחי:

 מזה.זה כמו הסבות לנהגים וכלי רכב בליסינג. אתה לא יוצא  עו"ד יונת דיין:

 חבר'ה אתם עושים דיון, זה עוד לא. אתה מקובל עליך מה שאמרנו? מר מוטי ששון:

 כן, רק מתי יוצא הקול קורא הזה? מר שי קינן:

 יצא כבר. עו"ד יונת דיין:

 יצא כבר שי. מר מוטי ששון:

 היה. עו"ד יונת דיין:

 ומה קורה עם זה? מר שי קינן:

גבלו לכל חברה והחברות פועלות לפיו, לפי כל התנאים יש, כמות כלי רכב הו עו"ד יונת דיין:

 בקול הקורא. הם חתמו עליו. 

 טוב. מקובל עליך שי? מר מוטי ששון:

 מוטי בקשר לקורקינטים. מר מאיר חלבי:

 תגיד שירד מסדר היום מוטי. עו"ד יונת דיין:

 או. קיי, ירד מסדר היום. מר מוטי ששון:

בעולם הקורקינט זה לא בא להעשיר את החברות  הסיפור הזה שנולד מר מאיר חלבי:

שמספקות את הקורקינט. זה בא להיטיב עם הציבור, לשרת את הציבור. 

הציבור לא מגלה פה בגרות ואני חושב שלא מגלה פה בגרות, לא קסדות ולא, 

ולא סלפי ולא תמונות. ברגע שקורקינט זרוק באי תנועה וזרוק בכל מדרכה, 

ריכה לשקול בחיוב להפסיק את השירות הזה של אני חושב שהעירייה צ

הקורקינטים. אם הציבור לא יודע להשתמש בנאמנות ולשמור על שאר 

האזרחים שלא משתמשים בקורקינט, אין מקום לקורקינטים בחולון. כדאי 

 לבטל את זה.

 אני יכול להגיב? מר זאב ניסים:

 ד לפני ששאלנו.כל הדברים, חבר'ה, אתם מקיימים דיון עו מר מוטי ששון:

 זה לא דיון, יש לנו מה להגיד בנושא הזה ודיברנו על זה, תקשיב שנייה. מר זאב ניסים:

 לא זה הערה, הערה. מר מאיר חלבי:

אני אגיד לך אני, אני חיכיתי שמישהו מכל חברי המועצה שיקום אולי, יהיה  מר זאב ניסים:

רב לדעה שלי זה בדעתי. אני בכלל מתנגד לזה. אתה יודע, היחיד שמתק
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מאיר. אני אומר לך. יש פה פגע. זה לא, לא פשוט. אתה הולך על מדרכות הם 

באים מולך. זה שיגעון. הם זורקים את האופניים האלה בכל מקום וזה 

מפריע מאוד. זה פגע רע. אני לא יודע אגב כמה זה מכניס לעירייה שאפשר, 

י צריך את זה? למי זה אתה יודע מה? אם זה לא מכניס מי יודע מה מה אנ

תורם, ריבונו של עולם. אתה יודע מה? אמנם באחוז קטן אתה תורם אבל 

 אחוז גדול הם סובלים מזה. סובלים את זה. זה פגע רע.

 גם אם זה מכניס כסף לעירייה, זה מסכן את הציבור. מר מאיר חלבי:

 אבל זה עדיין חוקי.  גב' אלינור מטלון:

 יס הרבה. זה לא מכניס הרבה.זה לא מכנ מר זאב ניסים:

 אין כסף לעירייה מזה, זה לא קשור לעירייה. מר יוסי זיידה:

 זה לא מכניס לעירייה.  מר זאב ניסים:

 רגע, כולכם רוצים את הדבר הזה? מר זאב ניסים:

 תנו רגע לשי מעלה ההצעה.  מר יוסי זיידה:

 יש פה סדר. זאביק, הקדמה מחייבת. השאלה אם מר יעקב מזרחי:

 קדמה, מר זאב ניסים:

 ואין סדר.  מר יעקב מזרחי:

 כי אם אתה רוצה סדר, מר זאב ניסים:

 אין סדר. מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה.  מר מוטי ששון:

מוטי אני חושב שכדאי להעלות את זה לסדר היום. יש פה דיון ער וחשוב  מר מורן ישראל:

 ומשמעותי.

 כה עובדים. לא צריך דיון. כ מר זאב ניסים:

 לא שמעתי מוטי, מה אתה אומר? מר שי קינן:

 אני עובר להצעה השנייה שלך. מר מוטי ששון:

 אה, אתה עובר להצעה השנייה? גב' אלינור מטלון:

 שלי, לא שלו מוטי. שלי, שלי.  מר יעקב מזרחי:

 מוטי, מר שי קינן:

 אבל ההצעה שלי ושל שי, מר יעקב מזרחי:

 .רגע עו"ד יונת דיין:
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 ההצעה די דומה. מר יעקב מזרחי:

רגע אבל סעיף סעיף. יורד מסדר היום? להעלות להצבעה אם להעלות לסדר  עו"ד יונת דיין:

 היום, בואו נהיה מסודרים רק.

שאלה אחרונה. אם זה קיים בקול קורא שהוצאתם אז זה מספק אותי. אם  מר שי קינן:

 לא אז זה לא מספק אותי.

 ל יש אכיפה?אב מר ראובן קייקוב:

בדיוק, רק דבר אחד. בתל אביב אני יודע שכדי להפסיק לשלם על הקורקינט  מר שי קינן:

 צריך להכניס אותו לאזור חניה מוסדר. זה קיים אצלנו בחולון, בקול קורא?

 למיטב ידיעתי אין לנו אי חניה מוסדרים, עו"ד יונת דיין:

 אבל זו מהות ההצעה.  מר שי קינן:

 מהסיבה שאין לנו שטחי חניה פנויים. ין:עו"ד יונת די

 לא נכון. מר שי קינן:

 תל אביב ביטלה חניות. עו"ד יונת דיין:

 גם בתל אביב לא היה, הם סימנו אותם. מר שי קינן:

 תל אביב ביטלה חניות בשביל לסמן, עו"ד יונת דיין:

 המדרכה.לא נכון, לא נכון. החניה על המדרכה, לא נכון. החניה על  מר שי קינן:

רוב המדרכות שלנו צרות מכדי להכיל את זה. אנחנו רוצים להשאיר אותן  עו"ד יונת דיין:

 פנויות.

 אז עושים יותר מקומות, מרחיבים. גם בתל אביב העיר צרה לא פחות. מר שי קינן:

 שי. מר מוטי ששון:

להולכי הרגל הקריטריון השני  הדבר השני, בגלל שעלו פה טענות על הפרעה מר שי קינן:

שלדעתי הוא הכי חשוב זה הרחבת האזורים האסורים לנסיעה או בנסיעה 

 ממותנת. האם זה קיים בקול קורא שלנו?

 שי. מר מוטי ששון:

המגבלות הן בחירה מקצועית, בעיקר גינות ציבוריות ויש אולי עוד מקומות  עו"ד יונת דיין:

לוציות האלה. אבל גינות ציבוריות כן. ליד שאגף התנועה יכניס אני לא ברזו

 בתי ספר לפי מה שאני זוכרת גם כן. לא זוכרת את כל הרזולוציה.

 מוטי זה לא מספק אותי אז תעשה הצבעה. מר שי קינן:

 הצבעה על מה? מר מוטי ששון:

 אם להעלות את זה לסדר היום או לא. עו"ד יונת דיין:
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 ככה זה עובד.  מר מורן ישראל:

בעד להעלות לסדר  7. 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1או. קיי. מי בעד להעלות לסדר היום?  מוטי ששון:מר 

 היום?

 אבל דנו. גב' נעה צ'פליצקי:

 מה דנו? גב' אלינור מטלון:

אני גם לא מבין. לאור מה שנאמר, לאור מה שנאמר על ידי כולם מי בעד  מר מוטי ששון:

 שנאמרו, סליחה אל תפריעי.להוריד את זה מסדר היום לאור הדברים 

 אני לא מפריעה. אני אומרת, גב' אלינור מטלון:

 אז סליחה אני קורא לך לסדר פעם ראשונה.  מר מוטי ששון:

 טוב. גב' אלינור מטלון:

חברים לאור מה שנאמר כאן על ידי החברים ולאור מה שאמרה היועצת  מר מוטי ששון:

לסדר שאני אומר שזה מטופל המשפטית ולאור התשובה שאני נתתי להצעה 

. מה שכולם יחליטו זה בסופו של דבר זה מה שיהיה. אחד ילמד 15-בפורום ה

מהשני ומהניסיונות של השני. לאור זאת אני מבקש להוריד את זה מסדר 

 היום. מי בעד להוריד את זה?

 .15? גם פה היה פורום 15-רק מה זה פורום ה מר מאיר חלבי:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1ם פה יהיה. אני אעביר את זה לפה. פה, ג מר מוטי ששון:

 בבקשה, אני עובר לסעיף הבא.  .ירד מסדר היום להוריד מסדר היום. 13

 יעקב מזרחי, תו חנייה אזורי. מר יוסי זיידה:

 יעקב בבקשה, כן. מר מוטי ששון:

 חניה אזוריתו  –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -הצעה לסדר  .2

 ההצעה שלי ושל שי היא מאוד דומה. אז אפשר לחבר אותן.  מר יעקב מזרחי:

 חיברנו אותן. מר מוטי ששון:

 חיברתם כבר? מר יעקב מזרחי:

 כן. מר מוטי ששון:

 איך חיברת?  מר יעקב מזרחי:

 הוא אמר פעם אחת, הוא לא אומר פעמיים.  מר מורן ישראל:

 יעקב. מר חיים סברלו:

 מוטי, אני אתחיל.  יעקב מזרחי:מר 

 אבל יעקב הציע את זה. מר חיים סברלו:
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דקה. זה שעשיתי זה משהו אחר, סברלו. קול קורא, אתה קול קורא. מוטי,  מר יעקב מזרחי:

לגבי, לגבי הנושא של הפיילוט. היינו צריכים לקבל כבר תשובה מהיועץ איפה 

 לבן. -זה עומד, לגבי החניה האזורית הכחול

 יעקב אתה קובע לו את לוחות הזמנים? אני לא מבין. ר מוטי ששון:מ

 אתם אמרתם תחילת ינואר. אתם אמרתם בישיבה האחרונה.  מר יעקב מזרחי:

 אני לא אמרתי. מר מוטי ששון:

 הם לא אמרו איזה ינואר. מר מורן ישראל:

 איפה ארז? מר יעקב מזרחי:

 הוא עדיין בעבודה. מר יוסי זיידה:

 יעקב. ששון: מר מוטי

 לא משנה, לא משנה. מר יעקב מזרחי:

 הצעה לסדר, דבר. מר מוטי ששון:

לא משנה, בסדר. הסיפור הוא כזה. כרגע בחולון ישנם שני אזורי מצוקה  מר יעקב מזרחי:

ממש מיועדים. אחד מהם זה תיאטרון חולון, השני זה המתחם של המכון 

לבן או חניה -פיילוט של כחולהטכנולוגי. הייתי מציע שאם אנחנו עורכים 

אזורית, לקחת את האזורים האלה בעדיפות ראשונה לעשות את הפיילוט. 

 זה כל ההצעה שלי. 

או. קיי. אז עכשיו אני חוזר ואומר לך, אני אקרא לך רק את התשובה ורק  מר מוטי ששון:

כדאי שתדע שבנושא הזה אנחנו מטפלים כבר הרבה מאוד זמן. בשכונות 

לקחו בחשבון היה תיאטרון חולון, כל המסביב שם, המכון שהיו, שנ

 הטכנולוגי והשלישי זה היה, תזכיר לי? השלישי זה היה, המכון הטכנולוגי,

 אגרובנק בטח. מר יעקב מזרחי:

לא, לא. יש שם מוסדות חינוך או תרבות. מוסדות חינוך או תרבות. אז זה  מר מוטי ששון:

השומר, שנכנסים שם וגרים שם. המכון  אומר תיאטרון חולון. היה ברחוב

 הטכנולוגי ועוד מקום. אני,

 בתלפיות אולי. מר שי קינן:

 לא, לא תלפיות. היה עוד אחד, ממש, מר מוטי ששון:

 אולי ליד בית ספר ישורון? גב' נעה צ'פליצקי:

כך, אני תוך כדי זה אני אזכר.  לא, לא, לא. חבר'ה אני אגיד לכם את זה אחר מר מוטי ששון:

 זה הייתה התכנית הראשונית שדיברנו עליה כבר.

 אתה מקבל את זה זאת אומרת מוטי? מר יעקב מזרחי:
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עכשיו, לאחר שנבחר, בחרנו יועץ. נערכה איתו פגישה ראשונה. בפגישה  מר מוטי ששון:

 הראשונה הוצגו המטרות והמתווה וכרגע הוא עוסק באיסוף המידע כדי

 לקבל החלטה ולהביא את זה לידיעה.

 הוא מקבל החלטה או אתה? מר יעקב מזרחי:

 הוא החלטה על כל מה שהוא עשה והוא יביא את זה אלינו. מר מוטי ששון:

 הוא ממליץ. עו"ד יונת דיין:

 מוטי אבל אתה, אתה בעניין הזה אתה בעד?  מר יעקב מזרחי:

 מי? מר מוטי ששון:

 שאני רוצה לדעת. אתה בעד החניה האזורית?זה מה  מר יעקב מזרחי:

 יעקב, מר מוטי ששון:

אני אתן לך גם עוד בשורה. אני אתן לך עוד בשורה. היום נפגשתי עם דוד  מר יעקב מזרחי:

ביטן, חבר כנסת, יושב ראש ועדת הכלכלה. לגבי הכחול לבן שבסקר האחרון 

לבן, הוא אמר אחוז מהתושבים רוצים כחול  70-שעשה מישהו בעיר יצא כ

 '.24שהוא מטפל בעניין הזה של ביטול כחול לבן שייכנס לתוקף בשנת 

 לא ביטול. מר שי קינן:

 לא מתבטל. מר מוטי ששון:

 מדובר על תשלום, מר שי קינן:

 בדיוק הפוך. מר מוטי ששון:

 מה שהיה אזורי. עו"ד יונת דיין:

 ון,החוק, החוק בעצם מה שמוטי אמר הוא נכ מר יעקב מזרחי:

 התו האזורי. עו"ד יונת דיין:

 החוק אומר, מר יעקב מזרחי:

 התו האזורי? עו"ד יונת דיין:

 אני יודע. החוק אומר, מר יעקב מזרחי:

 אני שואלת אם לזה הכוונה. עו"ד יונת דיין:

שעיר שיש בה כחול לבן הדיירים רק ליד הבית מותר לחנות בחינם. שאר  מר יעקב מזרחי:

להפעיל 'פנגו'. אז זה, אם זה קיים זה לא כדאי לעשות כחול חלקי העיר צריך 

 לבן בעיר אם זה קיים.

 נכון, זה מה שאמרנו אז.  גב' נעה צ'פליצקי:
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אז הממשלה הקודמת עשתה את החוק הדבילי הזה, סליחה על המילה,  מר יעקב מזרחי:

ועכשיו הממשלה הזאת יושבת על החוק הזה ודוד ביטן היום מסר לי שהם 

 שבים על זה והם יעשו את הכול כדי להחזיר אותו לקדמותו.יו

 יעקב, כשתהיה החלטה של הועדה והיא תרשם ברשומות נדון בזה.  מר מוטי ששון:

' זה נכנס 24-לא, כי אתה אמרת לא כדאי לעשות כי זה נכנס, בצדק, יעקב ב מר יעקב מזרחי:

 מה שווה לעשות כחול לבן?

 נכון. מר מוטי ששון:

 נכון. ר נוימרק:מר זוה

 אני לא מסתמך על מה הוא אמר לך או לא אמר לך, זה לא רלוונטי. מר מוטי ששון:

 לא, אבל עוד דבר מוטי. זה לא פוסל את החניה של חניה אזורית.  מר יעקב מזרחי:

 אני לא אומר, אני פתוח לכל מה שיחליטו. מר מוטי ששון:

 זה לא קשור לכחול לבן.  מר יעקב מזרחי:

יעקב מה שיחליטו אנחנו נתכנס ונראה מה אנחנו עושים לרווחת התושבים,  מוטי ששון:מר 

 זה הכול. 

 אני רוצה להוסיף רק לדיון.  מר מורן ישראל:

 מה? מר מוטי ששון:

 דקות אני רוצה להוסיף לדיון.  10-כחלק מה מר מורן ישראל:

 וישלם על פנגו? מה אתה רוצה, שתושב חולוני שילך למקום אחר מר קובי מכלוף:

 זה החלטת הועדה. מר יעקב מזרחי:

 למה? מר קובי מכלוף:

תשאל את הממשלה הקודמת שעשתה את זה. ביטון, יושב ראש ועדת  מר יעקב מזרחי:

 הכלכלה.

 בנטל. עו"ד יונת דיין:

 עמוד, עמוד לרכב גם לא לנכה עצמו. גם לבן משפחה, אתה יודע מה קורה? ד"ר מאיר רוק:

 מי אמר את זה? זרחי:מר יעקב מ

 לא נשאר רחובות.  מר חיים סברלו:

 נכון, נכון. טוב, מורן כן.  מר מוטי ששון:

 זו אותה הצעה.  שי אתה רוצה להוסיף? מר יעקב מזרחי:

 כן, אני רוצה להוסיף. מר שי קינן:
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 יעקב מתחיל לחלק את הישיבה. מר מורן ישראל:

 אני אגיד לך למה. יש לו הצעה אחרת דומה. לא, מר יעקב מזרחי:

 אני ממתין בסבלנות, אין בעיה. מר מורן ישראל:

 אני אתן לך לדבר, אל תדאג.  מר מוטי ששון:

 סליחה.  מר יעקב מזרחי:

כן. קודם כל אני מסכים עם חברי יעקב מזרחי. יש מקומות בעיר שפשוט  מר שי קינן:

לבנים כמובן ומעבר שיש פה הצגה,  בלתי אפשרי בהם למצוא חניה. בית יד

 ופשוט יש שם תגרות, תגרות ידיים על חניה. 

רק תדע לך שהעירייה הכשירה מקום חניה לעשרות רבות של מכוניות  מר מוטי ששון:

מקומות חניה. הכשירה את זה  200-שיוכלו לחנות איפה שצפרירים קרוב ל

 אבל אנשים אוהבים ללכת.

 נות על זה?אני יכול לע מר שי קינן:

 מקומות חניה. 200אתה לא צריך לענות על זה, רק הערתי לך הערה שיש שם  מר מוטי ששון:

אז אני אעיר הערה על ההערה. זה שיש מקומות חניה בחניון שממול זה לא  מר שי קינן:

הופך את זה למקום שריאלי לחנות בו. למה? כי אנחנו מכירים את האנשים 

ברגל אם יכולים לחנות בסמוך לבית יד לבנים. אז מטר  200ואנשים לא ילכו 

מה עשית? הכשרת חניה, גם לא צריך להכשיר אותה היא כבר מוכשרת גם 

 שנה. 40ככה. זה כבר 

 לא, לא, העירייה הכשירה אותו, סליחה. מר מוטי ששון:

לא משנה, לא נתווכח על זה. זה חניון שהוא קיים אבל לא משנה מוטי, לא  מר שי קינן:

לתושב החוץ לחנות  incentive-תווכח על זה. ברגע שאתה לא גורם את הנ

מעבר להכשרת  שם, אז הוא לא יחנה שם. מה אני אומר שצריך לעשות?

החניה אתה עושה מסביב לבית יד לבנים כחול לבן ואז אותו תושב תל אביב, 

ראשון או בת ים יודע שאם הוא לא חונה איפה שמגרש הכדורגל הוא מקבל 

"ח ואז הוא כמו טטלע יחנה שם. אבל היום הוא לא עושה את זה, למה? דו

 10כי אין לו, אין לו עלות ותועלת. הוא לא יקבל דו"ח אז למה לא לחנות 

למעשה מה שאתה עושה זה, אתה מתעדף את תושב  מטר מבית יד לבנים?

החוץ על תושב הפנים. תושב הפנים מגיע הביתה, תושב החוץ תפס לו את 

ה. הוא מסתובב ומתעצבן ובסוף תושב חולון הולך וחונה שם במקום החני

שתושב החוץ יחנה שם. לכן הפעולה צריכה להיות משולבת. מצד אחד 

הכשרת החניה, מצד שני מקל וגזר. אתה תחנה שם אין שום בעיה. אתה לא 

תחנה שם, תחנה איפה שתושב חולון צריך לחנות, אתה תקבל דו"ח. ואז 

שכולם הולכים וחונים שם בחפץ לב. אבל מאחר ולא עשית  אתה תראה איך
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את הפעולה המשולבת זו ברכה לבטלה מוטי. עכשיו עוד דבר. רק, רק על 

שנה זה  30אותו יועץ מקצועי שלקחתם, קודם כל אני מברך על זה. אחרי 

דבר מבורך. רק הייתי מבקש שתיבחן אפשרות גם אזור לכלול באותה תכנית 

עוטף תלפיות. מה שקורה שם, אנשים מגיעים מכל הארץ  אזור נוסף וזה

ללמוד שם. אלפי מכוניות. התושב החולוני מגיע הביתה ואין לו איפה לחנות. 

פשוט אין לו איפה לחנות. עכשיו, אם תושב החוץ מגיע ואני מכבד את כל 

תושבי החוץ שבאים לחולון, אין שום בעיה שיגיעו, שיחנו בחניות מוסדרות 

מהחניה שלהם למכללה בקורקינט או במונית או באוטובוס אבל לא  ויגיעו

 יכול להיות שתושב חולון, או. קיי, יהיה פחות חשוב מתושב החוץ. 

 בגלל זה דיברנו על חניה אזורית בכחול לבן מוטי. מר יעקב מזרחי:

 אזורי. 3-אזורים, לדעתי. אז ב 3-אז אמרתי ב מר שי קינן:

 שי, שי. מר מוטי ששון:

 ועוטף תלפיות. HITעוטף בית יד לבנים, עוטף  מר שי קינן:

שי אני חוזר, כל התכנית שידונו בוועדת הכלכלה, או בוועדה אחרת, כל אלה  מר מוטי ששון:

נראה מה ההצעה ומה התכנית שאנחנו צריכים  1.1.2024-בסופו של דבר ב

 ליישם ונדבר עליה. כרגע אתה יודע,

 ל כחול לבן, לא אזורי.מוטי זה ע מר יעקב מזרחי:

 יש לך עוד כמה חודשים אתה מתחיל, מר מוטי ששון:

 ',24מוטי זה כחול לבן, לא אזורי. מה שאתה מדבר  מר יעקב מזרחי:

 יעקב על הכול. יעקב על הכול. מר מוטי ששון:

 לא אזורי. בדקתי. מר יעקב מזרחי:

 יה גלובלי יעקב על כל העיר,יעקב על הכול תהיה התייחסות וברגע שזה יה מר מוטי ששון:

 לא, לא כחול לבן מוטי, אזורי. צודק, כחול לבן אתה צודק. מר יעקב מזרחי:

 באה רפורמה, 2024-תקשיב אני אומר לך, ב מר מוטי ששון:

 כחול לבן ישפיע על האזורי. מר מאיר חלבי:

 בסדר, בוא נראה מה הוא מציע. מר מוטי ששון:

 ם מאיר.לא, מה פתאו מר יעקב מזרחי:

 יש פיילוט, יש אנשי מקצוע. מר זוהר נוימרק:

 בוא נחכה. מר מוטי ששון:

 אני בדקתי את זה מוטי. מר יעקב מזרחי:
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 יעקב מה בדקת זה לא מעניין. מה שמעניין, מר מוטי ששון:

 כי הכחול לבן, אתה יכול לקבוע שהכחול לבן הוא אזורי. מר יעקב מזרחי:

חוק שאתה גובה בכחול לבן כסף, בניגוד לדעתי. אני לא  2024-יעקב נקבע ב מר מוטי ששון:

 רוצה לגבות כסף.

 לא גובים כסף אזורי. לא גובים. מר יעקב מזרחי:

 , חניה היא בתשלום.2024 מר מוטי ששון:

 נכון להיום, כן. מר יעקב מזרחי:

 כי הגדירו את זה כטובת הנאה של תושבים.  מר מוטי ששון:

 , נכון להיום אתה צודק.נכון מר יעקב מזרחי:

 יפה. אז אנחנו נשב, מר מוטי ששון:

 צריך לשנות את החוק. מר זוהר נוימרק:

 ונשנה את החוק הזה. מר מוטי ששון:

 בסדר, דיברתי על אזורי לא על כחול לבן. מר יעקב מזרחי:

 דקות. 10-כן, מורן. כי אנחנו עברנו את ה מר מוטי ששון:

דקות לבעד ולנגד ואני אבחר  10שמותר לי להתנגד כי יש  דקות 10יש  מר מורן ישראל:

 להתנגד.

 לא הבנתי. מר מוטי ששון:

 יועצת משפטית תסבירי לו. מר מורן ישראל:

 אתה רוצה להתנגד? עו"ד יונת דיין:

 כן אני רוצה להסביר. מר מורן ישראל:

 להתנגד על מה? מר מוטי ששון:

 וא מתנגד להצעות לסדר.או. קיי, הוא מתנגד. ה עו"ד יונת דיין:

 דקות. 10נכון. יש לי  מר מורן ישראל:

 אתה לוקח לי? לקחת לי. מר מוטי ששון:

לא, לא, אני אסביר גם למה, ואני אסביר. קודם כל ההצעה להסדרת החניה  מר מורן ישראל:

בחולון היא לא הצעה חדשה. היא הצעה ותיקה שנמצאת פה לפחות מתחילת 

נציה הקודמת שדיברנו על זה שצריך להסדיר את הקדנציה ולדעתי מהקד

החניה בכחול לבן בתשלום. התוספת של תו אזורי בואו רגע נסביר בקול רם 

וברור מה זה אומר תו אזורי. תו אזורי במילים אחרות זה תושבי חולון 

שמשלמים בחולון, שלא באזור שלהם. אם עכשיו אנחנו משיתים תו אזורי 
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ל לבן רק על תושבי חוץ ופותחים את זה לכולם כמו כשאנחנו לא מחילים כחו

שרצינו עוד בתחילת הקדנציה או בקדנציה הקודמת, תו אזורי אומר 

שכשאני לא באזור של תיאטרון חולון ואני מגיע לתיאטרון חולון אני משלם. 

זה אומר שאתם, לא שנייה, אני רוצה להסביר. זה אומר שאתם בפעם 

ות שאתם רוצים, אתם רוצים להשית קנס על הראשונה במילים אחרות ויפ

התושבים בתוך העיר שלהם. מי שמשית תו אזורי בתוך חולון ומחלק את 

חולון, זה בדיוק מה שהוא עושה. אני רגע אמשיך את הנקודה שאמרת שי. 

זה לא של אנשים  incentive-. אבל הincentiveאתה צודק, צריך לייצר 

טרון לעומת מישהו שגר שני בניינים ספציפיים שיש להם בית ליד התיא

מעבר לתיאטרון והוא כן יצטרך לשלם ליד התיאטרון. או שאנחנו מחילים 

על כל תושבי חולון פטור גורף או שלא. עכשיו, עצם ההתמהמהות בעיניי 

במשך שנים בהסדרת הנושא הזה של כחול לבן, הרי מה אמרה ועדת כלכלה? 

כרגע. מי שהחיל פטור לכל תושבי היא אמרה אנחנו מקפיאים את המצב 

עירו עד פרק זמן מסוים וזה חלק מחוק עזר עירוני שלו אנחנו נותנים לו פרק 

להסדיר את הסיפור ולעבור לעניין אזורי כי זו טובת הנאה כמו  2024זמן עד 

 שאמרה היועצת המשפטית וחלק,

 אני לא אמרתי. עו"ד יונת דיין:

 שלך? איך הגדרת במושג מר מורן ישראל:

 אני לא אמרתי.  עו"ד יונת דיין:

 טובת מה? מר מורן ישראל:

 מוטי אמר. עו"ד יונת דיין:

 מצוין, סליחה. כמו שמוטי אתה אמרת טובת הנאה לחלק מהתושבים. מר מורן ישראל:

 לא, לא אני הגדרתי את זה. מר מוטי ששון:

 מישהו מכם אמר עכשיו. מר מורן ישראל:

 ה.הממשל עו"ד יונת דיין:

 הממשלה, מה קרה לך. מר מוטי ששון:

 בסדר גמור. מר מורן ישראל:

 תעקוב, תעקוב. מר מוטי ששון:

נו אז מוטי אם היית עוקב אחרי מה שאני אומר, אמרתי וציטטתי אתכם  מר מורן ישראל:

שאמרתם את זה בישיבה. ולכן עצם זה שלא עשינו את זה לפני כן ולא 

לבן ותשלום בכחול לבן לכל תושבי החוץ  התעוררנו בזמן ולא החלנו כחול

בחולון וכרגע התקנות לא מאפשרות לפתוח את זה לכולם ויכול להיות כמו 

, אני חושב שלא, שאין דרך אחרת חוץ 2024-שאמרו חבריי פה שזה ישתנה ב
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מלחכות לראות האם ועדת הכלכלה תהפוך את הדברים ותאפשר לנו כעיר 

לחניה לתושבי חוץ ופטור לחניה לתושבי לפתוח שוב את הנושא של תשלום 

פנים. אם אתם שואלים אותי, הדבר הכי טוב שיכול לקרות לתושבי חולון, 

הכי טוב זה פטור מכחול לבן בכל הארץ. רק זה כנראה לא יקרה. כי תושבי 

 חולון היום תורמים הרבה כספים לערים אחרות. אם הייתי רוצה לדאוג,

 טוב או. קיי. מר מוטי ששון:

 דקות. שנייה תן לי לסיים. 10רגע, יש לי  מר מורן ישראל:

 אבל גם אני צריך לענות לא? מר מוטי ששון:

 שנייה, לא. תן לי לסיים.  מר מורן ישראל:

 סליחה.  מר מוטי ששון:

נסיים עם התשלום  אם הייתם שואלים אותי, ההצעה שלי הייתה בואו מר מורן ישראל:

 לכחול לבן בכלל בארץ. ואז זו תהיה הרווחה הכי טובה לתושבי חולון. 

 שאנחנו יכולים, מר זאב ניסים:

כי אז, שנייה, כי אז לא יעמידו אותו דווקא בחולון רכבים למכירה אלא  מר מורן ישראל:

יעמידו אותם גם בערים אחרים כי בכל הארץ זה יהיה בחינם כמו שקרה. 

 זה שחולון נשארה העיר היחידה שלא גובה תשלום גרם בתוצאה שלו, אבל

 למחסן ארצי. מר יעקב מזרחי:

גרם בתוצאה שלו לזה שמחנים אצלנו רכבים כאילו אנחנו מגרש רכבים וזה  מר מורן ישראל:

 מעמיס. 

 תושבי תל אביב חונים פה בגלל זה? ד"ר מאיר רוק:

 כן, יש המון רכבים. מר מורן ישראל:

 תושבי תל אביב באים לחנות פה? "ר מאיר רוק:ד

לא, שוכרי רכבים שמעמידים רכבים ברחבי חולון ופרק הזמן שאתה יכול  מר מורן ישראל:

לטפל בזה הוא לא מהרגע להרגע. ואם היית אומר לו על כל רגע או על כל יום 

או על כל שעה אתה משלם, הוא לא היה מעמיד. הוא היה שוכר מגרש רכבים 

ם הוא מעמיד. אז לצערי, רק בואו נשים את הדברים על דיוקם. תו אזורי וש

בעת הזאת כל עוד ועדת כלכלה לא חוזרת בה ומסדירה ופותחת את המשחק 

מחדש, המשמעות זה שתושבי חולון מתחילים לשלם בתוך חולון. לא שום 

 דבר אחר. ואני, אני לא טועה בוא תסביר לי,

 לך למה.אני אסביר  מר יעקב מזרחי:

 בוא תסביר לי איך עובד תו אזורי שאני בתור תושב שלא גר באזור משלם. מר מורן ישראל:
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 בואי אני אסביר לך. מר יעקב מזרחי:

 בבקשה. מר מורן ישראל:

כשאתה נכנס לרחוב מסוים שהוא במצוקה והעירייה החליטה לתת לו תו  מר יעקב מזרחי:

הרחוב שייך אך ורק לדיירי אותו רחוב, יפה? זה לא כחול  אזורי. צד אחד של

לבן. זאת אומרת שאם אני גר ברחוב השומר ובאתי מז'בוטינסקי ויש שם 

אזורי, אני אקבל דו"ח. אין שם כחול לבן. יש תמרור שאומר חניה אזורית. 

 זה לא שייך לכחול לבן שעבר בוועדת הכלכלה. אל תטעה. אתה מערבב.

 אבל אתה אומר, אתה אומר בואו נקנוס תושבים שיחנו שם. ל:מר מורן ישרא

 לא לקנוס. מר יעקב מזרחי:

 אם יחנו שם תושבי חוץ הם ישלמו. מר מורן ישראל:

 ברור, ברור. מר יעקב מזרחי:

 וגם אם תושבי פנים זה בדיוק אותו דבר. מר מורן ישראל:

 אתה לא יכול לדעת.  גב' אלינור מטלון:

 אני רוצה, מר יעקב מזרחי:

 גם תושבי פנים שלא גרים בתו אזורי ישלמו חניה. מר מורן ישראל:

 אני אגיד לך משהו. בשבילי מורן, מר יעקב מזרחי:

אתה צודק. זה הפתרון זה לא באמצעות מה שאתה אומר אלא באמצעות  מר מורן ישראל:

פתרון כולל לכל תושבי חולון. נכון, מי יושב שם? כל החברים שלכם 

 ים את כל הדברים הטובים שיכולים לקרות.שחוסמ

 שלנו? דווקא השמאל העביר את זה עכשיו. מר יעקב מזרחי:

 אם היו נותנים לנו להתנהל. אותו דבר אתם. מר מורן ישראל:

 מה פתאום? אנחנו חיים בשלום עם זה. מר יעקב מזרחי:

 אתה שמאל או ימין אני לא בטוח כבר. מר מורן ישראל:

 אני ימין מרכז.  מזרחי:מר יעקב 

 או. קיי.  מר מורן ישראל:

 חברים, חברים.  מר מוטי ששון:

מוטי. בשורה תחתונה, רגע, בשורה תחתונה. מורן אמר דברים נכונים אבל  מר יעקב מזרחי:

בדבר אחד הוא טעה. חניה אזורית לא קשורה לכחול לבן, נקודה. תוציאו 

הגדיר אותו כחניה אזורית ולתת את זה מהראש. ניתן להגיד שהחוק הזה ל
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 18-פריווילגיה לאותו רחוב שרבקה עדן באה הביתה, היא הייתה בפגישה ב

 בבוקר צד אחד של הרחוב שייך לא. לא יהיו שם שוכרים ולא, 7בערב עד 

יעקב אני לא יודע על מה אתם מדברים, על סמך מה. תקשיב. יעקב, יעקב.  מר מוטי ששון:

 אי אפשר. יעקב. די. 

 יאללה, סעיף הבא. מר זאב ניסים:

 היה דיון נו. מר יוסי זיידה:

 היה דיון. רק אני אגיד לסיכום,  מר מוטי ששון:

 אני רק אגיד לך חניות זה יהיה הפרויקט, מר יעקב מזרחי:

 שיהיה בפרוטוקול.  להוריד מסדר היום? עו"ד יונת דיין:

ק הערה לפני שאני עובר לסעיף הבא, ירד מסדר היום. או. קיי, חברים. ר מר מוטי ששון:

תקשיבו. כשעשינו חניה ללא תשלום בכחול לבן קודם כל ביטלתי את הכחול 

לבן. תושבי חולון לא שילמו כסף בכחול לבן וגם לא האורחים שבאו לבקר 

אותם. בין אם זה אימא או אח שבאו לפה. זאת אומרת זה לא היה משהו 

עילות של המסחר המוניציפאלי בעיר שרירותי. זה משהו שאיפשר וגרם לפ

 חולון.

 זה גמר את המסחר, זה גמר את המסחר. מר שי קינן:

 אל תפריע לי, לא הפרעתי לך. לכן זה מה שהיה, מר מוטי ששון:

 תשאל בעלי עסקים, מר שי קינן:

 וזה מה שהיה. וזה מה שהיה. מר מוטי ששון:

 הם הבינו את זה מוטי. מר שי קינן:

אם היית מסתובב שם בבקרים ונכנס חנות חנות כמו שנכנסתי היית רואה  :מר מוטי ששון

 שכל אחד מהם חונה בחוץ. 

 בגלל זה הם בעד. כי הם הבינו שכורתים את הענף שיושבים עליו. מר שי קינן:

 אה, כן. מר מוטי ששון:

 ולא רק זה מוטי. לא רק זה. מר שי קינן:

 יע לי. אל תפריע לי לדבר.שי אל תפריע לי, אתה מפר מר מוטי ששון:

 טוב. מר שי קינן:

ומה שקרה שעברתי ערב חג אחד אפילו פעמיים, שאלתי אותם חצי היה בעד  מר מוטי ששון:

כחול לבן בתשלום חצי אמר אתה רוצה להרוג אותנו לא מספיק את הקניון 

בנית לנו. אז חבר'ה, תבדקו את הדברים לאישורם. עכשיו מה שאני אומר, 

 למען,
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 שנה. 20מה שאמרת זה היה לפני  ר מורן ישראל:מ

מורן, סליחה, סליחה מורן אתה מפריע. לא הפרענו לך. מה שקורה, אני  מר מוטי ששון:

בעמדה הזאת שתושבי חולון ותבדקו מה היה כל הסיפור התחיל מתל אביב, 

שהחליטו שם, לא הם, משרד תחבורה שתושבי תל אביב נהנים מזה שיש 

נם והם צריכים לשלם על זה. לא רון חולדאי. זה משרד להם חניה בחי

התחבורה. ובתשתית לפי הבנה שלי שאני הבנתי והסבירו לי, שזה מה שהולך 

 להיות. שכל התושבים ישלמו על כחול לבן.

 החוק החדש. מר יעקב מזרחי:

 כן, אבל אני חוזר, מר מוטי ששון:

 נכון. למעט מתחת לבית שלך. מר יעקב מזרחי:

 אבל אני בא ואומר לך, מבחינתי אני אהיה נגד.  מוטי ששון:מר 

 ברור. מר יעקב מזרחי:

כי אני אהיה בעד זה שתושבים שיחנו ליד הבית שלהם לא יהיו באותו הסדר.  מר מוטי ששון:

ליד הבית שלו. אבל אם הוא נוסע במקומות אחרים בעיר והוא צריך לשלם, 

 ישלם.

 לא, מוטי. מר יעקב מזרחי:

 אבל ליד הבית שלו אני אתנגד בכל, מוטי ששון:מר 

 מוטי אתה טועה במה שאתה אומר. מר יעקב מזרחי:

מוטי הצטרף לעמדתכם ומבחינתו הכנסות נוספות על תושבי העיר, זה מה  מר מורן ישראל:

 שהוא אומר.

 לא, לא, לא הבנת מה שהוא אמר.  מר יעקב מזרחי:

 זה מה שהוא אומר. מר מורן ישראל:

 מוטי החוק החדש אומר, יעקב מזרחי:מר 

ירד חבר'ה די עם, די, די, די. די עם הפופוליזם והדמגוגיה. או. קיי יעקב,  מר מוטי ששון:

בבקשה, אני עובר הלאה. הצעה  עוד דבר קטן יש מה להגיד? מסדר היום.

 לסדר, שי קינן. 

  וטתו חניה אזורי פייל –של חבר המועצה שי קינן בנושא  - הצעה לסדר .3

 ירד מסדר היום

 הנחה באגרות שילוט  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –הצעה לסדר  .4

 ירד מסדר היום
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 נת"ע פטור מאגרות שילוט  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –שאילתא  .5

  ירד מסדר היום

)המשך( נת"ע פטור מאגרות  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –שאילתא  .6

 שילוט.

לא אאריך בדברים בנוגע להצעה. רק במשפט אחד בנוגע לקודמת. אין  אני מר שי קינן:

בן אדם אחד מוטי בחדר הזה, תגיד לי אפילו אולי אתה, אחד לא תמצא 

 שפעם ביטל נסיעה לראשון או לתל אביב בגלל שהוא אמר, 

 נו באמת, מר מוטי ששון:

מישהו פה, אחד כזה? אולי  צריך לשלם פנגו אז לא ניסע לתל אביב. יש אני מר שי קינן:

 אני לא יודע.

 מה אתה עושה? יש רשות דיבור, שאילתא את ההצעה לסדר. מר מוטי ששון:

 לא, זו הטענה שלך אבל.  מר שי קינן:

 רגע, עברנו, ירד. עכשיו השאילתא החדשה. מר מוטי ששון:

 הטענה שלך הייתה מוטי, מר שי קינן:

 לא עונה לך, לא סליחה.אל תענה לי גם. אני  מר מוטי ששון:

 יש מישהו פעם שלא נסע לתל אביב בגלל זה? מר שי קינן:

תחזור  אין לך זכות דיבור. נגמר הסעיף הזה. אתה לא תחזור אחורנית. אולי מר מוטי ששון:

 שבוע שעבר מה שהייתה הישיבה. 

 אולי, אולי. בגלל שלא נתת לי להגיד מקודם. מר שי קינן:

 , אני מבקש. הייתה לך הצעה לסדר, נתתי לך כמה זמן שאתה רוצה. בבקשה מר מוטי ששון:

בסדר גמור. טוב. בתקופת הקורונה היו, הייתה לי הצעה שלפחות נאפשר  מר שי קינן:

הנחה, פטור אפילו רק מאותם ימים שהמדינה החליטה שבעלי העסקים יהיו 

גרנו. סגורים. הטענה של בעלי העסקים הייתה אתם אמרתם לנו לסגור, ס

לפחות בימים שאנחנו סגורים על פי חוק, לפחות בימים שאנחנו סגורים על 

פי חוק תוותרו לנו על אגרת השילוט. ההצעה הזו לא זכתה ברוב לצערי. אני 

כפי שאתה אומר, תהיו בקשר עם בעלי העסקים אז דרך אגב ההצעה בזמנו 

לא משנה. הם על הכחול לבן הייתה עם ועד בעלי העסקים של סוקולוב אבל 

אמרו לי תשמע שי, אנחנו יודעים שהעירייה לא יכולה לתת לנו עכשיו הנחה 

זה לא חוקי. אבל אנחנו עכשיו סובלים מעבודות התשתית  בארנונה, למה?

בעיר והפדיון שלנו ירד ואנחנו מבקשים איזושהי הקלה. איזו הקלה שאלתי. 

הכול תראה לנו שהיא אמרו לי הקלה באגרת השילוט. עכשיו, העירייה בסך 

מה שנקרא נושאת בנטל יחד איתנו ונעבור ביחד את התקופה הקשה הזאת. 
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עכשיו האמת שחככתי בדעתי כמה חודשים האם להעלות את ההצעה או לא 

ולמה? כי אני דעתי לא הייתה הכי נוחה ממנה. אני אומר את זה בצורה 

טתי שאני מעלה מפורשת. היה בה ניחוח פופוליסטי, בהצעה. אבל מתי החל

אותה? אמרתי עירייה צריכה להתנהג בצורה הגיונית, בשום שכל. לא הגיוני 

בעיניי להציע סתם ככה הנחה. אבל אי אפשר להיות מה שנקרא אכזר על 

רחמנים ורחמן על אכזרים. ולמה אני אומר שהעירייה מתנהגת בצורה שהיא 

נותן הנחה לבעלי  רחמנית על אכזרים ואכזרית על רחמנים? כי אם אתה לא

העסקים, בסדר. אבל אתה לא יכול ביד אחת לא לתת הנחה לאגרת שילוט, 

ביד השנייה לפטור מאגרת שילוט את נת"ע שהיא החברה הממשלתית הכי 

מיליארד שקל בשנה. זאת אומרת  5-עשירה בישראל. תקציב של למעלה מ

בים ומהעסקים. אני אומר, אנחנו עיריית חולון. אנחנו גובים ארנונה מהתוש

אנחנו צריכים להוציא את הכסף בשום שכל. איך אנחנו יכולים לוותר על 

 4מיליוני שקלים למי? לא לחלשים ביותר, לא לאותה אם חד הורית עם 

 ילדים.

 אתה מדבר על דברים עוד לפני ששמעת את התשובה. מר מוטי ששון:

 ותיתן לי לדבר כמה שמגיע לי? רגע, רגע מוטי. אמרת שאתה תגיב בזמן נכון מר שי קינן:

אז יהיה לך את הזמן שלך גם. אז אני אומר, אז אני אומר לא להיות רחמן 

על אותה אימא, על אם חד הורית אלא להיות רחמן ולפטור מאגרת השילוט 

את מי? את נת"ע, החברה הכי עשירה בישראל עם משכורות עתק שזה כסף 

יא כסף ממשלתי ואנחנו נעבוד ממשלתי בכלל. במקום שאנחנו נצטרך להב

על להביא כסף ממשלתי לחולון כדי להעצים את העיר, מה אנחנו עושים? 

פוטרים מאגרת שילוט את אותה חברה שאתה סוכם את הפטור מאגרת 

שילוט לאורך השנים, אתה מגיע למיליוני שקלים. זה כסף ציבורי מוטי. זה 

ילד, בבית ספר של אחר  מיליוני שקלים שיכולנו להשקיע אותם בחוג לכל

דברים שיכולים להעצים את העיר הזאת. ולכן כשאני  1,001-הצהריים, ב

שמעתי את הדבר הזה אני החלטתי כן להציע את ההצעה ואני מקווה שכשם 

אחוז את חברת נת"ע, תפטור את העסקים רק בתקופה שהם  100-שפטרת ב

 וז. תודה רבה. אח 50-כורעים תחת הנטל, תחת אותן עבודות תשתית, ב

 רגע.  מר מורן ישראל:

 כמה זה אגרת שילוט? ד"ר מאיר רוק:

 תלוי, תלוי בגודל. מר שי קינן:

 בסוקולוב. ד"ר מאיר רוק:

 עזוב, הפורמט הזה שהוא נתן פה הוא כל כך לא מדויק ולא הוגן. מר מוטי ששון:

 או. קיי, אז בוא תדייק. מר שי קינן:
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שיצא ביום  220.1עונה לך. על פי חוזר של מנכ"ל משרד הפנים בבקשה, אני  מר מוטי ששון:

ועוסק בהנחיות לשנת בחירות, תקשיב טוב, שנת בחירות,  2023לינואר  4

קידום חוקי עזר לרבות שינוי חוקי עזר קיימים שיש בהם משום אובדן 

הכנסות לרשות המקומית יש לבצע לאחר בדיקה קפדנית על פי האיזון 

ם בהיותנו מדברים על צעדים לטווח ארוך שהינם בעלי והאיפוק הנדרשי

משמעות לגבי המועצה הבאה ויכולות פעולתה. במסגרת זאת יש לקבל חוות 

דעת כלכלית של גזבר רשות המקומית על תקציב הרשות המקומית ועל 

יכולתה לממן את אובדן הכנסות הצופה פני עתיד ולהניח אותה בפני 

לכך יש להוסיף את הפחתת אגרת השילוט המועצה בטרם קבלת ההחלטה. 

העלולה להיתפס כהטבת בחירות. אני אהיה יותר חמור בזה, כשוחד 

בחירות. לשבת ולתת הנחה שאין לך סמכות בה זה דבר שהוא אסור ואנחנו 

חודשים לפני הבחירות. עכשיו אני רוצה לעבור ברשותך לשאילתא  9נמצאים 

 שלך, בסדר?

 כן. מר שי קינן:

 השאילתא שלך מדברת בנושא נת"ע.  י ששון:מר מוט

 כן. מר שי קינן:

ואני מבקש מהחברים, אתם באים, רק תדייקו בעובדות. לדייק בעובדות כי  מר מוטי ששון:

 מה שאתה אמרת זה כל כך רחוק מן האמת שאתה עושה עוול וחבל.

 לא פטרת את נת"ע? מר שי קינן:

 לשמוע אפילו.חכה, תשמע. אתה לא רוצה  מר מוטי ששון:

 או. קיי. מר שי קינן:

 זה המנדט שיש לנת"ע מהמדינה, לעשות מה שהיא רוצה. מר מאיר חלבי:

עזוב את זה, לא זה, תן לי. חברת נת"ע פנתה בבקשה לקדם פטור שילוט. על  מר מוטי ששון:

פי חוק העזר, רגע ניסן, יעקב. על פי חוק העזר העירוני הנושא נדון בוועדה 

 והמליצה לראש העירייה והוחלט לתת פטור חלקי. איך? המקצועית

 אה, חלקי? מר יעקב מזרחי:

כן. שלטי משרדי החברה ברחוב הרוקמים בעיר לא הופטרו מאגרת השילוט.  מר מוטי ששון:

שלט שלהם שם ישלם מלא. שלטי הדמיות קווי הרכ"ל והתחנות ושלטי 

טרו מאגרת שילוט עדכון מידע אלה, זה נותן מידע לתושבים, אלה הופ

בהיותם שלטים מטעם גורם ממשלתי ואשר נועדו להעביר מידע בדבר 

עבודות הכנת הרכ"ל והתקדמותן לתושבי העיר. אין פה שום הטבה. זה 

 לטובת התושבים שלנו.

 בטח שיש פה הטבה.  מר שי קינן:
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 כל שלטי ההכוון האלה, מר מוטי ששון:

 למים עליו.רק השלט ברחוב הרוקמים מש מר שי קינן:

. אלה שלטי הכוון לטובת כל זמן 31.12.2025חכה רגע. הפטור ניתן עד ליום  מר מוטי ששון:

 שהעבודות שם, לטובת תושבי חולון. כל המידע שאתה מקבל.

 זה גם המצב בערים אחרות אני מניח עם פטור כזה על שלטי מידע נכון? מר מורן ישראל:

 מה זה? מר מוטי ששון:

 זו גם ועדה מקצועית שהחליטה.  ה:מר יוסי זייד

לא, לא. יש, יש רציונל ללמה לפטור כי אחרת אם הם לא ישימו שלטי מידע  מר מורן ישראל:

 אנחנו נגיד מה אתם לא מעדכנים את התושבים שלנו, אז מה עשינו בזה.

 הם מחויבים לשים שלטים מורן. מר שי קינן:

 יבים בשביל להכניס ברחבי העיר.בסדר, אז אתה אומר אתם מחו מר מורן ישראל:

 שי, שי. מר מוטי ששון:

אנחנו שמחים שהם מעדכנים רק רוב הזמן הם לא מעדכנים ואתם לא  מר מורן ישראל:

 יודעים, זה סיפור אחר. 

 מה אתה רוצה לעשות? מר מוטי ששון:

 לא רוצה לעשות כלום. מר שי קינן:

 תשובה.זו שאילתא, אין מה לעשות. זו  מר יוסי זיידה:

 לא, זו הייתה הצעה לסדר. עו"ד יונת דיין:

 הצעה לסדר מקובלת עליך מה שעניתי? מר מוטי ששון:

 זה לא הצעה לסדר, זה שאילתא.  מר מורן ישראל:

 זו הצעה לסדר.  מר יוסי זיידה:

 או. קיי רק אני רוצה להעיר לך הערה אחת. או. קיי, הערה אחת. מר מוטי ששון:

 רגע, זה ירד מסדר היום ההצעה? עו"ד יונת דיין: 

 כן. מר מוטי ששון:

 עיריית תל אביב היא גם לא בשנת בחירות? גב' עינב קפלן בשארי:

 היה דיון,  מר מוטי ששון:

 עיריית תל אביב לא בשנת בחירות?  גב' עינב קפלן בשארי:

 עינב, עינב. מר מוטי ששון:

 היא פתרה אותם מאגרה? מר יעקב מזרחי:
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 היא נתנה להם הקלות, כן. קפלן בשארי:גב' עינב 

 מתי היא נתנה את זה? מר קובי מכלוף:

 עכשיו, עכשיו בינואר? מר יעקב מזרחי:

 חבר'ה אל תערבבו דברים, אין פה. מר מוטי ששון:

 צריך לחכות דווקא לעכשיו? מר שי קינן:

 זה משהו אחר. מר יעקב מזרחי:

 חברים, מר מוטי ששון:

 עיריית תל אביב מקדימה אותנו בכמה שנים.  מר יוסי זיידה:

 שי, שי. מר מוטי ששון:

 אתם מדברים על הזמן הנוכחי. מר יוסי זיידה:

היה דיון בוועדת הפנים של הכנסת. ניסן ואני היינו. את קולך לא שמעתי.  מר מוטי ששון:

ושם אמרתי דברים ברורים ויאשר את זה ניסן. ניסן אמר, אני לא, אני, הוא 

ה להגיד הוא יגיד, אני אמרתי דבר פשוט. אני רוצה לתת הנחה לסוחרים רוצ

שנפגעים מהרכבת הקלה ואני מוכן להקים קרן ממשלתית, את זה אמרתי 

 לחבר הכנסת יעקב אשר.

 שהוא יושב ראש הועדה. מר יוסי זיידה:

ל והוא הכניס את זה בסיכום שלו שהוא הולך לשבת עם משרדי הממשלה ע מר מוטי ששון:

הסיפור הזה. אני אומר, אנחנו נעמיד סכום כספים לטובת אותם שוכרים 

שנפגעו שייקבע שהם נקבעו מהרכבת הקלה וזאת תהיה קרן משותפת 

לממשלה ולעיריית חולון. לצערי אין בשום מקום למעט בתל אביב שהסכימו 

 לתת להם כסף רק איפה שיש שיקוע, לא איפה שעל הכביש. 

 פה שהתחנה התת קרקעית.אי עו"ד יונת דיין:

בדיוק, איפה שיש תחנה קרקעית. לכן אני אומר לך, אני מצהיר פה ואני  מר מוטי ששון:

בטוח שכל חברי המועצה יסכימו איתי אנחנו מוכנים לתת הנחה לשוכרים 

 שנפגעו מהרכבת הקלה. אנחנו נעמיד לזה כסף.

ה לא התחילו בשנת אבל הבעיה היא שעבודת התשתית על הרכבת הקל מר שי קינן:

 בחירות. אז למה לא עשית את זה לפני שנת בחירות?

 את מה? על מה אתה מדבר? מר מוטי ששון:

 עבודות התשתית לא התחילו בשנת בחירות. אז למה לא, מר שי קינן:

 סליחה מתי הם, מר מוטי ששון:
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י שנת אחוז מאגרת שילוט לפנ 50-אז למה לא אמרת שאתה מוכן לפטור מ מר שי קינן:

 בחירות?

קודם כל לא אמרתי להם שום דבר שהם לא יסכימו איתי משרדי הממשלה  מר מוטי ששון:

 ואני אדרוש את זה מיום שזה,

 אבל אתה היית יכול להחליט את זה. מר שי קינן:

 איך אני יכול להחליט? מר מוטי ששון:

 רק שילוט? מר שי קינן:

 . לא, אני רוצה קרן. לא הבנת מר מוטי ששון:

 אבל בנת"ע כן ועדה מקצועית החליטה פה.  גב' עינב קפלן בשארי:

 כן. וזה בסמכות וזה הכוונה לתושבים. מה, מה לא ברור? מר מוטי ששון:

 אחוז? 50-אז למה את התושבים לא פטרת ב מר שי קינן:

 זה קרה לפני כמה חודשים. אל תעשה לי פה כל מיני, מר מוטי ששון:

 אה,  מר שי קינן:

 פופוליזם.  מוטי ששון: מר

 לא שמעתי. מר שי קינן:

יש ועדה מקצועית ממליצה וראש עיר מקבל את זה, נקודה. מה אתה עושה  מר מוטי ששון:

 לי פה פוליטיקה?

 אני עושה פוליטיקה? מר שי קינן:

 כן, אתה עושה פוליטיקה. מר מוטי ששון:

 אתה קיבלת את ההחלטה. מר שי קינן:

 קיי, אני עובר לשאילתא הבאה. או. מר מוטי ששון:

 יכולת לקבל החלטה בנוגע לתושבים גם. מר שי קינן:

 שאילתא הבאה שלך, בבקשה. מר מוטי ששון:

 . 7יעקב, מספר  מר יוסי זיידה:

 גינת כלבים –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  –שאילתא  .7

יר ובנוסף פנו אליי תושבים כן. מוטי אני רוצה לדעת כמה גינות כלבים יש בע מר יעקב מזרחי:

 משכונת,

יעקב תשאל מה ששאלת. אתה לא תשאל עכשיו שאלה על מה שלא. מה,  מר יוסי זיידה:

 מאיפה אני אביא לך עכשיו כמה גינות כלבים יש?
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אני יכול לשאול הכול בהנחה שכולם יאשרו לי. בקיצור, בשכונת נאות  מר יעקב מזרחי:

כלבים  150ים. מסתבר שיש שם כמעט יהודית יש שם גינה אחת של ילד

והתושבים באים לשם והילדים פוחדים. גם יש קקים של כלבים וגם הילדים 

כלבים.  150פוחדים. אין להם איפה לשים את הכלבים. זה לא כלב שתיים. 

הם כתבו לכם לפני כחצי שנה גם כן עצומה בעניין הזה עם חתימות. מה 

 כלבים? האפשרות לעזור לשכונה הזאת בגינת

אוקיי. אנו נמנעים מלבצע גינות כלבים בסמוך לבתי מגורים שמייצרים  מר מוטי ששון:

קונפליקט ידוע בין תושבי השכונה שגרים ליד גינות הכלבים ושסובלים 

שעות ביממה לבין בעלי הכלבים שחלקם אינו שומר  24ממטרדי רעש וריח 

גינת הכלבים. על הכללים הנדרשים למרות השילוט בנושא בכניסה ל

אתרים בשולי העיר ומיקמה גינות  4העירייה איתרה בשנים האחרונות מעל 

חדשות לרווחת התושבים והכלבים על שטחים גדולים ומוצלים כגון: גן 

מוטה גור, גן פארק הנוער בפילבוקס, קיר אקוסטי בשכונת ג'סי כהן ליד 

לרווחת תושבי נתיבי איילון ולאחרונה אף חנכנו גינה חדשה בפארק פרס 

וכלבי קריית שרת והסביבה. וחשוב לציין כי סמוך לשכונה יש את חורשת 

נווה ארזים ואת פארק פרס בהם יש גינות כלבים. בשכונת נאות יהודית לא 

 אותר שטח פתוח ומרוחק מבתי התושבים. 

 בנווה ארזים יש גינת כלבים? מר יעקב מזרחי:

 ואז תיראה איך היא נראית ואז תבין.כן, שמוטי לא רצה  גב' אלינור מטלון:

 זה חורשה, זה חורשה. זה לא גינה. גב' עינב קפלן בשארי:

 אבל מוטי מה הבעיה לעשות, אם אתה שם מצלמות בגינת כלבים. מר יעקב מזרחי:

יעקב, יעקב תקשיב. עשינו, אני אגיד לך. עשינו, סליחה. עשינו גינת כלבים  מר מוטי ששון:

ם וזאת שהתנגדה גם חתמה שהיא רוצה את הגן, את בחורשת נווה ארזי

 הגינת כלבים.

 זאת שרצתה את הגינה התנגדה אחר כך.  עו"ד יונת דיין:

ואז היא שלחה מכתב למבקר המדינה. מבקר המדינה בדק את התהליך, אם  מר מוטי ששון:

התהליך היה בסדר. התהליך היה לא בסדר. יושבים תושבים, פונים, אתה 

תם. יש תהליך. אתה צריך לפרסם ברבים ואם יש תושבים הולך לקרא

שמתנגדים אז אתה לא יכול לעשות את זה. ובסוף כולם כעסו על אותה שכנה 

שהיא פתאום, אבל מה? גינת הכלבים הייתה. אז אמרתי חבר'ה תרחיקו את 

 הגינה מזה. 

 מה הבעיה לחזור לשם? מר יעקב מזרחי:

 מה? מר מוטי ששון:
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 מה הבעיה לחזור לשם? מזרחי:מר יעקב 

 יש שם. מר מוטי ששון:

 יש? מר יעקב מזרחי:

 בנווה ארזים זה חורשת נווה ארזים יש גינה, מה קרה לך. מר מוטי ששון:

 יש גינה, היא על הפנים של גינה.  גב' אלינור מטלון:

 מאיזו בחינה? מר יעקב מזרחי:

 מבחינה שיש שם מזיקים, חול. גב' אלינור מטלון:

 טוב יעקב זה תנהל שיחה איתה אחר כך. מר מוטי ששון:

 אין שם אור, אין שם כלום.  גב' אלינור מטלון:

 או. קיי. קיבלת תשובה אני עובר לשאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

רגע אבל שכחת פה משפט מאוד מאוד חשוב, שבסוף שאתה לא הקראת  גב' אלינור מטלון:

 כלבים בעיר. 10,000ינרי יש אותו. כמו כן על פי השירות הוטר

כלבים בעיר, מתוכם  10,000-כן. כמו כן על פי רישומי הוטרינרי בעיר יש כ מר מוטי ששון:

בשכונת קריית שרת. לכן  3,400-בשכונת נאות יהודית לעומת כ 290יש 

 המענה הוא בפארק פרס.

 ,3,400ועדיין לעומת  גב' אלינור מטלון:

 ז, ברחוב הסתדרות, ויצמן,מוטי גם במרכ מר מאיר חלבי:

חבר'ה ברגע שיש בקשה אנחנו נפרסם את זה ואם יהיו התנגדויות לא יהיה,  מר מוטי ששון:

 גמרנו. שאילתא הבאה, בבקשה עינב.

 רק מוטי שאלת הבהרה. גב' אלינור מטלון:

 עינב בבקשה. מר מוטי ששון:

 מוטי יש לי שאלת הבהרה. גב' אלינור מטלון:

 שאלת הבהרה זה מי ששאל את השאילתא יכול לשאול.  מר מוטי ששון:

 בסדר. אבל אני רוצה לשאול משהו, גב' אלינור מטלון:

 אמרתי שאלת הבהרה, מר מוטי ששון:

 כשכולם מתפרצים זה בסדר.  גב' אלינור מטלון:

 גם את מתפרצת. אל תשני סדרי פרוצדורה, בבקשה עינב. מר מוטי ששון:

 צודקת, לכולם אתה עונה ולה אתה לא עונה. זה לא נעים. אבל היא  מר מורן ישראל:

 תשאלי אותי אחר כך. עינב בבקשה. עינב.  מר מוטי ששון:
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 שנייה אני אמצא את השאילתא. גב' עינב קפלן בשארי:

 אני מתפרצת, אולי הוא יגיב בינתיים אני יכולה אולי לשאול את השאלה? גב' אלינור מטלון:

 לי גם כן כמו שהוא מגיב.

 לא, אני אוציא אותך החוצה. אל תנסי, לא להפריע לי לניהול הישיבה.  מר מוטי ששון:

 בא לך, גב' אלינור מטלון:

 בא לך להפריע לניהול הישיבה. אני מבקש לא להפריע. מר מוטי ששון:

 ,3,400-לא רוצה להפריע, אני שואלת אם ה גב' אלינור מטלון:

 לא, אין לך זכות דיבור. ון:מר מוטי שש

 כלבים בקריית שרת ויש שם רק גינה אחת. גב' אלינור מטלון:

 סליחה, אחת. בבקשה עינב. מר מוטי ששון:

 זה אין לך תשובה.  גב' אלינור מטלון:

 2022-2017עלות פיתוח תשתיות בשנים  –של חברת המועצה עינב קפלן בשארי בנושא  –שאילתא 

השנים  5-כמה כספים הושקעו בפיתוח ובתשתיות הכבישים בעיר ב י:גב' עינב קפלן בשאר

 ואבקש פירוט עבור כל שנה בנפרד. 2017-22האחרונות, 

מיליון ש"ח, קרי  215סך הכול ההשקעות בתחום דרכים ומדרכות עמד על  מר מוטי ששון:

מיליון ש"ח בשנה בממוצע. הנ"ל אינו כולל השקעות בתחום גינות  43-כ

ש"ח  234,912,000, סך הכול ההשקעה בפיתוח 2017, מבני ציבור. ציבוריות

 198,341,000, סך הכול בפיתוח 2018-עבור כבישים. ב ₪ 56,228,000מתוכם 

, סך הכול ההשקעה בפיתוח 2019ש"ח עבור כבישים.  53,559,000מתוכם  ₪

, סך הכול 2020עבור כבישים.  ₪ 33,684,000מתוכם  ₪ 158,000,000

עבור כבישים.  ₪ 42,321,000מתוכם  ₪ 162,609,000בפיתוח ההשקעה 

.ש"ח, 74,800,000מתוכם  ₪ 289,028,000, סך הכול השקעה בפיתוח 2021

הלאה. אני עובר לשאילתא הבאה. השאילתא, גובה האסלות. איפה אלרון? 

 כן. 

 גובה האסלות בגני הילדים –של חבר המועצה אלרון פנחס בנושא  –שאילתא 

אם  האם בכל גני הילדים בעיר קיימות אסלות מותאמות בגובה לילדים? ון פנחס:מר אלר

לאו, האם קיימת סדורה להחלפתם? אנחנו יודעים שהיום יש בטרום טרום 

 חובה ילדים היום בהרבה גנים והאסלות הרגילות לא מתאימות בגובה. 

 האסלות מותאמות לילדים, מר מוטי ששון:

 פתאום? הם נמוכים מר זאב ניסים:

 יש אסלות ילדים. מר קובי מכלוף:
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רגע חברים. האסלות מותאמות לילדים בהתאם לגיל ולבקשות הצוות או  מר מוטי ששון:

ההורים. לאחרונה אגף ארגון ובקרה מצא פתרון נוסף של מכסה אסלה כפול 

הארגון נענית  המתאים לקטנים. בכל מקרה, בכל בקשה בנושא לאגף

 בהתאם לצורך ולשביעות רצון הצוות.

 זאת אומרת שאם בגן מסוים אין אסלה בגובה אני יכול לבקש ויתקנו אותה? מר אלרון פנחס:

 כן, בטח. יבדקו את זה עניינית. מר יוסי זיידה:

 או. קיי, אני עובר לשאילתא הבאה. מי שואל? גם אלרון. מר מוטי ששון:

 

 תלמידי ביה"ס יחד –מועצה אלרון פנחס בנושא של חבר ה –שאילתא  .8

בוגרי בית ספר יחד יכולים לבחור בין להירשם לבית ספר נבון, קציר או  מר אלרון פנחס:

עתידים. מדוע אותו רציונל שמאפשר להם לבחור ממגוון רחב של בתי ספר 

על יסודיים לא מאפשר להם לבחור מלכתחילה גם בית ספר יסודי אחר מלבד 

בעצם הבעיה עם בית ספר יחד שמרכזים שם אוכלוסייה מעוטת יכולת יחד? 

ולא חושפים בעצם, מאפשרים להורים שרוצים גם כן ללכת לבתי ספר 

 אחרים, להירשם אליהם. 

 מדיניות הרישום העירונית בבתי ספר יסודיים הם של אזורי רישום.  מר מוטי ששון:

 ידוע. מר אלרון פנחס:

 רישום.אזורי  מר מוטי ששון:

 אבל במקרה הזה בעל יסודי שינו את זה. מר אלרון פנחס:

אני עונה לך, אתה מפריע. ואי לכך התלמידים משובצים בבתי ספר בהתאם  מר מוטי ששון:

לאזור הרישום שלהם. יחד עם זאת, כל הורה רשאי להגיש בקשת העברה 

 והיא נידונה בהתאם לשיקולים הפרטניים והמערכתיים. 

אז עשיתם מהלך טוב בעל יסודי שנתתם לבוגרים לבחור הרבה בתי ספר.  נחס:מר אלרון פ

 למה שלא לעזור להם לבחור גם ביסודי?

זו גם מדיניות של משרד החינוך, כל הילדים שילמדו באותו אזור. לא צריך  מר מוטי ששון:

 להסיע אותם.

ספר אופציה לבחור  אבל הנה. עזרתם לבוגרים שלהם ונתתם להם המון בתי מר אלרון פנחס:

 כשהם עולים לכיתה ז'.

 איפה שאפשר ופותחים את המגמות אז יש.  מר מוטי ששון:

 הם סיימו, הם מסיימים את היסודי אז הם חייבים לתת להם. גב' נעה צ'פליצקי:

 זה מגמות. פותחים מגמות.  מר מוטי ששון:
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 תיסע בבוקר מכיוון לכיוון. אלרון אם אתה תיפתח את כל היסודיים כל העיר מר יוסי זיידה:

 לא, רק עליהם. אנחנו מנסים לעזור לאוכלוסייה הזאת ספציפית. מר אלרון פנחס:

 לא, אני רוצה להגיד משהו. רגע אני רוצה רגע להגיד, רגע סליחה. סליחה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 כן. מר מוטי ששון:

שבעבר הוא היה בית ספר דמוקרטי אני רוצה להגיד משהו על בית ספר יחד  גב' נעה צ'פליצקי:

וחבל שביטלו את זה כי אז הוא הביא אוכלוסיה יותר חזקה, אני יודעת את 

זה אז דיברנו על זה בקדנציה הקודמת, ואז הוא הביא אוכלוסיה הרבה יותר 

 חזקה מכל קצוות העיר ואז זה בעצם הפריח את בית הספר וחבל שביטלו. 

 דים שם. אוקיי, אני עובר לסעיף הבא. ניסן. זה לא היה לתלמי מר מוטי ששון:

 נתנו להם את ההסעות.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אה, אוקיי. מר ניסן זכריה:

 אם הוא היה על אזורי הוא היה, גב' נעה צ'פליצקי:

 הנה, הנה הוא מדבר ניסן. דבר. מר יעקב מזרחי:

 אפשר? מר ניסן זכריה:

 . אני באמצע המשפט, מה גב' נעה צ'פליצקי:

 אה, הוא אמר ניסן מוטי. מר יעקב מזרחי:

 ניסן. מר מוטי ששון:

 אני סיימתי? גב' נעה צ'פליצקי:

 היא לא סיימה אבל.  מר ניסן זכריה:

 היא מדברת או ניסן? מר יעקב מזרחי:

 אין לה זכות דיבור, היא גמרה.  מר מוטי ששון:

 יעקב אתה מנהל כאן את הישיבה? גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, לא הבנתי. הוא אמר ניסן.  יעקב מזרחי:מר 

 זכות הדיבור לניסן.  מר יוסי זיידה:

 הוא העביר את זה אליי. מר ניסן זכריה:

 פסי האטה ברח' קיבוץ גלויות –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  –שאילתא  .9

יר. מוטי השאילתא שלי עוסקת בפסי האטה ברחוב קיבוץ גלויות, אתה מכ מר ניסן זכריה:

אזרחים פנו מספר פעמים ואפילו, אפילו העוזר של זוהר היה מעורב בזה. יש 

שם מצוקה אמיתית כי יש, יש נהיגה, יש נהיגה יחסית במהירות גבוהה שם. 
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זה לא נכון מה שהמהנדס טוען שהוא בדק ואי אפשר, אי אפשר לפתח 

היה כמעט מהירות כי זה כביש צר. זה לא נכון. ממש לא נכון כי כמה פעמים 

מקרה של דריסה. בוא, בוא נזכור גם את המקרה האחרון ברחוב אהרונוביץ' 

שתושב בת ים נהרג כתוצאה מנהיגת פראית ברחוב אנילביץ' שם שזה גם 

מעיד על זה שיש מקומות שצריך אולי בכל זאת לשקול ואני מציע כי אני 

ם ראיתי כבר את התשובה שלך שמהנדס, מהנדס התנועה קבע שאין ש

הסתברות לנהיגה מהירה לכן אין צורך בפסי האטה. אני חושב שצריך לבדוק 

את זה ולבחון את זה שוב כי פה באמת מדובר על סכנת נפשות מאחר ויש גני 

 ילדים שם באזור הזה.

כל גן ילדים, בוא אני אספר לך סיפור אבל קודם אני אקרא את התשובה  מר מוטי ששון:

 בסדר?

 יי, תקרא.אוק מר ניסן זכריה:

בחינת התאמות אתר להתקנת פסי האטה מתבצע על פי הנחיות משרד  מר מוטי ששון:

התחבורה. בעקבות פניית תושבים, מהנדס אגף התנועה ביצע מספר סיורים 

ותצפיות במקום. הלא כל דבר שיש למישהו בקשה, צריכים להוציא את 

מצא שעקב רוחב אנשי המקצוע, לעשות תצפית באזור, אותו רחוב. בבדיקה נ

מסעה צר יחסית וחניית הרכבים משני הצדדים מהירות הנסיעה הינה נמוכה 

מהמותר ולא נמצאה הצדקה להצבת פסי האטה ברחוב קיבוץ גלויות 

. אגף התנועה לא מכיר שום מסקנה אחרת בנושא. 15-27במקטע בין הבתים 

שנים,  29עכשיו תראה. אני אספר לך מה שקרה לי כשנכנסתי לתפקיד לפני 

. דבר ראשון שעשיתי, אמרתי שאני רוצה לעשות 30-היום אני כבר בשנה ה

בכל בתי הספר פסי האטה. משרד התחבורה הלא יש ועדת תנועה, ועדת 

מקומות.  4תנועה מאשרת, זה עובר לבדיקה של משרד התחבורה. אישרו רק 

 אחד מהם בית ספר ביאליק, אחד גם בהמשך של רחוב ביאליק, בקדושי

קהיר נדמה לי ובעוד שני מקומות. בקדושי קהיר אתה יודע, איפה שיש בית 

 ספר.

 כן, התקינו שם. מר ניסן זכריה:

כן, אני מספר לך מה היה אז. ומה שקרה ברחוב ביאליק הגישו לי פטיציה  מר מוטי ששון:

אחרי שבוע. אמרתי למה להוריד את זה? אמרו לי תבוא אלינו הביתה, כל 

 יזה כלי רכב כבד הבית רועד.פעם שעובר א

 מהבאמפר? מר יעקב מזרחי:

 כן. מר מוטי ששון:

 יש קפיצות. מר ניסן זכריה:

 יש קפיצות. באותה תקופה הייתה, מר מוטי ששון:
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 אז שייסע יותר לאט. מר יעקב בבלי:

 אבל אני לא שולט עליהם. מר מוטי ששון:

 לך תחנך את האנשים.  גב' גליה לוי עומרד:

  בבלי אני לא שולט בהם.  ששון: מר מוטי

 חיי אדם לא יותר חשובים?  מר יעקב בבלי:

בבלי אני לא שולט בזה. אתם אצלכם זה עובר יש, זה למשרד התחבורה.  מר מוטי ששון:

 ניסן, 

 כן, כן. מר ניסן זכריה:

מה שקרה, נאלצתי להוריד, להוריד את פסי ההאטה אחרי שבוע ימים.  מר מוטי ששון:

היה עוד מקרה עוד לפני שאני נבחרתי ברחוב מפרץ שלמה ליד בית  עכשיו,

הכנסת. וזה היה בלתי נסבל כי עברו שם משאיות עם האיך קוראים לזה, עם 

 הצפרדעים, ושם בירידה היה רעש וזה. בזמנו זה היה בתקופה של חיים שרון.

 אני זוכר, הורדתם את זה. מר ניסן זכריה:

אמר להוריד את זה. אני אומר זה לא תמיד מציאה גדולה. היה חיים שרון  מר מוטי ששון:

בעיר אחרת שתבעו איזה ראש עיר, לא זוכר, זה היה כבר ממזמן, שהוא 

התקין פסי האטה בלי אישור משרד התחבורה והייתה תאונה שם ותבעו 

אותו. למה? לא הייתה שום החלטה של אנשי מקצוע להתקין שם. הוא 

ו שם. זה, אז תבעו אותו. לא יודע מה קרה עם התקין אמר חבר'ה תשימ

הסיפור הזה, גם לפני הרבה שנים. בסדר, אני אומר, ההחלטה היא 

 מקצועית. אתה רוצה שנבדוק עוד פעם?

לא אני אומר, מוטי תראה. נכון שמי שמסתכל מהצד מדובר על רחוב צר  מר ניסן זכריה:

ת גבוהה. זה נכון. והסבירות, האדם הסביר אומר לא נוהגים שם במהירו

אבל בפועל, בפועל יש שם נהיגה פראית לצערי של אנשים וזה מהווה סכנה. 

אז לכן אני אומר המהנדס עם כל הכבוד שלו, אולי היה שם והסתכל וראה 

 שאין נהיגה בשעות מסוימות אבל אני אומר לך,

 .תגיד לי אתה רוצה, תגיד לי מתי אני אשלח אותו יחד איתך מר מוטי ששון:

 נבדוק פעם נוספת. מר יוסי זיידה:

 פעם נוספת. מר מוטי ששון:

 זה ייבדק פעם נוספת? מר ניסן זכריה:

 לבקשתך נבדוק פעם נוספת.  מר יוסי זיידה:

 מוטי דרך אגב יש טכנולוגיות של פסי האטה שמופחתי רעש. מר מורן ישראל:
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 תבדוק כל היום, בוקר צהריים וערב. מר מאיר חלבי:

 הוא עושה את העבודה שלו. זיידה:מר יוסי 

 חבר'ה אם הוא רוצה לעשות, בבקשה. מר מוטי ששון:

 מוטי יש טכנולוגיה של פסי האטה מופחתי רעש. מר מורן ישראל:

 אוקיי. ניסן עניתי על זה? קרן סיוע. מר מוטי ששון:

 כן.  מר ניסן זכריה:

סקים שנפגעו קרן סיוע לע –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  –שאילתא  .10

 מעבודות הרכבת הקלה

השאילתא השנייה, השאילתא השנייה מתקשרת באיזושהי צורה גם להצעה  מר ניסן זכריה:

לסדר של מר קינן בנושא של פטור מאגרת שילוט. עכשיו אני מכיר את החוק, 

חוק הבחירות ואני מודע למגבלות שיש בחוק לגבי שנת בחירות ומה מותר 

 בשנת בחירות. לראש עירייה לעשות 

 יש חוזר מנכ"ל. מר מוטי ששון:

כן, כן, לא, ברור יש הנחיות חוזר מנכ"ל שקובע במפורש מה צריך לעשות.  מר ניסן זכריה:

למען ההגינות ולמען היושר, אכן ראש העירייה בועדת הפנים של הכנסת 

אמר והודיע קבל עם ועדה שהוא מוכן להקים קרן בתנאי שמשרדי הממשלה 

 . עכשיו כל,ישתתפו

 קרן משותפת אמרתי. מר מוטי ששון:

כן, כן, קרן משותפת, אני אומר. העניין הוא אחר. מדובר על חברה רשלנית  מר ניסן זכריה:

ביותר שהיא חברת נת"ע. ואני לא מדבר על הפטור משילוט, זה באמת לא 

מיליארד שקלים, כיום הפרויקט  8-לעניין. החברה שהתחילה את הפרויקט ב

מיליארד שקלים, זה נת"ע. זה חברה רשלנית שהיא גם עושה מה  20מד על עו

 שהיא רוצה מוטי.

 אתה מדבר על הקו האדום? מר מוטי ששון:

 אני מדבר, כן. כרגע על העבודות. מר ניסן זכריה:

 לא, אנחנו קו הירוק, תל אביב קו אדום. מר מוטי ששון:

 נכון. אבל גם, מר ניסן זכריה:

 על הקו האדום אתה מדבר? מר מוטי ששון:

 וגם פה בחולון הם עושים מה שהם רוצים. מר ניסן זכריה:

 לא, אני אומר החריגה בקו האדום. מר מוטי ששון:
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בסדר, אבל חכה. אבל פה זה רק ההתחלה, רגע. ובראשון לציון זה לא יותר  מר ניסן זכריה:

 טוב מוטי. זה לא הקו האדום שם זה גם הקו הירוק. 

 שם זה הקו האדום שהוא יוצא מפתח תקווה. ששון: מר מוטי

 נכון. מר ניסן זכריה:

ישר, ישר, ישר מגיע לבת ים. מבת ים מגיע לראשון. איפה בראשון אני לא  מר מוטי ששון:

 יודע. הקו הירוק שלנו מגיע בשני מקומות בראשון. 

 או. קיי. מר ניסן זכריה:

 מגיע ליד קניון הזהב. קו אחד הוא מר מוטי ששון:

 קניון הזהב, נכון. מר ניסן זכריה:

 והשני, מר מוטי ששון:

 .44חוצה את כביש  מר יוסי זיידה:

 .44חוצה את כביש  מר מוטי ששון:

 , סליחה.4כביש  מר יוסי זיידה:

בדרך כלל הקו אם תשים לב  ליד נחלה. שם יש שטחים של העירייה. 4כביש  מר מוטי ששון:

 הולך ישר. בחולון הוא מתפצל.

 נכון, יש פיצול. מר ניסן זכריה:

זה חנה הצליחה להוציא מהם, חנה הרצמן המנכ"לית הצליחה להוציא מהם  מר מוטי ששון:

אמרו כן. רוצים דיפו? אמרה להם  את זה שאמרה להם אתם רוצים דיפו?

המשולש החקלאי, בשטח של המינהל. עכשיו הדיפו יהיה פה. איפה? איפה ש

דונם, היו מבסוטים ואז חולון  60דונם. לקחו  60היא אמרה פה תוכלו לקחת 

 מרושתת היום גם דרומה וגם מזרחה. אין עיר שיש בה שני קווים.

אבל מוטי זה פרויקט שאתה יודע בעצמך יימשך כמה שנים. זה לא פרויקט  מר ניסן זכריה:

 רגיל.

 עובדים. מה אתה רוצה, לפחות עובדים. מר מוטי ששון:

מוטי, זה שני סודנים עם טוריה. בחייך. זה באמת נראה, אני אומר לך.  מר ניסן זכריה:

תעבור, מוטי תעבור ואני עובר כל הזמן, ממש לא עובדים שם. זה, זה, זה 

 קטסטרופה מוטי. מוטי ברחוב אילת אני באתי לישיבה,

 הם עובדים. לפני שמוטי בא מר מורן ישראל:

 זה החברה. מר מוטי ששון:

 ברגע שהוא הולך, מר מורן ישראל:
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 זה לא של נת"ע בכלל. מר חיים זברלו:

 ניסן.  מר מוטי ששון:

 זה לא נת"ע. מר חיים זברלו:

 ניסן זה מישהו אחר.  מר מוטי ששון:

 אבל זה, אבל זה אותו קו, מר ניסן זכריה:

 לך מה קורה, עובדים ליד הבית שלי.תן לי רגע אני אספר  מר מוטי ששון:

מוטי זה אותו קבלן שמספק גם לנת"ע, בוודאי לנת"צים ברור. זה אותו קבלן  מר ניסן זכריה:

 מוטי, תבדוק את זה.

 תקשיב. נת"ע, מר מוטי ששון:

 הוא מפזר את העובדים שלו בכל העיר.  מר ניסן זכריה:

 להסתדר כל היום אז לוקח.בסדר מה אתה רוצה? הוא לא יכול  מר מוטי ששון:

 אותו קבלן משנה כולם לקחו אותו. מר ניסן זכריה:

 זה נתיבי איילון. מר מוטי ששון:

 נכון. מר ניסן זכריה:

 יפה. וזה נת"ע. מר מוטי ששון:

 נכון. מר ניסן זכריה:

 שתי חברות ממשלתיות גדולות. מר מוטי ששון:

 נכון. מר ניסן זכריה:

 עכשיו תראה מה קורה ברחוב שלי. אני גר, וזהו. אז מר מוטי ששון:

וכולם עובדים עם קבלן משנה אחד. יש קבלן, קבלן ראשי פה והוא משתמש  מר ניסן זכריה:

 באותו קבלן משנה.

ניסן לא בשליטה שלנו. אני אתן לך דוגמה מה קורה ליד הבית שלי. לילה  מר מוטי ששון:

לה. הם עובדים שם באטרף. ויום עובדים שם. לפעמים לא יכולתי לישון בלי

 מה שהם עשו לעיר זה דבר שלא יתואר. כל התשתיות התת קרקעיות, 

 הכול החליפו, כן. מר ניסן זכריה:

הכול הם עשו, הכול הם החליפו. גם צנרת מים, גם ביוב, גם תיעול הכול הם  מר מוטי ששון:

עושה עשו, כן. אנחנו לא שילמנו להם שום דבר. זאת אומרת הרכבת הקלה 

 השקעה אדירה של עשרות מיליארדים בכל עיר ועיר. 

 או. קיי. מר ניסן זכריה:
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שנה, אנחנו  50או  40עכשיו, זה שאתה היית צריך להחליף את הצנרת של  מר מוטי ששון:

צריכים להחליף צנרות לא יעזור שום דבר. אז הם עושים את זה, זה לוקח. 

ול מה קרה. הם לא קיבלו למשל פתאום הפסיקו כמה ימים, הלכתי לשא

אישור מחברת החשמל שתזיז להם שם איזו מרכזת. מה אתה יכול לעשות? 

אתה יודע מי שולט היום, חברת החשמל. גם אנחנו צריכים להגיד להם 

תחברו אותנו אז יש להם כל מיני דברים כאלה ואחרים ואומרים לך זה לא 

 בדיקה.בסדר, זה לא בסדר. אתה אומר לו טוב תבוא לעשות 

 כל העיכובים בשדרת המגדלים. מר יוסי זיידה:

 הכול, מגדלים בשדרה זה הכול חברת החשמל.  מר מוטי ששון:

אבל מוטי, קבלן שלוקח עבודה יש לו מה שנקרא מידה מסוימת של סבירות.  מר ניסן זכריה:

 תראה, יש פרק זמן מסוים שהוא סביר.

 אבל ניסן, מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול, מר ניסן זכריה:

 זה לא אני מעסיק אותו, זה הם מעסיקים אותו. מר מוטי ששון:

לא משנה, אבל אתה כראש עירייה צריך לבוא ואני אומר חבר'ה זה העיר  מר ניסן זכריה:

 שלי, אני מנהל את העיר. 

 ומה אתה חושב?  מר מוטי ששון:

 לא אתם. הם עושים מה שהם רוצים. מר ניסן זכריה:

 תקשיב, יש ישיבות קבועות בין המנכ"ל, ון:מר מוטי שש

 יש לך איש מקצועי בעירייה שהוא עובד מול נת"ע? מר ניסן זכריה:

 כן, המנכ"ל אישית. מר מוטי ששון:

 המנכ"ל, סמנכ"ל, מר יוסי זיידה:

 הוא מהנדס? המנכ"ל הוא איש מקצוע? מר ניסן זכריה:

 סמנכ"ל תשתיות. מר יוסי זיידה:

 הוא בא אתה חושב הוא יושב לבד? מר מוטי ששון:

 לא, אבל סמנכ"ל תשתיות, מר יוסי זיידה:

 הוא בא עם ערן דוד. הוא בא עם ולדימיר. הוא לא בא לבד. מר מוטי ששון:

 אחת לכמה זמן? מר מורן ישראל:

 על בסיס קבוע. מר יוסי זיידה:

 חודשים? 3-קבוע זה פעם בשנה או פעם ב מר מורן ישראל:
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 מורן בחייך, אנשים פה עובדים נו מה. ששון:מר מוטי 

 לא, בסדר. אני לא יודע. מר מורן ישראל:

 מוטי בגדול,  מר ניסן זכריה:

 ברמה החודשית לפחות. מר יוסי זיידה:

 הם לא עובדים. השאלה היא אחרת. אני הבנתי, אני הבנתי שפנית, מר ניסן זכריה:

 שצריך לישיבות האלה? חודשית לפחות ויש סיכום כמו מר מורן ישראל:

 אני מבין שאתה פנית, מר ניסן זכריה:

 אני מניח שהתשובה היא כן שאתה מהנהן. מר מורן ישראל:

 רגע מורן אתה מפריע. מר מוטי ששון:

 לא, הוא לא מפריע לי. בוא נחזור לשאילתא. מר ניסן זכריה:

 קרוב אליי.הוא מפריע לי לשמוע כי אני שומע אותו, הוא יותר  מר מוטי ששון:

בוא נחזור לשאילתא לגבי הקרן. אני יודע שאתה ממתין עדיין לתשובה  מר ניסן זכריה:

 ממשרדי הממשלה אבל אני אומר,

 לא ממשרדי הממשלה. מר מוטי ששון:

 אז ממי?  מר ניסן זכריה:

 אני דיברתי כבר עם יעקב אשר בימים האחרונים. מר מוטי ששון:

 אוקיי. מר ניסן זכריה:

 הוא גם יבוא לפה.  טי ששון:מר מו

 יפה. מר ניסן זכריה:

ואני מקווה שהוא יקדם את זה. הוא הבטיח לי לקדם את זה והוא יקדם את  מר מוטי ששון:

 זה ונאפשר לשלם להם, נקים את הקרן.

 אז אפשר להגיד שיש בשורה באופק? מר ניסן זכריה:

 בטח. מר יעקב מזרחי:

מביא לי את הכסף אני לא מאמין. ברגע שהם מעבירים  תשמע, עד שהוא לא מר מוטי ששון:

את הכסף אני יוצא לעבודה. אם אתה שואל אותי העירייה יש לה את היכולת 

 לשים את הכסף? כן.

 '. 22נשלם להם רטרו מינואר  מר מאיר חלבי:

 אני לא קובע.  מר מוטי ששון:

 על איזה סכום חשבת? מר ניסן זכריה:
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 הרבה. מר מוטי ששון:

 מה? מר ניסן זכריה:

 הרבה. בוא נראה כמה הם רוצים.  מר מוטי ששון:

 מורן. מר יוסי זיידה:

 אתה יכול להגיד היום שמוטי איש בשורה. מר יעקב מזרחי:

 לא, אם באמת, מר ניסן זכריה:

 אבל ניסן אני מתכוון ברצינות. מר מוטי ששון:

 לא, לא, בסדר גמור. מר ניסן זכריה:

אני אומר שיש לעירייה יכולת לבוא ולעזור להם. בסופו של דבר הם ו מר מוטי ששון:

 התושבים שלנו. 

 . הגינות הציבוריות, מורן.13מורן, מספר  מר יוסי זיידה:

סטטוס מדיניות עירונית  –של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  –שאילתא  .11

 בנושא הגינות הציבוריות ושעות פעילותן.

ה במסגרת, במסגרת פינתנו מעקב לדברים שהם בתהליכים כן, טוב. ז מר מורן ישראל:

בעירייה אז אנחנו בעוד תהליך שאנחנו, שהוא כבר מתמשך. בישיבה 

' במהלך תיקון התקן העזר העירוני התקיים דיון 22שהייתה באוקטובר 

סביב הסוגיה של הסדרת ההגברה והשמירה על השקט בגינות הציבוריות 

לך הדיון ציינה היועצת המשפטית בפרוטוקול הסמוכות לבתי המגורים. במה

שבימים אלה יש בחינה של המדיניות העירונית בנושא הגינות הציבוריות. 

ימים אלה זה כנראה ימים מתמשכים כי לפי התשובה של ראש העיר שתכף 

יענה אני מבין שזה עדיין לא הסתיים. והשאלה היא פשוטה, מה הניבה 

שא הגינוית הציבוריות ושעות פעילותן בחינת המדיניות העירונית בנו

 ובאיזה אופן בכוונת העירייה ליישם מדיניות חדשה בנושא זה. 

אנחנו מצויים בהליך של מיפוי ובחינת החלופות בראשות מנכ"ל העירייה,  מר מוטי ששון:

הוא נקע את הרגל הוא לא פה, אשר הוא מוביל את זה. ברגע שיהיה, ברגע 

 אני אביא את זה לידיעת, שיהיה לו תשובות לכאן

 יש צפי כלשהו מוטי מתי התשובות? שאלת הבהרה. מר מורן ישראל:

הוא נקע את הרגל אז אני לא יודע אם הוא יהיה בעבודה או לא יהיה בעבודה,  מר מוטי ששון:

 כמה זמן. הוא צריך לשכב.

רפואה שלמה. וזה אומר שצריכים גם מחליף לישיבות עם נת"ע כי  קודם כל מר מורן ישראל:

 אולי,

 לנת"ע אל תדאג. מר מוטי ששון:
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 לא, בסדר. מר מורן ישראל:

 .ZOOM-הוא עושה את זה ב מר מוטי ששון:

, אתה יודע, יש עוד דברים שאפשר ZOOM-אז אולי שיעשה גם את זה ב מר מורן ישראל:

 לנהל מרחוק.

 חוץ מזה אל תשכח, מר מוטי ששון:

זה משהו שגילינו בקורונה חבל לך על הזמן. טכנולוגיה מוטי זה משהו  מר מורן ישראל:

 שכדאי ללמוד.

 נראה לך שהאנשים שלי לא יודעים? מר מוטי ששון:

 גם אתה צריך ללמוד, לא רק האנשים שלך. מר מורן ישראל:

 מי, איזה טכנולוגיה? מר מוטי ששון:

 לא, בכלל. אתה יודע, לנהל מרחוק. מר מורן ישראל:

 ים בקדנציה.-ZOOMהוא עשה הרבה  עו"ד יונת דיין:

אם אני יכול להגיע, מורן, אם אני יכול להגיע פיזית אני מעדיף תמיד להגיע  מר מוטי ששון:

 פיזית.

 חד משמעית, חד משמעית. מר מורן ישראל:

 המנכ"ל ואין לי שום בעיה, עכשיו אני הייתי שם, כן, ואני מדבר עם מר מוטי ששון:

 אז אם המנכ"ל לא קיים והוא כרגע מחלים. מר מורן ישראל:

 לא המנכ"ל, המנכ"ל של נת"ע.  מר מוטי ששון:

בסדר. בכל מקרה אנחנו נשמח שיהיה פרק זמן שהוא סביר לבחינת  מר מורן ישראל:

 המדיניות.

 אני אביא את זה לידיעתכם. מר מוטי ששון:

 שאתם אומרים שבימים אלה. מר מורן ישראל:

 אני לא אמרתי ימים אלה. מר מוטי ששון:

 אני אעבור לשאילתא הבאה. מר מורן ישראל:

 .14 מר יוסי זיידה:

 לא, אני אומר. רשמתם בימים אלה בפרוטוקול של אוקטובר. מר מורן ישראל:

 בימים אלה עובדים. מר מוטי ששון:

'. עכשיו אנחנו כבר לא בוחנים, 22ה היה באוקטובר לא, בוחנים בימים אלה ז מר מורן ישראל:

 אנחנו מחכים עדיין למדיניות,
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 יום יהיה. 90תוך  מר מאיר חלבי:

 '.23אנחנו בפברואר  מר מורן ישראל:

 חבר'ה אני לא עומד עם סטופר. יש צוות שצריך לעבוד. מר מוטי ששון:

לא יודע תשובות שלא עונים לי. בסדר, אני מסתכל רק למה שעונים לי. אני  מר מורן ישראל:

אני מניח שהמילה שלכם היא שווה. לשאילתא הבאה, בסדר? או שאתה 

 רוצה להתעכב עוד?

 כן. מר חיים זברלו:

מדיניות העירייה בנושא גביית  –של חבר המועצה מורן ישראל בנושא  –שאילתא  .12

 619 -היטלי השבחה 

תכנית עירונית להתחדשות עירונית אז כמו שכולכם יודעים, אישרנו  מר מורן ישראל:

ועם אישורה של התכנית, התכנית הכוללת להתחדשות  619, ח/619שנקראת 

העירונית, עולה השאלה מה מדיניות העירייה בכל הנוגע לגביית היטלי 

השבחה לאחר אישור התכנית. האם בכוונת העירייה לגבות היטלי השבחה 

ות במסגרת התכנית, נניח לצורך גם בעת מכירת נכס שקיים לו זכויות נוספ

העניין כדי שאני אבהיר את השאלה, אם עכשיו גר באיזושהי כתובת או 

וקיבלה זכויות נוספות וזה הושבח,  619אחרת שכלולה בתוך המסגרת של 

מן הסתם זה לא באופן פרטני לך אלא כי זה באמת תכנית רחבה, האם זה 

ה צריך לשלם היטל אומר שעכשיו אתה מחליט למכור את הדירה את

השבחה עכשיו או כשיהיה התחדשות עירונית אז היזם יצטרך לשלם היטל 

השבחה? ופה נשאלת השאלה גם מה היא הכוונה של העירייה? האם רק 

 במימוש או גם בהתחדשות? כי כרגע ממה שעולה מהתושבים, לא, 

 זה רק במימוש. מר חיים סברלו:

 ר לך שזו סוגיה. מסתבר שעצם זה שזה אושר,לא, לא, אז אני אומ מר מורן ישראל:

 במכירה וקנייה הוא צודק. מר יעקב מזרחי:

יש עמדה מסוימת של העירייה וזה מעניין אותי לשמוע, שיכול להיות  מר מורן ישראל:

שהעירייה רוצה לגבות כבר עכשיו מהתושבים שמוכרים וקונים גם אם לא 

 מממשים את ההתחדשות.

 תקשיב. מר מוטי ששון:

 בבקשה. מר מורן ישראל:

בהמשך לפסיקות של בית המשפט העליון יצאה עמדת המשנה ליועץ  מר מוטי ששון:

המשפטי לממשלה בנושא בדבר תביעת סוג הזכויות בתב"ע לצורך חיוב 

בהיטל השבחה. אז יש זכויות מוקנות, יש מעין מוקנות ויש מותנות. אנו 
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כדי לקבוע את מדיניות  619תכנית בח/עומדים בחוות דעת זו לצד הוראות ה

 העירייה בהתאם. כי הייתה פסיקה. והפסיקה,

 הפסיקה, עו"ד יונת דיין:

אפשר שאלת הבהרה? נראה אין שאלת הבהרה יותר מתבקשת לכל מי  מר מורן ישראל:

שיושב פה בפורום אפילו, הדוקטור שאל תוך כדי דיון אבל מה זה אומר 

ות ומותנות ועל כן בוא נשמח שתסבירו לנו זכויות מוקנות, מעין מוקנ

 במסגרת,

 תסבירי את ההצעה. מר מוטי ששון:

 הסבר קצר כי זה נושא מאוד לא פשוט. עו"ד יונת דיין: 

 אבל שיעור על רגל אחת, זה, מר מורן ישראל:

 לא, רק להכניס את כולם לעניין. מר מוטי ששון:

היו תכניות גם בערים אחרות ובעקבות תל אביב, אני אנסה. אני אנסה. היה,  עו"ד יונת דיין:

כנראה גם ירושלים לאחרונה, ואחת מהן התגלגלה עד בית המשפט העליון 

הגבוה לצדק. נקראה בג"ץ אלי רון ושם ישבו להם השופטים ודנו וניתחו 

' עם 65והגיעו להבנה למרות שחוק התכנון והבנייה שכידוע הוא משנת 

ך, קבע משהו מאוד חד משמעי שהיטל השבחה תיקונים פה ושם לאורך הדר

משלמים במימוש. מימוש יכול להיות או מכירה או היתר בנייה, התולדה של 

החיים המודרניים ביניהם ערים שמתחדשות עירונית ותכניות שמקנות 

סוגי היטלי  3זכויות נוספות למעשה זה כבר לא חיתוך כל כך ברור. ויצאו 

ת. התכנית אומרת בדיוק מה מותר לי לבנות, השבחה. האחד, זכויות מוקנו

מה אפשר לי לבנות, לא מותנית בשום דבר, לא תלויה בשום הליך נוסף 

ולמעשה כבר במועד המכירה בר מימוש ולכן היטל ההשבחה ייגבה כולו 

במועד מכירה. הצד השני של הקשת הן הזכויות המותנות. זה לא די שנקבעו 

יות בהליך של בקשה להיתר, של דיונים, של זכויות בתכנית, הן עדיין תלו

 התנגדויות, של שיקול דעת הועדה, של אולי הקלות,

 זה התחברות. מר זוהר נוימרק:

 בקשה להיתר זה תמיד לא? מר מורן ישראל:

מטרים בנויים על פי התב"ע, הגשתי היתר  100-מעבר לפשוט יש לי זכות ל עו"ד יונת דיין:

ישוי. לא כאלה. אלא שיש שיקול דעת לוועדה על פי התב"ע, נגמר ועדת ר

בתוך התכנית, שזה תלוי בהיקפי בנייה, במרחב מסוים בתוך התכנית. שזה 

כפוף להתנגדויות, כפוף להקלות. כל מיני טעמים מעכבים שלא מבטיחים 

היתר ביד ולכן אלה זכויות שמותנות או בשיקול דעת או בהליכים נוספים 

ועל אלה לא משלמים עליהם כלום במכירה רק  או בהיקפי בנייה אזוריים

במועד היתר. אבל בתווך יש זכויות שהן בין לבין. הן לא בדיוק במכירה אבל 
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הן כבר השביחו את הנכס כי במועד הוצאת ההיתר ההליך יהיה מהיר. יהיה 

בלי שיקול דעת, בלי התניות ובשלבים. ולכן יש שבח מסוים, היטל השבחה 

ה. הוא חלקי, הוא תלוי בהמון נתונים ומשתנים ויש מסוים במועד המכיר

היטל השבחה נוסף, החלק השני של אותן זכויות שייגזר וייגבה רק בשלב 

 הוצאת היתר אם יוצא היתר. ולכן,

 כן, לא כדי להבין. מר מורן ישראל:

זה בקצרה אבל זה מאוד מסובך. על זה ישבה המשנה ליועץ המשפטי  עו"ד יונת דיין:

עורכת הדין כרמית יולס, עם צוות מורחב של אנשי תכנון ובנייה  לממשלה,

במדינה וגיבשו איזשהם קריטריונים מנחים אבל בסופו של יום צריך ליישם 

ובתמונה המלאה הזאת  619אותם עד כמה הם כן או לא תואמים את ח/

 איפה אנחנו נופלים. במוקנות, מותנות או מעין מוקנות. 

י לראות אם אני מבין את מה שאת אומרת, למעשה אם חולון אישרה אז כד מר מורן ישראל:

שלמעשה הזכויות שלה הן לא מוקנות כי הן תלויות  619תכנית שנקראת ח/

אישור ועדה מן הסתם כי הועדה אמרה זה המדיניות, בתוכה תאשרו לי עד 

 גובה מסוים ללא,

 זה מאוד מורכב, מאוד מורכב. מר חיים סברלו:

 פרוצדורה כמו שאת אומרת, האם, ל:מר מורן ישרא

 זה יותר מורכב. מר זוהר נוימרק:

 במסגרת הדבר הזה, מר מורן ישראל:

 הם גם לא יודעים איך לצאת מזה היום.  מר חיים סברלו:

לא, כי זה, כי זה אני מבין את הכלאיים שאת מתארת פה. כי פה למעשה  מר מורן ישראל:

, רשאית הועדה המקומית מתוקף 619יכול להיות שאנחנו נאשר תכנית ח/

 הזכויות,

 כבר אישרנו אותה, מה זה שייך. מר חיים סברלו:

 שנייה, רגע. מר מורן ישראל:

 זה אושר במחוזי כבר. מר יעקב מזרחי:

 כבר אושר. מר זוהר נוימרק:

רשאית הועדה המקומית מתוקף התכנית הזאת גם לא לאשר את מה  מר מורן ישראל:

 ם,שלכאורה מוקנה ש

 זאת השאלה. עו"ד יונת דיין:

ועצם זה שהיא לא מאשרת אז למעשה זה לא זכות מוקנית ועל כן במכירה  מר מורן ישראל:

 אני לא מבין למה צריך.
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 אז השאלה היא אם מעין מוקנות או מותנות. עו"ד יונת דיין:

 כן, כן. מר מורן ישראל:

 אבל הוא שואל אם יקחו מזה או מזה, מר חיים סברלו:

 ובדיוק על המדוכה הזאת אנחנו יושבים.  עו"ד יונת דיין:

 כשזה מגיע להיתר, מר זאב ניסים:

 לא, אבל הוא אומר לפני כן, מר חיים סברלו:

 יש פה ספק במה שאומרת היועצת המשפטית. מר מורן ישראל:

 ולכן מורן, עו"ד יונת דיין:

 מם.זה מאוד מורכב. מאוד, הם לא יודעים בעצ מר חיים סברלו:

 עורכי דין שונים עם התמחויות בתחום, 3 עו"ד יונת דיין:

 מוטי, אבל יש לציין, מר מאיר חלבי:

 רגע אבל היא מדברת. מר מוטי ששון:

לגבש המלצה וחוות דעת. יקראו אותה גם אנשי המקצוע, מהנדס העירייה  עו"ד יונת דיין:

 ל הציבור כי זה,ושמאי העירייה והועדה שצריכים לפעול על פיה וניידע את כ

 מה הערכת הזמנים לחוות הדעת? מר מורן ישראל:

 ימים. מר זוהר נוימרק:

אני מקווה שבתוך ימים כי ברור לנו שאנשים ממתינים ומכירות עומדות על  עו"ד יונת דיין:

 הפרק.

 אנחנו נשמח שתפרסמו, מר מורן ישראל:

 עובדים על זה בכל הכוח מורן. מר זוהר נוימרק:

 זה יפורסם גם לידיעת הציבור כי זה יכול להשפיע על מכירות. ת דיין:עו"ד יונ

 לא, גם חוות הדעת לא רק ההחלטה. מר מורן ישראל:

 או. קיי. מורן בסדר? מר מוטי ששון:

 אני מניחה שהיא גם תגיע לדיונים משפטיים. עו"ד יונת דיין:

ו את הנכס. עכשיו לא יש גם לציין שהמילה השבחה כשמה כן היא, שיבח מר מאיר חלבי:

יכול להיות שכל אזרח ואני אוהב את כל האזרחים, שמקבלים זכויות 

נוספות בבנייה ואם תראה לי עכשיו איזה אזרח אחד ששילם השבחה ולא 

גלגל את ההשבחה ליזם אני מוכן לשלם את ההשבחה שלו. אז אנשים 

 מסבירים ליד, לא בדיוק.
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 שיש אזרח כזה. כשאתה מוכר נכס, מה זאת אומרת? ברור מר מורן ישראל:

 לא, לא, החוק אומר, מר מאיר חלבי:

 ואין שום התחדשות עירונית שקורית, מר מורן ישראל:

 החוק אומר, מר מאיר חלבי:

 אתה לא מגלגל את זה לשום יזם. אתה מגלגל את זה ללקוח. מר מורן ישראל:

 זה לא מקביל לך. מר חיים סברלו:

 מורן אני אומר משהו אחר,אבל  מר מאיר חלבי:

 אני מתפרץ? זה השאילתא שלי והוא הצטרף ואתה מתפרץ. מר מורן ישראל:

 לא, הוא אמר להתפלסף הוא אמר. מר מוטי ששון:

 הוא לא אמר להתפרץ. מר יוסי זיידה:

 להתפלסף אמרתי, למה להתפלסף. מר מוטי ששון:

 אומר לו שאין לו זכות דיבור?אם הוא היה אלינור היית עוצר אותו ו מר מורן ישראל:

 מה שנכון נכון. מר יעקב מזרחי:

 אבל תקשיב רגע, מר מוטי ששון:

 לא רק אלינור. מר מורן ישראל:

 חלבי הצביע מתחילת הדיון על הסעיף הזה, הרים את היד.  מר מוטי ששון:

 לא, זה גם החוק אומר העברת זכויות, מר מאיר חלבי:

 ת דיבור זה אתה. מי נותן זכו מר מורן ישראל:

 זה על המוכר. מר מאיר חלבי:

 זה שרירותי לחלוטין. מר מורן ישראל:

 אני עובר לסעיף הבא. אסתי.  מר מוטי ששון:

 2022( שנת 3לתקופת רבעון ) 2022דו"ח רבעוני לשנת  .13

 31היי, ערב טוב לכולם. אני מציגה לכם את הדו"ח הרבעוני הכספי ליום  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

. למעשה סיכום של הרבעון השלישי. בתקציב הרגיל 2022לספטמבר 

 1.1-אחוז מהתקציב היחסי לתקופה. הסתכמו ב 2-ההכנסות היו גבוהות בכ

-מיליארד. ההוצאות ברבעון השלישי היו דומות לתקציב היחסי, הסתכמו ב

מיליוני שקלים ועוד  20מיליארד כך שסיימנו את התקופה עם עודף של  1.16

 231-מיליוני שקלים. בתקציב הפיתוח ההכנסות הגיעו לכ 185בר של במצט

מיליוני שקלים כך שסיימנו את  146מיליוני שקלים בעוד שההוצאות היו 

מיליוני שקלים. בעודפים זמניים נטו בתקציב  85התקופה עם עודף של 
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מיליוני שקלים לסוף התקופה. בקרנות הפיתוח יש  462הפיתוח עומדים על 

מיליוני שקלים ובהתאם לנתונים שאני מציגה לכם בעצם  92-תרות של כלנו י

' אנחנו מעריכים שנסיים את 22החודשים שהסתיימו בסוף ספטמבר  9-ל

 ' ללא גירעון תקציבי. 22שנת 

אוקיי. שאלות או, יש שאלות? אוקיי. מי בעד אישור הדו"ח הרבעוני השלישי  מר מוטי ששון:

 ת העירייה אסתי, יש לך שני שמות משפחה.כפי הציגה חשב 2022לשנת 

 וייסלר.  עו"ד יונת דיין:

 אני משרד רואה חשבון לפני כן.  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 וייסלר, מר מוטי ששון:

 וייסלר הרצוג. גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 וייסלר הרצוג. מר מוטי ששון:

 החשבת עם פנים של מלאך, אי אפשר לסרב לה. מר מאיר חלבי:

, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, ניסן, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 , אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנע.  1. 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  19

 אישור בקשה לעבודה נוספת לגב' גלי מור מזכירה בתיכון הרצוג .14

גלי מור לאישור עבודה נוספת. היא מזכירה סעיף הבא זה בקשה של העובדת  מר מוטי ששון:

אחוז. הנידון עובדת כמזכירה בתיכון הרצוג  100בתיכון הרצוג בהיקף משרה 

בהיקף משרה מלאה. היא מבקשת לסייע לאימה, אלמנה נכה, על חשבון 

השעות שמגיעות לה דרך ביטוח לאומי. הסיוע יהיה בערבים לאחר שעות 

 העבודה. 

 ר.מאוש מר זאב ניסים:

 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים. 

 אישור בקשה לעבודה נוספת של לגב' ורד לביא מזכירת אגף טיפול בפרט בחינוך .15

בודה נוספת. היא עובדת בהיקף משרה של בקשה של העובדת ורד לביא, ע מר מוטי ששון:

אחוז, מזכירת אגף טיפול בפרט בחינוך. מבקשת לסייע לאימה, אלמנה  100

מתגוררת לבדה בחולון על חשבון השעות שמגיעות לה דרך ביטוח  84בת 

לאומי. לורד שתי אחיות נוספות, אחות אחת גרה בצפון והשנייה בדרום כך 

פיה של ורד שמתגוררות בקרבתה של האם. שעיקר נטל הטיפול מוטל על כת

 הסיוע יהיה בערבים. מי בעד? 

 רגע באיזה משרה היא עובדת אמרת? מר ראובן קייקוב:

 מזכירה בבית ספר. מר מוטי ששון:
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 אחוז אמרת?  100 מר ראובן קייקוב:

 כן. היא אומרת בלילה, בערב. מר מוטי ששון:

 פה אחד. מר יוסי זיידה:

בעד. אין נגד, אין  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2 ,1 מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרנמנעים. 

אישור נוסח ההחלטה בעניין התנאים לאישור ההקצאה לעמותת ''שערי ציון'',  .16

 א' חולון 5, הנביאים 6018גוש  369מחלק מחלקה 

מיום  66צאות בפגישתה מישיבתה מספר נוסח החלטת ועדת הק מר מוטי ששון:

. בית הכנסת ''שערי ציון'', מבנה בין שתי קומות מעל קומת 13.12.2022

רחוב הנביאים  6018גוש  369מטר על חלקה, מחלקה  347קרקע בשטח של 

 א'. או. קיי.  5

 מה פרק הזמן? מר מורן ישראל:

ההקצאות המליצה על ההקצאה והיא מובאת לאישור המועצה לפני  ועדת עו"ד יונת דיין:

 שנוכל להתקדם להליך של חוזה מולם.

 רק מה פרק הזמן? זה לא מצוין, בדרך כלל הקצאה מצוין. מר מורן ישראל:

 חודשים. דקה אני רגע נכנסת. 11שנים,  24למיטב זיכרוני זה  עו"ד יונת דיין:

 רק זמן עד פחות מזה. אני תוהה.אפשר להקצות לפ מר מורן ישראל:

 חבר'ה לוקח להם זמן. מר מוטי ששון:

 לא, אין שום בעיה. ברור בוודאי שמשקיעים כסף אז אנשים מצפים. מר מורן ישראל:

 יאללה, מי בעד? מר חיים זברלו:

 מפתיע אותי באמת שלא כתוב אבל זה בדרך כלל אני יכולה להשלים. עו"ד יונת דיין:

 אני אומר, חשוב שיגידו לפרוטוקול כי אחרת שלא יהיה לנו, :מר מורן ישראל

 כן, כן, בדרך כלל זה מצוין. עו"ד יונת דיין:

 נוהל הקצאה זה לא משהו שהוא, אנחנו, מר מורן ישראל:

 טוב, אנחנו נביא את זה בישיבה הבאה להוסיף את זה.  מר מוטי ששון:

 מי בעד? מר יוסי זיידה:

 בעד?  מי מר מוטי ששון:

 פה אחד.  מר יוסי זיידה:

 בעד. 18כולם בעד,  מר מוטי ששון:
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 דרך אגב התנאים זה גם שהם יסדרו את החוב מים שקיים להם.  עו"ד יונת דיין:

 .19מוטי,  19 מר יעקב בבלי:

 זה גם לא מצוין וחשוב שזה יהיה מצוין. מר מורן ישראל:

 . שראובעד אין נגד אין נמנעים,  19 מר מוטי ששון:

 )מר זיו אילן יורש זיתוני נתנאל ז"ל( 317חלקה  6045גוש  –ביטול הפקעה  .17

 .317חלקה  6045אישור מועצת העיר להשבת קרקע. גוש  מר מוטי ששון:

 אפשר לשאול, מר מורן ישראל:

 מר זיו אילן יורש זיתוני נתנאל ז"ל. את רוצה להגיד? מר מוטי ששון:

 שטחים שהפקענו היסטורית, זה במסגרת אותם עו"ד יונת דיין:

 לא השתמשנו, מר יוסי זיידה:

ולא השתמשנו וכנגד החזרת הכספים הוחזר השטח ונדרש אישור  500לח/ עו"ד יונת דיין:

 המועצה גם להעביר את זה.

יש לי שאלה טכנית באמת. פשוט לפני שהגעתי לפה אמרתי טוב יכול להיות  מר מורן ישראל:

בדפים הספציפיים ואז כשעברתי בין הדפים  שאצלי דהתה המדפסת בדיוק

ראיתי שכולם קיבלו חומר לפחות כל מי שזכיתי לראות את החומר שלו, 

שהם רואים מה  3אלא אם מי שיש לו חומר אחר שיגיד לי, מספיק שיהיו פה 

מצולם פה אז על הכיפאק. כי אם לא אנחנו מצביעים על משהו שאנחנו לא 

 בסדר אני אבוא לדיון.  רואים. אמרתי אם זה רק אני

 על מה מדובר מורן? מר יוסי זיידה:

אין, אתה רואה. תסתכל בדפים. הכול פה מחוק לחלוטין. עכשיו ניחא  מר מורן ישראל:

כשאתה מקבל אתה אומר טוב אם הכול מחוק מפה ואילך כנראה הלך 

 הטונר של הזה, אבל זה רק הדפים האלה ואצל כולם רק אלה. 

 הנה יוסי. לון:גב' אלינור מט

 אז אני חושב שיביאו לנו את הדפים שנצביע על מה שקראנו. מר מורן ישראל:

 יכול להיות שמה שקרה שהיא הרי מוציאה, מכניסה את זה למדפסת. מר יוסי זיידה:

אני מבין, אני מבין. אבל יוצא שכל חברי המועצה הצביעו על משהו שאף  מר מורן ישראל:

 אחד לא קרא. 

 ההסכם גם לא באיכות מדהימה כנראה מרוב העברה לחתימות או משהו. ת דיין:עו"ד יונ

יכול להיות, אני אומר. אין כלום. חברי המועצה קיבלו דפים ריקים כמעט  מר מורן ישראל:

ואין סיכוי שקראתם את זה ולכן אני חושב שנכון שתביאו את החומר ונקרא 
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אות, זה נוהל פרוצדורה ואין שום בעיה. אנחנו מבינים את הביטול הקצ

 שקיימת. ביטול הפקעה, סליחה, סליחה.

 אבל מה יש בזה? מה כל כך, מר חיים זברלו:

 מי יודע? לא קראתי. מר מורן ישראל:

 מה כל כך מפריע לך, מר חיים זברלו:

 לא יודע. מר מורן ישראל:

 שמחזירים להם את הקרקע? מר חיים זברלו:

 להצביע על משהו שאני לא קורא.אני לא יודע  מר מורן ישראל:

 היא תסביר לך. הנה, היא תסביר לך. מר חיים זברלו:

ומשהו עמודים שכנראה  20אני מבין. אני לא, היא לא יכולה להסביר לי  מר מורן ישראל:

 צורפו פה. 

אני איזהר מלהגיד סטנדרט אבל זה די דומה פה. מכיוון שחלפו השנים ולא  עו"ד יונת דיין:

 וש בהפקעה לפי החוק אנחנו מאפשרים,היה שימ

חבר'ה אל תעשו צחוק. זה בסדר תחילת ישיבה, נקבל את החומר, נצביע.  מר מורן ישראל:

 הכול בסדר. אני לא נגד. 

 לא, זה אירוע טכני. מר זוהר נוימרק:

בסדר, אירוע טכני שאף אחד פה לא קרא את החומר. אני לא מבין. מהותית  מר מורן ישראל:

 איך,

 אמרתי לך אבל, מורן באמת זה פשוט. זה קרקע שלקחו להם, מר חיים זברלו:

 אי אפשר להצביע על כזה דבר. גב' אלינור מטלון:

 מורן רק שאלה אחת. מר יוסי זיידה:

 אתה צודק, אני לא מבין, מר מורן ישראל:

 מורן רק שאלה אחת, גילית את זה עכשיו או, מר יוסי זיידה:

 ריים.בצה מר מורן ישראל:

 רק היום בצהריים? מר יוסי זיידה:

 כן, אני קראתי את הסעיף הזה היום בצהריים.  מר מורן ישראל:

 למה לא פנית? מר מוטי ששון:

אני אסביר למה. אני גם הסברתי. אמרתי חשבתי שזה רק אצלי אמרתי  מר מורן ישראל:

פתאום  דיינו, אם זה רק אצלי כולם קראו את החומר. הגעתי לפה, הסתכלתי

 אצל כולם זה אותו דבר.
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 קודם כל ברור שזה עניין טכני.  מר יוסי זיידה:

בסדר אבל אני אומר, אם זה רק אצלי אז ניחא הייתי אני נמנע מהדיון והיה  מר מורן ישראל:

 פה רוב, הכול בסדר. אבל אין פה אף אחד עם החומר מחברי המועצה.

 חד פה לא עושה שיעורי בית. תפסת את כולנו על חם. אף א מר זאב ניסים:

 חברים, חברים.  מר מוטי ששון:

 טוב שמישהו אחר אומר את זה. מר מורן ישראל:

חבר'ה מאחר ומדובר בשטח שצריכים להחזיר, זה לא שטח, שטח שצריכים  מר מוטי ששון:

 להחזיר לאנשים אז אני שואל שאלה אתכם. 

 , אחרת לא היינו מביאים את זה.את הכסף הם גם החזירו לעירייה עו"ד יונת דיין:

זה עיכוב של חודש. השאלה אם אנחנו יכולים לקבל על זה החלטה שאם  מר מוטי ששון:

הרוב בעד לאשר את זה ואם מורן יקבל את החומר ויגיע למסקנה שיש פה 

 משהו שהוא לא בסדר, נבקש מכולם,

 לא רק מורן, יכול להיות שעוד חברי מועצה. גב' אלינור מטלון:

 אז אני אומר, אני אומר, מר מוטי ששון:

אז זה נתון להחלטתי? אני מוכן לקבל החלטה כזאת. אם אתם סומכים על  מר מורן ישראל:

 דעתי שאחר כך אם כן,

 מורן, מורן אבל אני מציע הצעה. אמרתי מי שלא קיבל, מר מוטי ששון:

 ודאי.  אם זה משהו לא כשיר? מר זאב ניסים:

 כאילו אנחנו הטיפשים. :גב' נעה צ'פליצקי

 אם יש כאן משהו, מר מוטי ששון:

 לא, חס וחלילה. מר מורן ישראל:

 לא, לא בעיניך. לא בעיניך חס וחלילה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 מוטי אז הדגש זה החזרת השטח. החזרת השטח.  מר מאיר חלבי:

 את הכסף בחזרה. חברים, חברים, הבן אדם, האנשים האלה שילמו לעירייה מר חיים סברלו:

 בסדר סברלו, תפסיק. נו הוא הציע הצעה, בסדר, עזוב.  מר ניסן זכריה:

 חבר'ה תשמעו אנחנו נעביר לכם.  מר מוטי ששון:

 לא צריך, תעביר רק למורן. מר זאב ניסים:

 מי רוצה את החומר? מר מוטי ששון:

 למה רק למורן? למה לא להעביר לכולם? גב' אלינור מטלון:
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 מי רוצה את החומר?  ששון: מר מוטי

 את יודעת למה למורן? מר חיים סברלו:

 אבל אפשר גם להעביר במייל. גב' אלינור מטלון:

 כי זה שטויות. מר חיים סברלו:

 אפשר להעביר במייל, אפשר גם לאשר במייל. גב' אלינור מטלון:

 חברים, חברים.  מר מוטי ששון:

 ויות, בחייכם. זה שטויות. חברים אני חושב שזה שט מר חיים סברלו:

 אתה מנהל את הישיבה?  גב' אלינור מטלון: 

 אני אומר לך שזה שטויות. מר חיים סברלו:

 אחלה שאתה אומר ואני אומרת שזה, גב' אלינור מטלון:

 זה לא שטויות.  מר זאב ניסים:

 חיים, חיים, מר יוסי זיידה:

 סתם להזיק לתושבים. זה מה שזה. מר חיים סברלו:

 יוסי האם אפשר, גב' אלינור מטלון:

 אבל זכותו לבקש מה שהוא רוצה. גב' נעה צ'פליצקי:

 אם צריך מועצת עיר אם אפשר פשוט לאשר, מר מורן ישראל:

רגע ראש העיר מציע איזושהי הצעה, בואו נשמע את ההצעה של ראש העיר  מר יוסי זיידה:

 בבקשה.

 ו לא כשיר,לא, אין בעיה. אם תמצא משה מר זאב ניסים:

 שיעבירו במייל. גב' אלינור מטלון:

 מדובר בהחזרת שטחים לתושב. מר מאיר חלבי:

 בוא נשמע מה ההצעה של ראש העיר. מר מורן ישראל:

 רגע, ראש העיר מציע, מר יוסי זיידה:

 אני מוכן להקשיב לשמוע את ההצעה של ראש העיר.  מר מורן ישראל:

  בבקשה, ראש העיר. מר יוסי זיידה:

 רגע. מר מוטי ששון:

אני מציעה שלשלוח את כל הנתונים האלה מחר בבוקר ושנאשר במייל כמו  גב' אלינור מטלון:

 שאנחנו עושים.
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 אי אפשר.  מר זוהר נוימרק:

 אין פטנט כזה. עו"ד יונת דיין:

 אסור לך. מר ניסן זכריה:

 למה? למה, הצבעה, מר מורן ישראל:

 כמו שדוחים ישיבות וכדומה.  או טלפונית גב' אלינור מטלון:

 הנה מחר בבוקר.  מר מורן ישראל:

 מה הבעיה? גב' אלינור מטלון:

 זה החזרת נכס. אתה לא יכול.  מר חיים זברלו:

 זה כולה להגיד כן.  עו"ד יונת דיין:

 אי אפשר הצבעה במייל. גב' גליה עומרד לוי:

 מה זה, זה רוב.  גב' אלינור מטלון:

 אחוז תשובות חיוביות. 100לא. הסבב הטלפוני הזה צריך  עו"ד יונת דיין:

 אני מציע להצביע בעד ואם יהיה חילוקי דעות של מורן נחזור בנו. מר מאיר חלבי:

 אחוז. 100אם עושים בסבב טלפוני צריך  מר יוסי זיידה:

 מה שלא נדרש במועצה פרונטלית. עו"ד יונת דיין:

 או. קיי. גב' אלינור מטלון:

ואם זה לא קורה אנחנו גם לא יכולים להביא את זה שוב למועצה והבן אדם  יונת דיין:עו"ד 

שהחזיר את כספי הפיצויים לא יוכל לקבל חזרה את הבעלות בקרקע. הבן 

 אדם כבר שילם, אחרת זה לא היה מגיע לפה.

 כמו כל הסכם שמגיע אלינו. מר מורן ישראל:

 ב.אי קבלת החלטה פוגע בתוש מר מאיר חלבי:

 רק צריך להגיד, זה לא משהו שהוא חריג. מר מורן ישראל:

 לא, בביטולי הפקעות כאלה, עו"ד יונת דיין:

 זה חלק מהפרוצדורה, בסדר, בסדר. מר מורן ישראל:

 אנחנו לא באים לבקש אישור. עו"ד יונת דיין:

 אני מבין. מר מורן ישראל:

 לפני ששולם הכסף.  עו"ד יונת דיין:

אני אשאל שאלה רגע כי גם ככה אתם אומרים שזה טכני. אז זה לא משנה  לון:גב' אלינור מט

 אם גם מחר אנחנו נגיד כן, לפחות שנראה את החומר בידיים.
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 לא יהיה לכם את החומר, עו"ד יונת דיין:

 אנחנו לא יודעים אפילו על מי מדובר. מר מורן ישראל:

 אין בעיה, יהיה לכם את החומר.  מר מוטי ששון:

 איפה זה בכלל? חיים זברלו: מר

 אני לא יכולה להצביע, גב' אלינור מטלון:

 בסדר, בסדר.  מר מוטי ששון:

 אין בעיה, תעבירו את זה מחר ונאשר. רק שנראה את הדברים לפחות. גב' אלינור מטלון:

 אי אפשר לאשר מחר. מר יוסי זיידה:

 למה? אפשר. אם כולם. גב' אלינור מטלון:

 אחוז. אפשר לדחות לישיבה הבאה עם כל המשמעויות. 100כי צריך  מר יוסי זיידה:

 סליחה, חברים. חברים.  מר מוטי ששון:

 מוטי זה דפים ריקים לגמרי.  גב' אלינור מטלון:

אין בעיה, אני אתן לכם, מחר תקבלו את זה. מחר תקבלו. אבל אני יכול  מר מוטי ששון:

וענים כולם שזה עניין שהוא לעשות כרגע, מורן ואלינור תקשיבו. מה שט

טכני. העסקה התבצעה כי הוא החזיר, הוא קיבל את השטח והחזיר לנו את 

הכסף והמשמעות לחכות עוד חודש. יש פה אנשים שזה בסדר, לגיטימי מה 

שאתם מבקשים. לראות את החומר, לראות את הכול. נביא לכם את זה כבר 

. אם יהיו 14ה שאני צריך מחר ובלי שום קשר אני אנסה להעביר פה החלט

אז לא תהיה שום בעיה אבל אני אתנה את זה בזה שאתם מודיעים  14כאן 

 לנו שאין לכם התנגדויות. 

נגיד, או. קיי, אז בכל מקרה הם מצביעים  14אבל אז נגיד עכשיו מעבירים  גב' אלינור מטלון:

 על דברים שהם לא ראו, זה א'.

 זה עניין שלהם.  מר מוטי ששון:

 ולפי דעתי זה לא אתי. גב' אלינור מטלון:

 זה עניין שלהם.  מר ניסן זכריה:

 בסדר, זה דעתי. גב' אלינור מטלון:

 זה עניין שלכם.  מר מוטי ששון:

 מה לא אתי.  מר חיים זברלו:

 אני סומכת על מה שאומרת היועצת המשפטית. גב' נעה צ'פליצקי:

 תודה נעה. עו"ד יונת דיין:
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אלינור, אלינור. אני נותן לך את זה מחר. במהלך היום תגידו אם יש לכם  מר מוטי ששון:

 השגות, אני אעצור את זה.

 ואני סומכת על, 18אני בן אדם מעל גיל  גב' נעה צ'פליצקי:

 מה אני לא מבצע את זה. מר מוטי ששון:

 תגיד ליועצת המשפטית. מר מורן ישראל:

 פטית יכולה לעצור החלטה?אתה יכול, היועצת המש גב' אלינור מטלון:

 אם היא תגיד שאפשר. מר מורן ישראל: 

 זו טענה מקצועית. מר מוטי ששון:

 אם אנחנו נותנים נגד או נמנע, אין.  גב' אלינור מטלון:

אבל בכל מקרה אתם יכולים גם אם ראיתם הכול והצבעתם נגד והיה פה  מר יוסי זיידה:

 רוב, אז זה עובר.

 זה עובר בכל מקרה. אז גב' אלינור מטלון:

אין בעיה, מה שתגיד יועצת המשפטית אם אפשר להתנות החלטה כזאת, אין  מר מורן ישראל:

 בעיה.

 אין בעיה. עו"ד יונת דיין:

 אני בעד ההצעה של ראש העיר. מר מאיר חלבי:

 אני לא מכירה דרך להתנות החלטה שרוב חברי המועצה אישרו. אני כן,  עו"ד יונת דיין:

 זה לא מנומס היא מדברת. ן ישראל:מר מור

אין כזה מסלול, כמו שאין את המסלול של להצביע בטלפון או במיילים. אין  עו"ד יונת דיין:

 את זה בתקופת העיריות.

 טוב חברים בואו נשמע את יונת. מר מוטי ששון:

יד תסמכו קצת על אנשי המקצוע שלכם שהביאו משהו מסודר וגמור כמו תמ עו"ד יונת דיין:

ונפלה תקלה, זה טכני. היית מתקשר בצהריים יוסי ודאי היה שולח לך את 

 זה במייל באותו רגע.

 הסברתי. מר מורן ישראל:

רצית לראות מה קורה עם כל השאר, הכול טוב ויפה. אבל איכשהו יצא שאף  עו"ד יונת דיין:

 אחד לא טרח להפנות את תשומת הלב לזה.

 שים.בסדר, בטל בשי מר מורן ישראל:
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אני גם ראיתי את זה אבל לאור, לאור תפקידך שאת יושבת כן כיועצת  גב' נעה צ'פליצקי:

אחוז,  100-משפטית ואת אומרת את מה שאת אומרת אני סומכת עלייך ש

 זה הכול. ולכן אני אצביע.

 תודה נעה. עו"ד יונת דיין:

 אני אצביע נגד. מר מורן ישראל:

 או. קיי.  מר מוטי ששון:

 הם יכולים גם להתנגד, זה זכותם.  יונת דיין:עו"ד 

 כן אבל הם לא קיבלו חומר.  מר מוטי ששון:

 תצביעו עכשיו.  עו"ד יונת דיין:

 מורן, מורן. חלבי מה? מר מוטי ששון:

 לא, זה עניין מהותי.  מר מורן ישראל:

 אני אומר את ההצעה שלך להביא להצבעה. מר מאיר חלבי:

 י, זה מה שהוא אומר.או. קי מר חיים זברלו:

 זה עניין של התנהלות.  מר מורן ישראל:

 תביא להצבעה. מר מאיר חלבי:

 זה מה שמצהירים. זה לא, זה לא, מר מורן ישראל:

 בסדר. כל אחד סוברני להגיד מה שהוא מחליט. גב' נעה צ'פליצקי:

 ראו? זה התנהלות. זה התנהלות שחברי מועצה מצביעים על משהו שהם לא  מר מורן ישראל:

 אנחנו נבחרים ציבור, אנחנו סוברנים להחליט.  גב' נעה צ'פליצקי:

מורן אם אני הייתי ראש העיר, הייתי פוסל את זה. אני אגיד לך למה. כיוון  מר זאב ניסים:

 שלקח לך כמה זמן לראות שזה לא מודפס. אילו היית קורא בזמן,

 ן?מה זה זמ מה זה זמן? גב' אלינור מטלון:

 אז פספסת את הדיון. זאב פספסת. מר מורן ישראל:

נגיד, עזוב עזוב את הטיעון שלך. מה זה זמן? משלמים לי פה. אני באה לפה  גב' אלינור מטלון:

 בהתנדבות. אתה לא משלם לי משכורת ואתה לא נותן לי,

 זאב, זאב, גב' נעה צ'פליצקי:

 זאב, מר מורן ישראל:

 .זה בהתנדבות מר זאב ניסים:

 זאב מזל שאתה לא ראש העיר. מר מורן ישראל:
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 אני אקרא את זה בזמן שלי בהתנדבות שלי. גב' אלינור מטלון:

 נכון. מר זאב ניסים:

-או ב 5-ולא מתי שאתה תגיד לי לקרוא את החומר. ואם אני אעבור על זה ב גב' אלינור מטלון:

 בערב אתה לא תגיד לי כלום. 6

אני מקבל את הצעתו של ראש העיר, היא מקובלת על היועצת בקיצור  מר מורן ישראל:

המשפטית. היא, אני מקבל את הצעתו של ראש העיר אם היא מקובלת על 

היועצת המשפטית. אם לא אין טעם להצביע. נעה יש יותר טוב מזה שאני 

 אקבל את ההצעה של מוטי? מקבל. אם היועצת תאשר לו את זה. 

 חברים, אני רוצה לעשות רגע הצבעה ניסיונית. ניסיונית. מורן תשמע.  מר מוטי ששון:

 זה חדש. מר מורן ישראל:

 מה זה אומר? גב' אלינור מטלון:

 בוא תסביר לי רגע איפה זה מופיע בפקודה. מר מורן ישראל:

 כי חברים,  מר מוטי ששון:

 זה עובר. 14תצביע, אם יש לך  מר ניסן זכריה:

נו נעלה. אם אין רוב אנחנו לא הייתה הצבעה. מה זה אם יש רוב אנח מר מורן ישראל:

 ניסיונית?

 אתה יודע מה הוא רוצה להצביע אבל? עו"ד יונת דיין:

 בבקשה. מר מורן ישראל:

 גם אני לא יודעת. עו"ד יונת דיין:

 לא, הוא שאל מה זה ניסיונית. גב' אלינור מטלון:

 עת מה חושבים החברים. חבר'ה זה לא לפרוטוקול, אני רוצה לד מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת לא לפרוטוקול? מר מורן ישראל:

 אם לדחות בחודש או להצביע עכשיו. עו"ד יונת דיין:

 ביטלת את הפרוטוקול? מר מורן ישראל:

 לא, לא, אני רק אומר אני עושה הצבעה ניסיונית שנדע מה כולם חושבים. מר מוטי ששון:

 ון, תשאל מה אנשים חושבים.אוקיי. אז זה די מר מורן ישראל:

 אוקיי חבר'ה, זה לא הצבעה לפרוטוקול. מר מוטי ששון:

 כולם חושבים כמוך. מר זאב ניסים:

 מותר לכם להגיד לפרוטוקול מה אתם חושבים.  מר מורן ישראל:
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חבר'ה, חבר'ה אתם מבינים יש פה מצב שלפחות שני חברי מועצה אומרים  מר מוטי ששון:

ב בדף הראשון יש לכולם, שזה החזר הקצאה שלקחנו שלמרות שמה שכתו

 ממישהו.

 הפקעה. עו"ד יונת דיין:

 הפקעה, והחזרנו לו את זה. מר מוטי ששון:

 והוא החזיר את הכסף עכשיו אנחנו צריכים להחזיר לו את הקרקע. עו"ד יונת דיין:

רואים את זה עכשיו הדפים שביטלו כאן, יש פה הרי הלוא פירוט שלם. לא  מר מוטי ששון:

 כל כך טוב. אומר מורן ואלינור, חבר'ה בוא נחכה. אבל זה דיחוי של חודש, 

 מה יש פה, מר חיים זברלו:

 אבל זכותו. מר מוטי ששון:

 זה זכותם. זכותם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, לא, זה זכותם.  מר מוטי ששון:

 זה הזכות שלהם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אמרתי אם זה מה שצריך, נצביע. אני מקבל את ההצעה של ראש העיר מר מורן ישראל:

 מוטי החלופה,  מר ניסן זכריה:

שהוא יישלח לנו אחרי זה ואם יש לנו הסתייגות אנחנו נעלה את זה. אבל כל  מר מורן ישראל:

 עוד לא, אין שום בעיה שתצביעו. 

 מוטי החלופה, מר ניסן זכריה:

 בעיה. אם אין אפשרות חוקית זה סיפור אחר.לי אין שום  מר מורן ישראל:

 בסדר. מר זאב ניסים:

 החלופה היא אחרת. מורן רגע.  מר ניסן זכריה:

 הכול בסדר. מר זאב ניסים:

אתה יכול להביא הצעה, לאשר את זה על פי המלצת היועצת המשפטית  מר ניסן זכריה:

את זה, זה  שהיא בדקה והכול תקין וכו' וכו'. ואם חברי המועצה מקבלים

 כביל. 

 בדיוק, מה שניסן אומר. בעד. מר מאיר חלבי:

 זה מה שאמרתי.  עו"ד יונת דיין:

 רק אם לא,  מר מורן ישראל:

 זה מה שאני אמרתי. גב' נעה צ'פליצקי:
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 והוא יכול לערער. מר ניסן זכריה:

 לא לפגוע בתושב, לא לפגוע בתושב. מר מאיר חלבי:

 לא כשיר. אם נמצא משהו מר זאב ניסים:

 אנשים שמוכנים להצביע על משהו שהם לא קראו.  14בסדר, אם יימצאו  מר מורן ישראל:

מורן, מורן יש משהו לא נוח בכל העניין הזה. שחבר מועצה מקבל משהו  מר עזרא סיטון:

 שהוא מחוק.

 אבל זה היה בלי כוונה. מר מאיר חלבי:

 להצביע. יש פה משהו לא, לא תקין בהליך. סליחה, זה לא משנה, והוא אמור  מר עזרא סיטון:

 אז עכשיו מחכים עוד חודש. הם החזירו את הכסף לעירייה, עו"ד יונת דיין:

 מוטי הכול ברור אבל זה קצת לא נוח.  מר עזרא סיטון:

 יש אפשרות להעביר לנו את הקובץ עכשיו?  מר אלרון פנחס:

 נפתח אותו אפילו פה. עו"ד יונת דיין:

 חברים, רגע. ון:מר מוטי שש

 אפילו תפתח אותו פה. גב' אלינור מטלון:

 אין לי אותו זמין באופן כזה שאני יכול להראות לכם אותו עכשיו.  מר יוסי זיידה:

 אנחנו למעשה,  מר אילן גזית:

 את ההסכם שצורף. עו"ד יונת דיין:

 אפילו את ההסכם, את הדפים שלא פה. יש לך את המלא? גב' אלינור מטלון:

חבר'ה בוא נעבור על מה שנתנו. בואו נעבור לסעיף הבא, בינתיים תראו את  מר מוטי ששון:

 זה, בסדר? 

 יופי. גב' אלינור מטלון:

 מה הסעיף הבא? מר מוטי ששון:

 . 20סעיף  עו"ד יונת דיין:

נתיבי תחבורה  –נת"ע  –חדרי שנאים עיריית חולון  2 –אישור חוזה חכירה  .20

, 65חברת החשמל לישראל בע"מ שד' ירושלים  –המונים בע"מ עירוניים להסעת 

 6019גוש  389חלק מחלקה  –חולון 

אישור חוזה חכירה. אישור, בבקשה אני עובר לסעיף הבא. אישור חוזה  מר מוטי ששון:

נת"ע נתיבי תחבורה עירוניים  –חכירה שני חדרי שנאים. עיריית חולון 
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, 65ישראל בע"מ. שדרות ירושלים חברת החשמל ל –להסעת המונים בע"מ 

 . בבקשה. 6019גוש  389חולון חלק מחלקה 

מטר למטרת הקמה  32-נוסיף, כן אני אוסיף לכם את המידע. מדובר בכ עו"ד יונת דיין:

והפעלה של שני חדרי שנאים להספקת חשמל לתשתיות למעבר הקו הירוק 

שנה  25היא בתחום העיר חולון. תקופת השימוש המוענקת לחברת חשמל 

שנים כל אחת. התמורה היא  10עם אופציה לשתי תקופות נוספות של 

ש"ח בצירוף מע"מ כדין על פי התעריף המעודכן שנקבע על ידי  15,195.60

רשות החשמל כמפורט בחוזה בין הצדדים וכפוף לאישור המליאה ברוב 

 חבריה. 

 או. קיי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 ה נמצא?איפה ז מר ניסן זכריה:

 .65שדרות ירושלים  עו"ד יונת דיין:

 יהיו כמה שנאים כאלה בגלל, מר מוטי ששון:

זה לא בית ספר אורט. לא, אתה מדבר על השני. יש לך פה עוד אחד אחר  65 גב' אלינור מטלון:

 כך.

 נכון, יש שניים. מר מוטי ששון:

 זה בדיוק ממול משרד הפנים, איפה שבית חב"ד שם. ממול בית חב"ד.  65 גב' אלינור מטלון:

 מי בעד?  עו"ד יונת דיין:

 זה משנה, יש שם בניינים איפה זה נמצא.  גב' אלינור מטלון:

 זה הכתובת. 65יש כתובת. עכשיו  מר מוטי ששון:

 , ממש ממול איפה שבית חב"ד.65אני יודעת איפה זה  גב' אלינור מטלון:

 זו חתיכת שטח שהיא ציבורית, לא פרטית. "ד יונת דיין:עו

אז איפה, איפה בדיוק שם? כי יש שם את בית חב"ד, יש שם עוד מפעלים ויש  גב' אלינור מטלון:

 שם,

 זה שטח של העירייה. מר מוטי ששון:

 על שטח עירוני. עו"ד יונת דיין:

 יש שם בתים אז אני מנסה להבין איפה. גב' אלינור מטלון:

 זה שטח עירייה. מר מוטי ששון:

 זה שטח של רשת קהילה ופנאי לא? מר קובי מכלוף:

 לא, לא.  עו"ד יונת דיין:
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 זה לא איפה שהיה, גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, אתה בפינת סרלין זה לא אותו מקום. עו"ד יונת דיין:

 איפה? איפה יש שם שטח של העירייה? גב' אלינור מטלון:

 , כתוב.65פר במס מר מוטי ששון:

אני מסתכלת, אני רואה. יש שם בתים של, יש בתים הרי בצד שמאל ובצד  גב' אלינור מטלון:

 ימין של שדרות ירושלים יש שם את בית חב"ד, יש שם עוד מוסכים וכאלה. 

 כל המקום הזה, מר מוטי ששון:

 אני מנסה להבין איפה. גב' אלינור מטלון:

 ת שם. הכול הולך לבנו מר חיים סברלו:

 כל המקום הזה שאת מדברת עליו, רחוב בצלאל. מר מוטי ששון:

 בצלאל, נכון.  גב' אלינור מטלון:

 יפה. כל השטח הזה הוא שטח של העירייה. מר מוטי ששון:

 איזה שטח יש לך ברחוב בצלאל מוטי? גב' אלינור מטלון:

 מה קרה לך?  מר מוטי ששון:

 שטח שאפשר לעשות את זה.היא שואלת איפה יש ה מר יוסי זיידה:

בפינה של המוסך? הפינה של המוסך? הפינה של הצמיגים? איפה זה? איפה,  גב' עינב קפלן בשארי:

 איפה זה?

 איפה הולכים לשים שם את השנאים? גב' אלינור מטלון:

 איפה שהצמיגים? איפה שהבית חב"ד? איפה שהמלט? מה? גב' עינב קפלן בשארי:

מטרים וזה קרקע  32לא מספיק מכירה. אני יודעת שכל העניין הוא אני  עו"ד יונת דיין:

 ציבורית. 

 לכמה זמן חכירה? מר זאב ניסים:

 . 10פלוס  25 עו"ד יונת דיין:

 אגב השטח שם ברחוב בצלאל זה שייך לעירייה. מר מוטי ששון:

 ון., כאילו בוא אתם מכירים את חול65שנה. שדרות ירושלים  25-ל גב' אלינור מטלון:

 אז אם זה לכיוון רחוב בצלאל אז זה אומר שזה הצמיגים. גב' עינב קפלן בשארי:

 אלינור לא מאמין שהם לקחו שטח שהוא לא של העירייה. מר מוטי ששון:

 בצלאל יש לך שם גני ילדים. גב' אלינור מטלון:

 לא, איזה גני ילדים. בבצלאל אין לך גני ילדים. גב' עינב קפלן בשארי:
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 יש לך גני ילדים על הפינה ברחוב בצלאל פינת שדרות ירושלים, ברור. גב' אלינור מטלון:

 כשאת נכנסת לנאות יהודית. מר מוטי ששון:

 איך שאת, גב' אלינור מטלון:

 אה, לצד השני.  גב' עינב קפלן בשארי:

 רים.בצלאל פינת שדרות ירושלים יש שם גני ילדים, יש שם בתי מגו גב' אלינור מטלון:

 נכון. גב' עינב קפלן בשארי:

אני גרה שם, אני יודעת איפה זה. יש שם עוד כל הבתים גם כן אזור התעשייה  גב' אלינור מטלון:

 הקטן יותר. 

 את לא גרה שם שם, שלא יחשבו שאת, מר מורן ישראל:

 .10, 10, 25 מר יוסי זיידה:

 כל שנתיים תביאו את זה? מר זאב ניסים:

 רגע, רגע, מר מוטי ששון:

 ואז אני מנסה להבין,  גב' אלינור מטלון:

 .25, 25 מר יוסי זיידה:

 שנה. 75, 10ועוד  10ועוד  25 גב' אלינור מטלון:

 יפה.  מר זאב ניסים:

סליחה, אני כבר הראש שלי בכפולות. אז אני מנסה  45. 45יופי. סליחה,  גב' אלינור מטלון:

 להבין בדיוק איפה זה שם. 

 איפה שמגרש חניה הזמני הזה. דיין:עו"ד יונת 

נכון, זה ממול. איפה שיש שם בניינים. יש שם מגורים. אני מנסה להבין  גב' אלינור מטלון:

 איפה. אתה שם את זה לאנשים מתחת לבית.

 איזה אנשים? מר זוהר נוימרק:

 לא יהיה שם מגורים? לא יהיה, לא יהיה. מר חיים זברלו:

 שני.זה בצד ה מר קובי מכלוף:

 איזה צד שני?  גב' אלינור מטלון:

 יש שם מוסכים. מר קובי מכלוף:

 זה אזור תעשייה קטן. גב' עינב קפלן בשארי:

, תפתח בבקשה. תפתח נו 65לא, נו מה אני, תסתכלו. שדרות ירושלים  גב' אלינור מטלון:

 . 65קדימה. תהיה ילד טוב, תפתח בבקשה שדרות ירושלים 
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אגב, בדרך כלל במקרים כאלה הייתה מצורפת מפה והסבר בדיוק איפה דרך  מר מורן ישראל:

 נמצאת החלקה, רק לא ברור לא היה.

חבר'ה זה בכל מקרה, מורן. אלינור. זה קודם כל אי אפשר לעשות הסכם של  מר מוטי ששון:

 העירייה, אם אין לה זכות על הקרקע שם כך שזה שטח עירוני. 

 אני שואלת איפה השטח העירוני מוטי. אם אתה יכול,אין בעיה,  גב' אלינור מטלון:

 , כתוב.65-ב מר מוטי ששון:

 זה בצד השני היא צודקת אבל מוטי. מר חיים סברלו:

 אני מסתכלת, איפה? גב' אלינור מטלון:

 זה לא באזור תעשייה.  מר ניסן זכריה:

 זה לא באזור תעשייה, זה בניינים. גב' אלינור מטלון:

 ,65מס'  מר מוטי ששון:

 היא אומרת שיכול להיות שאתה טועה. זה בדיוק העניין.  מר מורן ישראל:

 זה בניינים, אני אראה לך. גב' אלינור מטלון:

 אז אולי אתה מקצה שטח שהוא לא שלך. מר מורן ישראל:

 רגע, דקה.  מר מוטי ששון:

 זה בצד של אורט חולון. מר חיים סברלו:

 ה הצד של הגן.גן הקקטוסים, ז מר מוטי ששון:

 אתה הולך להרוס את הגן? מר מורן ישראל:

 נכון,  גב' אלינור מטלון:

 לא. עו"ד יונת דיין:

 לא, אבל זה לא, זה הרבה לפני גן הקטטוסים. גב' אלינור מטלון:

 זה מה שאני אומר. איפה שאורט חולון, לכיוון אורט חולון. מר מוטי ששון:

 בנייני מגורים. אז אני שואלת איפה זה יהיה. יש שם בניינים.  נכון, אז יש שם גב' אלינור מטלון:

 מזרחית לרחוב בצלאל. 65לפי המפה כרגע באינטרנט,  עו"ד יונת דיין:

 זה בין בצלאל, אם אתה מאזור התעשייה מצד ימין. מר קובי מכלוף:

 זה בדיוק הפינה של בין בצלאל, גב' אלינור מטלון:

 אל. לדעתי,מזרחית לבצל עו"ד יונת דיין:

 לא, לא, זה בצד השני. מר חיים סברלו:
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 זה השטח איפה שיש גם מגרש חניה שחונים בו ספורדי. עו"ד יונת דיין:

את מדברת על מגרש החול שיש אבל זה לא הכתובת. את מדברת אולי על  גב' אלינור מטלון:

רמפת החול שיש בדיוק ממול הפלאפל שצמוד לגן הקטטוסים אבל זה לא 

 ופיע במפה. זה לא הכתובת הנכונה.מה שמ

 . תגידו לנו מה החלקה והזה.GISגוגל מפות זה לא  מר מורן ישראל:

 יש גוש חלקה. עו"ד יונת דיין:

 תוך כדי.  GIS-איפה, אז אפשר להסתכל על ה מר מורן ישראל:

 מופיע.  עו"ד יונת דיין:

 מה המספר שלו? מר ניסן זכריה:

 . 6019בגוש  389מחלקה חלק  גב' אלינור מטלון:

 . 6019גוש  389חלקה  מר מוטי ששון:

יופי. אם זה על החול, על החולות זה משהו אחר. אבל אם זה מתחת לבנייני  גב' אלינור מטלון:

 .65המגורים בשדרות ירושלים 

 אז אנחנו מדברים על השטח חול הזה. עו"ד יונת דיין:

 זה לא שטח של העירייה.  מר מוטי ששון:

 .6019על גוש  389השטח חול הזה לפי דעתי הוא לא זה.  ' אלינור מטלון:גב

 לא, זה לא יכול להיות. מר ניסן זכריה:

 גן הקקטוסים רחוק. מר קובי מכלוף:

 זה לא קרוב לגן הקקטוסים. בגן הקקטוסים יש לך מגרש ליד שמחנים שם. גב' אלינור מטלון:

 משדרות ירושלים לכיוון אורט חולון,שדרות ירושלים, כשנכנסים  מר מוטי ששון:

 .65אם זה שם אז זה משהו אחר אבל זה לא  גב' אלינור מטלון:

 בצד ימין זה המספרים הזוגיים. מר מוטי ששון:

 זה בנייני מגורים פה. 65 גב' אלינור מטלון:

 בצד שמאל זה. מר חיים סברלו:

 ימין כשאתה נכנס לרחוב.  מר מוטי ששון:

 זה זוגי. מר חיים סברלו:

 זה בצד האי זוגי. עו"ד יונת דיין:

 , זה בצד שמאל.65אבל היא אומרת  מר חיים סברלו:
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 זה אי זוגי. 65 עו"ד יונת דיין:

 צד שמאל. מר מוטי ששון:

 זה איפה גן הקטטוס. מר חיים סברלו:

 גן הקטטוס נו.  מר ניסן זכריה:

 אולי זה איפה שהגן היפני? גב' גליה עומרד לוי:

 לא, הגן היפני, יונת דיין:עו"ד 

דרך אגב זה גן הקטטוסים, שלא יהיה ספק. גן הקטטוסים ברצועה שלמה  מר מורן ישראל:

בצד של הבניינים שאני מדבר על רצועה שלמה היא ברוחב מאוד מאוד צר 

 כך שלא ברור לי. אני יכול להראות לכולם.

 חבר'ה, מר מוטי ששון:

 זה הגן עצמו. מר מורן ישראל:

 . לישיבה הבאהלישיבה הבאה.  מוטי ששון: מר

 שלא חלילה נקצה את הגן.  מר מורן ישראל:

 לא. מר מוטי ששון:

 ואז מה נעשה עם הקטטוסים? מר מורן ישראל:

 לא, אתה לא יכול. מר מוטי ששון:

 זה קטטוסים נדירים.  מר מורן ישראל:

 גן זה ירוק, אתה לא יכול להקצות אותו.  מר מוטי ששון:

אבל מה שאתה רואה, ראית את השורה? זה מתחת לבתים של אנשים. אם  ' אלינור מטלון:גב

ניסן. אם תסתכלו בבניינים, אילן יש כחול ואז יש משהו שורה  תסתכלו בזה,

 כחולה. זה ממש מתחת לבניינים.

 אלינור צודקת. זה גן הקטטוסים. מר מורן ישראל:

 לבניינים, זה לא הגיוני.זה מדרכה שמתחת  גב' אלינור מטלון:

 אז איך הולכים לעשות שם? מר מורן ישראל:

 חבר'ה. חבר'ה. אנחנו נבדוק את זה ונגיד לכם בדיוק. מר מוטי ששון:

 אין בעיה. מר מורן ישראל:

 תבדקו גם שלא התחילו לחפור שם. גב' אלינור מטלון:

 האישור? לא, יכול להיות שכבר חפרו עוד לפני שנתתם להם את מר מורן ישראל:

 זה מכוח התת"ל. עו"ד יונת דיין:
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 לא, נזרק איפשהו מהקהל, מר מורן ישראל:

מורן, מורן כל העבודות של נת"ע מכוח תת"ל. תכנית ארצית שאין לנו שום  עו"ד יונת דיין:

 סמכויות בה.

 הם לא שואלים אותך ויש להם סמכויות. הם ייקחו. מר זוהר נוימרק:

 רק רוצים להסדיר את החזקה בקרקע, זו הסיבה היחידה.הם  עו"ד יונת דיין:

 בסדר. מר מורן ישראל:

 הם לא שואלים אותנו על כלום. עו"ד יונת דיין:

 הם לא צריכים אותך.  מר זוהר נוימרק:

 אז גם בסעיף השני מוטי. עו"ד יונת דיין:

 נעביר לישיבה הבאה. מר מוטי ששון:

 . נדחה לישיבה הבאה, לברר מיקום מדויק.19-ותחזור רגע ל מר יוסי זיידה:

 כן, להביא תשריט.  עו"ד יונת דיין:

 יש לכם התייחסות? 19, כן. מורן סעיף 19 מר יוסי זיידה:

 הביטול הפקעה. עו"ד יונת דיין:

 הקודם? מר מורן ישראל:

 כן.  מר יוסי זיידה:

 מבחינתי אין בעיה, אפשר. מר מורן ישראל:

 הכול בסדר? סי זיידה:מר יו

 מישהו רוצה? בבקשה אבל אני אין בעיה. אני קראתי. מר מורן ישראל:

 אוקיי, אז בוא נצביע.  עו"ד יונת דיין:

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 , ביטול ההפקעה. 19חזרה לסעיף  עו"ד יונת דיין:

 "ל()מר זיו אילן יורש זיתוני נתנאל ז 317חלקה  6045גוש  –ביטול הפקעה  .19

 .317חלקה  6045חברים אני עובר לאישור, ביטול הפקעת גוש  מר מוטי ששון:

 דחינו לחודש, 20רגע, רגע אני רק רוצה להבין. אז סעיף  גב' אלינור מטלון:

 שני הסעיפים שעוסקים בשנאים אנחנו דוחים.  מר יוסי זיידה:

 זה ברור לנו. זה במגרש כדורגל,  37דווקא שדרות ירושלים  גב' אלינור מטלון:

 נביא תשריט לשני אלה.  עו"ד יונת דיין:
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 נביא, מר יוסי זיידה:

 נביא תשריטים. עו"ד יונת דיין:

 תחזירו את שניהם, אין בעיה. מר מורן ישראל:

 מעולה, תודה.  גב' אלינור מטלון:

יתוני )מר זיו אילן יורש ז 317חלקה  6045אוקיי אני חוזר. ביטול הפקעת גוש  מר מוטי ששון:

 נתנאל ז"ל(, מי בעד?

 לא שומעים בהקלטה. עו"ד יונת דיין:

 חברים לא שמעו, פעם נוספת. מר יוסי זיידה:

 לביטול ההפקעה.  19חזרנו לסעיף  עו"ד יונת דיין:

 איזה סעיף? גב' נעה צ'פליצקי:

 . 19סעיף  מר מוטי ששון:

לביטול ההפקעה. מורן ואלינור עיינו במסמכים, אפשר  19חזרנו לסעיף  עו"ד יונת דיין:

 לחזור להצבעה?

 כן, מבחינתי כן. מר מורן ישראל:

, 17, 16, 15, 14, זאב? 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

  אושר.בעד. אין נגד, אין נמנעים.  21, 20, 19, 18

 לא, אני נמנעת. צ'פליצקי: גב' נעה

 בעד. 20אה, אחת נמנעת. ספרתי אותך בתור,  מר מוטי ששון:

 . 1, 0, 20 עו"ד יונת דיין:

 ואחד נמנע. מר מוטי ששון:

 אושר. עו"ד יונת דיין:

 אושר. אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

טים. זה לאישור יעבור למועצה הבאה. נביא להם תשרי 21רגע, אז גם  עו"ד יונת דיין:

 . נכון יוסי?22ההקצאה של נעמ"ת, 

 מה? מר יוסי זיידה:

 אישור חוזה ההקצאה, משהו היסטורי. מר מוטי ששון:

 . 22נעמ"ת,  מר יוסי זיידה:
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נתיבי תחבורה  -נת"ע  –חדרי שנאים עיריית חולון  2 -אישור חוזה חכירה  .21

, 37"מ שד' ירושלים חברת החשמל לישראל בע -עירוניים להסעת המונים בע"מ 

 .6019בגוש  76חלק מחלקה  -חולון 

 נדחה לישיבה הבאה. מוטי ששון:

 13ברח' קק"ל  46חלקה  7341גוש  –"נעמ"ת"  –אישור חוזה הקצאה ע. חולון  .22

 חולון 

 הקצאה היסטורית שעשו להסדרה בנוהל הקצאה. עו"ד יונת דיין: 

חוזה הקצאה לנעמ"ת, תנועת הנשים של היא פועלת שם, פשוט לעשות סדר.  מר מוטי ששון:

 חולון. 13רחוב קק"ל  46חלקה  7341גוש  580044261ישראל. עמותה רשומה 

 זה סיום תהליך. עו"ד יונת דיין:

 זה שלהם. הם היו שם אבל בניירות שלנו, מר מוטי ששון:

 מוטי לא שומעים אתה יכול להגביר את הקול בבקשה? גב' אלינור מטלון:

 לא רשומה ההקצאה.  ון:מר מוטי שש

 קודם כל זה הסדרה של הקצאה ישנה. עו"ד יונת דיין:

 הסדרה, יש הבדל. זה לא הקצאה. מר מוטי ששון:

והליך ההסדרה, גם ההסדרה נמשכה כבר זמן מה וזה בעצם האישור  עו"ד יונת דיין:

התהליך וזה האחרון של החוזה כבר. זה רק לחתום על החוזה כבר, זה סוף 

 טוב מאוד שאתם שואלים וזה נכון מאוד שאתם שואלים.

 הם הולכים לבנות שם משהו חדש במסגרת ההקצאה? מר מורן ישראל:

 לא. עו"ד יונת דיין:

 לא, לא.  מר מוטי ששון:

 זה בנוי קיים. עו"ד יונת דיין:

כל פעם  אז למה אנחנו, אני באמת שואל ואני שואל את השאלה הזאת מר מורן ישראל:

שנה כשאין תמורה נוספת  25-שמגיעה השלב של הקצאה, למה להקצות ל

 לתושבים ולא להקצות לפרק זמן,

 מה זה תמורה? ילדים לומדים שם. מר מוטי ששון:

שנים על מנת שמדיניות עירונית יכולה  10או  5לפרק זמן שהוא סביר של  מר מורן ישראל:

דשה. כשמישהו בונה משהו חדש להשתנות. זה לא שהייתה תמורה כלשהי ח

כי זה חלק מההדדיות. כשאין משהו חדש על  25-על הקרקע, תקצו לו ל

שנה זה לשעבד גם את ההחלטות של מועצות הערים  25-הקרקע, להקצות ל

 הבאות ויכול להיות שהמדיניות תשתנה.
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 יש שם בית ספר, מה קרה לך? מר מוטי ששון:

 זה בית ספר. עו"ד יונת דיין:

 זאת דעתי, עכשיו תחליטו מה שאתם רוצים. מורן ישראל:מר 

 זה בית ספר. מר זוהר נוימרק:

 זה בית ספר שפועל ברצף.  עו"ד יונת דיין:

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 .25אני מברך, אני לא חושב שמשך ההקצאה צריך להיות  מר מורן ישראל:

 .7341גוש  46לכם את הפרטים, זה חלקה  רק שיהיה עו"ד יונת דיין:

שנים וימשיכו כל פעם ויגיע למועצה. לא יודע, היום זה  5-להקצות כרגע ל מר מורן ישראל:

-שנים? למה אני צריך להחליט ל 10שנים, בעוד  5נכון לנו. מה יקרה בעוד 

25? 

 אם זה רק ההקצאה, עו"ד יונת דיין:

 ציבורית עכשיו שהיא של בנייה חדשה.אתה לא מקבל תמורה  מר מורן ישראל:

אם מטרת ההקצאה מסתיימת או לא מתקיימת, הסכם ההקצאה מסתיים  עו"ד יונת דיין:

 גם כן.

 בסדר, אני מדבר על תמורה. מר מורן ישראל:

 אפשר להחליט על זה במועצה. עו"ד יונת דיין:

אפילו כשהקצנו קרקע בדרך כלל כשאנחנו מקצים קרקע ריקה או לחילופין  מר מורן ישראל:

קומות, יש השבחה של התועלת  3ישנה אבל אמרו לנו עכשיו בונים עוד 

 לציבור. פה אתה אומר שאין שום השבחה.

 הגדרת ההקצאה היא בתמורה סמלית או ללא תמורה.  עו"ד יונת דיין:

 אני מבין את ההגדרה הזאת. אני אומר שאין שום תועלת, מר מורן ישראל:

 של משרד הפנים. ן:עו"ד יונת דיי

בהתחייבות מצד העמותה להשביח את המקום הזה בצורה מעבר להפעלתו,  מר מורן ישראל:

 שנים. 10או  5-ואם זה רק הפעלתו בוא ניתן להם רישיון אחת ל

 אל תדאג. עכשיו הם השביחו את המקום. מורן עכשיו השביחו. מר מוטי ששון:

 . 25-זהו, אתה מאשר ל מר מורן ישראל:

מטר עליו בנוי מבנה בן שתי קומות בשטח כולל  1,141מדובר על שטח של  עו"ד יונת דיין:

בעיר. אני רק אזכיר  13מטרים, משמש לבית ספר ברחוב קק"ל  775-של כ
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שכרגע מה שמובא בעצם לאישור זה החוזה. את ההקצאה עצמה כבר 

 אישרתם בעבר. 

 י.נכון, והחוזה כולל מועד עד מת מר מורן ישראל:

 אבל זה מאושר כבר בהחלטה לאשר את ההקצאה. עו"ד יונת דיין:

 את ההקצאה כבר אישרת. מר זוהר נוימרק:

 אני חושב שצריך להקצות לפרק זמן קצר יותר, נקודה. מר מורן ישראל:

 אז היא אומרת לך שכבר אישרת את זה. מר מוטי ששון:

 אני בטוח לא אישרתי. מר מורן ישראל:

 המועצה אישרה. :עו"ד יונת דיין

 מה שאני אומר עכשיו כנראה גם אמרתי אז.  מר מורן ישראל:

 כבוד ראש העיר, מר מאיר חלבי:

 וזה לא משנה מי מבקש. מר מורן ישראל:

, בהמשך 5-שנה ולשיטתו של מורן מורידים את זה ל 25-אם עכשיו זה בא ל מר מאיר חלבי:

 יהיה תקדים על בתי כנסת גם.

 א, עזוב בתי כנסת.ל מר מוטי ששון:

 לא, אתה טועה. אתה טועה חלבי. מר מורן ישראל:

 שנים.  5-תוריד ל מר מאיר חלבי:

 כי בבית כנסת אתה בונה. מר מורן ישראל:

 זו הצעה מסוכנת. מר מאיר חלבי:

לא, אתה טועה. אתה טועה ומטעה. אויש. אתה פופוליסט ומטעה. אתה  מר מורן ישראל:

 ן.צריך להבין את העיקרו

 או. קיי. בואו אני מביא את זה להצבעה. מר מוטי ששון:

 אתה מפספס. אם אתה לא מבין אני אסביר לך אבל אל תגיד משהו שלא, מר מורן ישראל:

 אבל כבר אישרו את זה. זה עובר את היועצת המשפטית שאישרו את זה כבר. מר מוטי ששון:

 בסדר, זו דעתי. ואני חושב, מר מורן ישראל:

 מי בעד? י ששון:מר מוט

 זה שנות אור, לזה התכוון המשורר. 25 מר מאיר חלבי:

בעד.  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 מי נגד? מי נגד? מי נגד? 
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 אין נגד. מר יוסי זיידה:

 אני עובר לסעיף הבא.  .אושרנמנעים.  4נמנעים,  3מי נמנע?  מר מוטי ששון:

 מחיקת חובות אבודים, אמנון? מר יוסי זיידה:

מחיקת חובות אבודים שאינם ניתנים לגבייה, אשר התקבל לגביהם "הפטר"  .23

 בערכאות שיפוטיות

 זה חובות בהפטר.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אם יש למישהו שאלות. עו"ד יונת דיין:

 ובות שאינם ניתנים,חברים, רגע בבקשה. מחיקת ח מר מוטי ששון:

 זה חובות בהפטר, אין לנו מה לעשות. מר אמנון ארץ קדושה:

 נכון, בדיוק. גב' נעה צ'פליצקי:

 זה על פי חוק. מר זוהר נוימרק:

 איזה סעיף? מר מוטי ששון:

 זה. עו"ד יונת דיין:

 תעלה את זה להצבעה. מר זאב ניסים:

ו הפטר בערכאות משפטיות על פי זה ערכאות שיפוטיות, אחרי שקיבל מר מוטי ששון:

 18-מכתבה של יולי הדס ממלאת מקום מנהלת מחלקת הגבייה מה

, ניסו? 6, 5, 4, 3, 2, 1ש"ח. מי בעד?  320,832.42 על סך של 2022באוקטובר 

.בעד, מי נגד? מי נמנע? יפת 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7

 . אושרגד אין נמנעים, בעד, אין נ 19 הצבעת מה? בעד?

הוספת תבחין "עודפי כספים" לתבחינים לחלוקת תקציב לעמותות בספורט  .24

 2023לשנת 

'. מי 23עודפי כספים לתבחינים לחלוקת תקציב לעמותות בספורט לשנת  מר מוטי ששון:

 בעד?

 מה זה? מר ניסן זכריה:

ידו לי אם אני מבין נכון. רק אפשר להבין את הרציונל, אני מבין אותו. תג מר מורן ישראל:

הרציונל עד כמה שאני מבין, אתה אומר עמותה שבסופו של דבר לא מנצלת 

 בכלל ונותרת עם יתרות משנה לשנה,

 זה עובר לכולם. מר מוטי ששון:

לא, שנייה. רק להבין את הרציונל של הוספת הסעיף הזה. הסעיף הזה אומר  מר מורן ישראל:

כים רגע לעצור ואולי לא לתמוך במי שנשאר רגע יכול להיות שאנחנו צרי
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ביתרות כי המטרה של תמיכה היא הוצאה בסוף ציבורית ולא צבירה של 

 מישהו לקופה העמותית שלו.

 נכון, זה בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד החינוך. מר רחמים בינוני:

 מצוין, יש רציונל לדבר הזה.  מר מורן ישראל:

 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים. 

הוספת תבחין "עודפי כספים" לתבחינים לחלוקת תקציב לעמותות כללי לשנת  .25

2023 

 עודפי כספים לכללי. מר יוסי זיידה:

 אותו דבר. מר מורן ישראל:

אותו דבר. תבחין עודפי כספים לתבחינים לחלוקת תקציב לעמותות לשנת  מר מוטי ששון:

, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, כללי. מי בעד? 2023

 , מה איתך אלרון?19, 18

 נמנע. מר אלרון פנחס:

 מה? מר מוטי ששון:

 נמנע. מר אלרון פנחס:

 נמנע. עו"ד יונת דיין:

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרנמנע.  1בעד, אין נגד,  19 ששון:מר מוטי 

 2023חלוקת כספי תמיכות בספורט לשנת  .26

, 3, 2, 1. מי בעד? 2023אישור המועצה לחלוקת כספי תמיכות בספורט לשנת  מר מוטי ששון:

 , ניסן? 6, 5, 4

 לא, לא, אני לא. מר ניסן זכריה:

 , חלבי?8, 7, 6 מר מוטי ששון:

 אני אמרתי. חלבי: מר מאיר

 בעד. מי נגד? מי נמנע? ניסן אתה נמנע? 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9 מר מוטי ששון:

 כן. מר ניסן זכריה:

אלרון מה איתך? מה אתה הצבעת? טוב, אני  אושר.אוקיי.  רק ניסן נמנע? מר מוטי ששון:

 עובר לסעיף הבא.

 ויו"ר ועדות ערר לארנונה עו"ד דרור גלמן מינוי מ"מ חבר ועדת ערר בארנונה ומ"מ .27
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אישור מועצה, מינוי ממלא מקום וחבר ועדת ערר בארנונה. ועדת ערר,  מר מוטי ששון:

ממלא מקום ארנונה, ממלא מקום יושב ראש ועדת ערר לארנונה עורך דין 

 גלמן.

 למה ממלא מקום ולא, מר מורן ישראל:

 ר ועדת ערר שיש לו עוד כמה חודשים לסיים,כרגע יש לנו עדיין יו" עו"ד יונת דיין:

 עוד מעט הוא פורש. מר מוטי ששון:

את הקדנציה לפי נהלי משרד הפנים וגם חבר. התחלנו בהליך איתור כי  עו"ד יונת דיין:

אנחנו לא תמיד מוצאים בזמן ויו"ר ועדה צריך להיות לפי הנחיות משרד 

שמגלם ידע רלוונטי. קיבלנו  הפנים גם עורך דין. הגיע עורך דין תושב העיר

 את הסכמתו שהוא יתמנה גם ממלא מקום חבר וגם ממלא מקום יו"ר ועדה.

 למשך זמן של כמה זמן זה המינוי הזה? מר מורן ישראל:

. אני לא זוכרת את זה אבל אנחנו 4+  4או  3+  3אם אני זוכרת נכון זה  עו"ד יונת דיין:

 עוקבים אחרי המועדים.

 אבל אני מניח שיהיה אפשר למנות מן הסתם גם בשנת בחירות בגלל, :מר מורן ישראל

לא, לא, יש לזה עכשיו רצף. זה מינוי שהוא מקצועי, אין פה שאלת בחירות  עו"ד יונת דיין:

בעצם אבל המועצה היא הגורם המאשר. מכיוון שזה גוף מעין שיפוטי שלא 

 תלוי בצד הגזברותי או המשפטי. 

 קיי.  או. מר מורן ישראל:

ומשהו עובד בעיר. מגלה  20עורך דין תושב העיר. אני מנסה להיזכר כמה,  עו"ד יונת דיין:

בקיאות מסוימת בנבכים המוניציפאליים. עורך דין אם אני זוכרת נכון מעל 

שנה, עם ידע בתחום המוניציפיאלי, לא מייצג את העירייה ולא מול  20

ם. תושב העיר, עומד בתנאים העירייה ככה שאין לו חשש לניגוד ענייני

 שנדרשים בחוזר מנכ"ל משרד הבריאות.

יש לו היכרות מוקדמת במסגרת הסדר ניגודי עניינים עם מישהו מחברי  מר מורן ישראל:

 המועצה?

פוליטי, לא מעורב עברנו על ההסדר שלו. אין לו שום היכרות. לא פעיל  עו"ד יונת דיין: 

 פוליטי, לא מקורב לעובדי עירייה או לנבחרי ציבור. 

 או. קיי. מר מורן ישראל:

אני מנסה להיזכר אם היה עוד משהו עליו. נדמה לי שהוא גר ברחוב  עו"ד יונת דיין:

 לילנבלום אם זה מעניין.

 לא, לא. רק מבחינת ההסדר לראות. מר מורן ישראל:

 ב העיר?הוא תוש מר מאיר חלבי:



 559פרוטוקול  05.02.2023ליום  65ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18-מועצת העיר ה

 

79 
 

 כן, כן הוא חייב להיות תושב העיר. עו"ד יונת דיין:

 מה התגמול שהוא מקבל? מר ראובן קייקוב:

אה, ראיינו אותו יחד עם נציגת ציבור. זה מה שרציתי להגיד. אם אני לא  עו"ד יונת דיין:

 טועה אורה גזית.

 מה התגמול? היה מכרז? מר ראובן קייקוב:

 מה? עו"ד יונת דיין:

 היה הליך מכרז? ובן קייקוב:מר רא

זה לא הליך מכרז, פרסמנו מודעה שמחפשים כזה בהתאם לנוהל משרד  עו"ד יונת דיין:

 הפנים. הפעם הוא היחידי שבא והוא אמר בתנאים, 

 הלאה. מר יוסי זיידה:

 יש תגמול? הוא מקבל תגמול על כל ישיבה? מר ראובן קייקוב:

 שקל לשעה. 180לי של החזר הוצאות מינימ עו"ד יונת דיין:

 זה מה שהחוק קובע. מר מורן ישראל:

 כן.  עו"ד יונת דיין:

 כמו שאנחנו מקבלים בערך. גב' גליה עומרד לוי:

בעד אישורו של עורך דין דרור כממלא מקום חבר  כן. מי בעד אישור. מי עו"ד יונת דיין:

 וכממלא מקום יו"ר ועדת ערר.

ינוי ממלא מקום של חבר ועדה ויושב ראש ועדת ערר עורך או. קיי. מי בעד מ מר מוטי ששון:

, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1דין דרור גלמן, מי בעד? 

. אני עובר לסעיף אושרבעד. יש נגד? יש נמנעים? אין נגד, אין נמנעים.  17

 הבא.

 ש"ח  M 1.5-אישור מועצה למינוי מורשה חתימה לגב' עידית עמנואל עד ל .28

אישור מועצה למינוי מורשה חתימה להעברת כספים בין חשבונות העירייה  מר מוטי ששון:

בלבד. אבקש אישור המועצה להסמכת הגברת עידית עמנואל, עוזרת הגזבר 

 1.5לענייני מימון, לבצע העברות בגין חשבונות העירייה בלבד עד לגובה של 

צת א' + ב' וזאת במטרה לאפשר ללא חיוב בשני חותמים מקבו ₪מיליון 

 גמישות החלטות, מהירות ביצוע פעולות.

 ארגונית היא עובדת אצל? מר מורן ישראל:

 אצלי. מר אמנון ארץ קדושה:

 אצל אמנון. עו"ד יונת דיין:
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המטרה היא פשוט לחסוך כי זה העברה רק בין החסכונות, זה לא תשלומים  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא כלום. זה להעביר כסף מחשבון בבנק אחד לבנק אחר. וזה

 של העירייה? גב' אלינור מטלון:

 של העירייה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 להעביר מחשבון לחשבון. בקטע התזרימי, מר זוהר נוימרק:

בעד.  17, 16, 15 ,14, 13, 12, 11, 10, 9, חלבי? 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.. אושר אין נגד, אין נמנעים.

 2023אישור מדיניות ההשקעה לשנת  .29

. ועדת ההשקעות 2023אישור מועצת העיר בנושא מדיניות ההשקעה לשנת  מר מוטי ששון:

אחוז  10דהיינו עד  2020פועלת על פי חוזר מנכ"ל משרד הפנים מפברואר 

ומעלה או דירוג מקביל לו  Aג"ח חברות בדירוג . א125מניות תל אביב 

אחוז נוספים מכלל תיק  15אחוז מכלל תיק ההשקעות. עד  25בהיקף של 

מעלה או בדירוג מקביל לו. ועדת  AAההשקעות, אג"ח קונצרני בדירוג 

ההשקעות מחליטה כיצד לפעול בעניין על פי תחזיות המשק, המצב במשק 

עץ חיצוני מקצועי מעבר לחברי הועדה שהינם ובשוק ההון. הועדה נעזרת ביו

 מקצועיים ובקיאים בתחום. 

 אחוז? 10ומה עם זה שיש פה  מר ראובן קייקוב:

 זה רק אישור. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 זה עיגול. 25זה המניות,  10 מר זוהר נוימרק:

 רווחים? רגע, אבל מה, מה ההפסדים? מר ניסן זכריה:

 אחוז. 100-זה לא מגיע ל מר ראובן קייקוב:

תכף, זה אני אדווח על זה בסעיף הבא אני אדווח על, זה מדיניות השקעה.  מר אמנון ארץ קדושה:

. זה חוזר המנכ"ל בעצם, זה 2020-בעצם אנחנו מאמצים את חוזר מנכ"ל מ

 ההגבלות שיש לנו בחוק.

 הפנים.חבר'ה, על פי חוזר מנכ"ל משרד  מר מוטי ששון:

 אנחנו פועלים על פי ההגבלות האלה.  מר אמנון ארץ קדושה:

אחוז  15אחוז במניות,  10בסדר. השאלה היא, השאלה היא מה היתר?  מר ראובן קייקוב:

 באג"ח קונצרני,

 במזומנים פקדונות. מר זוהר נוימרק:

 הוא יסביר לך את זה בסעיף הבא. מר זאב ניסים:
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 ים, פקדונות, אג"ח ממשלתי.מזומנ מר אמנון ארץ קדושה:

 זה מה שאמרתי. מר זוהר נוימרק:

, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.נמנעים.  2בעד. מי נגד? מי נמנע?  21, 20, 19

 2022ר דצמב –ועדת השקעות לחודשים אוקטובר  דו"ח .30

 . 2022דצמבר  –דו"ח ועדת השקעות לתקופת אוקטובר  מר מוטי ששון:

 טוב, גם פה, מר אמנון ארץ קדושה:

 קיבלתם את החומר. מר מוטי ששון:

 2.5לא העיר פנים עדיין לשוק ההון. יש לנו הפסד נוסף של  4גם פה רבעון  מר אמנון ארץ קדושה:

 למשך השנה. אני רק אציין,מיליון שקל  26מיליון שקל. סך הכול 

 הפסד? מר ראובן קייקוב:

, כי בשנה קודמת היה לנו רווחים 4הפסד. בשנתיים האחרונות אנחנו בפלוס  מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון שקל. אבל ההנחה היא שהשוק יתקן את עצמו באיזשהו שלב,  30של 

 '.23-מקווה שזה יהיה ב

 את הכספים האלה משוק ההון? לא כדאי שאנחנו נוציא מר קובי מכלוף:

לא, ממש לא. כי אתה היום ביחסית, מאחר וזה אג"ח שנפל וזה אגרות חוב  מר אמנון ארץ קדושה:

בהנחה שאין סכנת מנפיק, ההנחה היא שנקבל את בעצם את התשואות 

 שלנו. אז זה,

 זה סיכון מנפיק ושהחברה תשאיר את זה. מר זוהר נוימרק:

 שיש נפילה אחר כך יש תיקון טכני. טוב, מי בעד?כל פעם  מר מוטי ששון:

 מתי זו השאלה, אם היינו יודעים.  מר מורן ישראל:

בעד.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, ניסן? 4, 3, 2, 1אוקיי מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.. אושרנמנעים.  4, 3, 2, 1מי נגד? מי נמנע? 

 יפת אני לא בטוח, הוא השאיר את היד למעלה.  ישראל:מר מורן 

 לא, יפת בעד.  מר ניסן זכריה:

 בעד. מר יפת צדקה:

 2022עדכון התקציב לשנת  .31

 בבקשה רחמים. 2022עדכון התקציב הרגיל, לשנת  מר מוטי ששון:
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. יש כאן פעולה רישומית שאנחנו העברנו את הכסף לתב"רים מעודף מצטבר מר רחמים בינוני: 

התבקשנו להעביר את זה דרך הסעיף של העברה לתב"רים. אז זה רק פה 

 פעולה רישומית שאנחנו עושים.

 זה משהו טכני שניסו להעביר מהחשבון? מר מוטי ששון:

במקום להעביר ישר מהעודפים ישר לתב"רים, ביקשו שנעביר את העודפים  מר אמנון ארץ קדושה:

 בון חיצוני.מהתקציב השוטף ומהשוטף התב"רים לחש

 או. קיי. מר מוטי ששון:

 זה לא משנה שום דבר. מר אמנון ארץ קדושה:

-. הכנסות והוצאות מסתכמות ב2022מי בעד עדכון התקציב לשנת  מר מוטי ששון:

 גם בצד ההוצאות וגם בצד ההכנסות. אני חוזר, ₪ 1,693,110,224

, 13, 12, 11, ניסים? 10 ,9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1.ש"ח, מי בעד? 1,693,110,224

אני עובר לסעיף  אושר.בעד. מי נגד? מי נמנע? אין נמנעים.  18, 17, 16, 15, 14

 הבא.

 הצגת תכניות עבודה רשת קהילה ופנאי .32

 בבקשה רשת קהילה ופנאי.  מר מוטי ששון:

 מסכנה, כמה חיכית.  גב' גליה עומרד לוי:

 ב. קצת לנשמה. קצת לנשמה, ערב טו גב' בתיה כהן:

 צריך להתחיל איתך לא לסיים איתך. גב' גליה עומרד לוי:

 הפוך. הם יודעים שזה, היה צריך לעשות, בדיוק. מר מורן ישראל:

 להעיר אותנו. גב' גליה עומרד לוי:

 קצת טעם טוב. גב' בתיה כהן:

 כחלק מט"ו בשבט. מר מורן ישראל:

 חג שמח. גב' בתיה כהן:

 תודה. מר מורן ישראל:

 3ערב טוב לכולם. שמי בתיה כהן, אני מנכ"לית רשת קהילה ופנאי מזה  בתיה כהן:גב' 

 חודשים.

 בהצלחה. מר מורן ישראל:

 בהצלחה. מר קובי מכלוף:

 תודה רבה לכם. שמחתי לשבת כאן ככה מאחורי הקלעים בשקט ולשמוע, גב' בתיה כהן:

פרק זמן להקשיב וללמוד אתכם. אני לא מכירה את כולכם אבל יהיה לנו 
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מספיק ארוך ומשמעותי כדי לפגוש, להיפגש ולעשות כמיטבנו יחד. אנחנו 

. המוטו שלנו 2023נציג את תכניות העבודה של רשת קהילה ופנאי לשנת 

מתבסס על המוטו שבעצם הוקמה החברה למתנ"סים הארצית, על בסיסו. 

על הוא מדבר, חיים ציפורי היה המייסד של החברה למתנ"סים, הוא מדבר 

הרצון והמהות שלשמה בעצם החברה למתנ"סים קמה שמתייחסת לעניין 

של מעבר ממצב של בניין לבית, ממצב של שיכון לשכונה, והחלק היותר 

משמעותי מקהל לקהילה. ממצב שאני סטטי, יושב, צופה, נהנה יותר, נהנה 

פחות, מבקר יותר, מבקר פחות למצב שאני חלק אינהרנטי מתוך תהליכי 

מתוך עשייה, מתוך מהות ומשמעות. סליחה. הרשת הוקמה בשנת  עומק,

עובדים.  1,400-, אני מניחה שכולכם יודעים. ברשת היום עובדים כ2001

החזון שלנו מתבסס רובו ככולו על קהילה חזקה שהיא המפתח לחיים טובים 

של הפרט ולמשפחה בעיר. רשת קהילה ופנאי יוזמת, מנהלת ומקיימת 

יות בעיר חולון המאפשרות לפרט ומעודדות אותו לקחת חלק מסגרות ופעילו

בחיי קהילה פעילים. מתוך החזון שהוא בעצם מטריית העל נגזר הייעוד 

שמדבר על הרשת תבנה קהילות חסונות באמצעות יצירת קשרים, קשרים 

משמעותיים בין חברי הקהילות השונות, מעגלי השתתפות ורשתות 

מרכזים קהילתיים בכל רחבי העיר.  8ום חברתיות. למעשה ברשת יש הי

שלוחות קהילתיות  14מרכזים עירוניים,  7חלקם לצדם אולמות ספורט. 

שנתיים הקרובות -בבתי הספר ושם אנחנו שמים הרבה מאוד משאבים בשנה

 200-מעגלי אזרחים ותיקים בהם משתתפים כ 13כדי להגדיל ולפתח. 

שאינם כאלה. סך  4-ונות סמל ומהם מע 3מעונות יום,  7אזרחים ותיקים, 

, הוספנו עוד 160צהרוני גנים. האמת  159משתתפים,  425מסגרות,  21הכול 

 צהרון לחינוך המיוחד. עבדנו קשה מאוד כדי לייצר ואני גאה לומר,

 איפה? גב' נעה צ'פליצקי:

 שהצלחנו. אני, איילון.  גב' בתיה כהן:

 ר כך?בתיה אפשר את המצגת גם אח מר מורן ישראל:

 בטח, בשמחה גדולה. אתה רוצה? גב' בתיה כהן:

 תודה. מר מורן ישראל:

ילדים שייכנסו לצהרון החדש סוגר  8ועוד  3,942צהרונים,  160בשמחה. אז  גב' בתיה כהן:

 140בתי ספר בהם  26לנו בעצם מספר חשוב וגדול ומרגש של משתתפים. 

 מסגרות צהרונים.

 מה זה עם סמל? מר מאיר חלבי:

עם סמל זה אומר שאנחנו מפעילים מסגרת של מעון תחת התמ"ת. זאת  גב' בתיה כהן:

אומרת שלמעשה המסגרת מאפשרת להורים דרגות, הנחות, לא לכולם למי 
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שזכאי למי שעומד בקריטריונים. אנחנו עובדים תחת אותה, אותה מסגרת 

 של כללים שמדברת על מה מותר ומה אסור, למה אנחנו מחויבים.

 יש לכם לממ"ח כזה מסגרת? יעקב אחדות:מר 

 מה יש לנו, סליחה? גב' בתיה כהן:

 לממלכתי חרדי. מר יעקב אחדות:

 לא, לא אני יודעת את זה, לא הבנתי. לא, אין לנו. גב' בתיה כהן:

 למה? מר יעקב אחדות:

המשמעויות של הדברים האלה. מעון הוא  שאלה טובה. צריך לבחון בעיר מה גב' בתיה כהן:

מעון הוא מעון. אין הגבלה לכאן ולשם. צריך לשקול ולראות מה נדרש 

בתי ספר בהם  26ואנחנו פה. נעשה את זה באהבה גדולה. התחלתי לומר, 

 2,613ב' וחלק גם ג'. סך הכול -מסגרות, צהרונים לתלמידים כיתות א' 140

משתתפים בהם ואני אשמח להעביר את  2,200מרכזי נוער,  9משתתפים. 

הזכות הגדולה ללילך שהיא בעצם סמנכ"לית קהילה, הדרכה ופיתוח צוות 

 שנים ארוכות. כולכם בטח מכירים.

 אפשר שאלה לפני? גב' נעה צ'פליצקי:

 בטח, בשמחה.  גב' בתיה כהן:

 למה? ב' וחלקם ג'.-אמרת הרגע שיש לכם צהרונים בבתי ספר א' גב' נעה צ'פליצקי:

 לפי בקשה ודרישה. בכל בתי הספר יש ג', גב' לילך שץ:

 אבל יש אפשרות לג'? גב' נעה צ'פליצקי:

 ברור. לפי צורך.  גב' לילך שץ:

 מותנה נרשמים? גב' נעה צ'פליצקי:

אני רק אסביר, אנחנו עובדים תחת תכנית ניצנים. תכנית ניצנים בעיר חולון  גב' בתיה כהן:

ב'. כיתות ג' זה שירות שאנחנו -סבסוד רק לילדי כיתות א'מאפשרת להורים 

 נותנים. רוצים, מקבלים. לא רוצים לא חייבים.

 אבל אם יש נרשמים אתם פותחים. גב' נעה צ'פליצקי:

 עושים כמיטבנו. גב' בתיה כהן:

 וכשמוצאים כוח אדם מתאים. גב' לילך שץ:

 שזה תנאי קריטי.  גב' בתיה כהן:

 גם בעיה.  י:גב' נעה צ'פליצק

 אני אשמח לקבל את התשובה שלכם לגבי המ"ח בבקשה.  מר יעקב אחדות:
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 לגבי מעונות אתה מתכוון? גב' לילך שץ:

 כן, מעונות. מר יעקב אחדות:

 בסדר, נבדוק. נבדוק מה העירייה, נעשה שיעורי בית.  גב' לילך שץ:

 סמנכ"לית? את המנכ"לית או מי נשאר בקשר לעובדים עוד? מר ניסן זכריה:

 אז נעים מאוד, ברוכים הבאים, אלינור. גב' אלינור מטלון:

 ברוכות. מר מורן ישראל:

 ברוכות הבאות.  גב' אלינור מטלון:

 תודה. גב' בתיה כהן:

 עובדים מתוך כמה? מה מצבת כוח אדם? 1,400-רשום פה מקודם במצגת כ גב' אלינור מטלון:

כמה, מה המצבה? כלומר מה עובדים מאוישים מתוך  1,400הרי רשום 

 הפערים?

 את שואלת מה הן המשרות המאוישות כרגע? גב' בתיה כהן:

 מה הלא מאוישות. מר מורן ישראל:

 לא, מה הלא מאויש. כמה יש לנו מספרים לא מאוישים או מתוך כמה? גב' אלינור מטלון:

 האם חסר. מר יעקב אחדות:

משרות שאינן  20-. היום יש לנו סדר גודל של כהבנתי, הבנתי תודה על העזרה גב' בתיה כהן:

מאוישות. הן נמצאות באוויר, אפשר למצוא אותם באתרים שלנו וסדר גודל 

של כמה עשרות שאנחנו מחפשים כל הזמן לטובת המסגרות החינוכיות. שזה 

גם צהרוני גנים, גם צהרוני בית ספר וגם המעונות. שם התחלופה גדולה ושם 

 הריבוי גדול. זה בערך סדר גודל. הצורך הוא גדול ו

 איך פותרים את זה, את המצוקה? מר מורן ישראל:

 אנחנו עובדים מאוד מאוד עם תחשיבים לתקופה,  גב' בתיה כהן:

 אני יוצא מהישיבה. מר מוטי ששון:

 עבדו קודם וגם עובדים.  גב' בתיה כהן:

משפטית שאני מנוע אני מנוע מלהשתתף בדיון. אמרה לי היועצת ה מר מוטי ששון:

 מלהשתתף לדיון.

 בדרך כלל מציינים לפרוטוקול למה. מר מורן ישראל:

 למה? גב' נעה צ'פליצקי:

אני אסביר. אני אסביר. למדנו לאחרונה על חוות דעת חדשה של הועדה  עו"ד יונת דיין:

 100למניעת ניגוד עניינים שמסבירה שלהבדיל מחברה או עמותה שהיא 
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וזה מעין עירוני, לדעת הועדה נוצר ניגוד עניין מובנה בין אחוז עירונית 

אחוז עם העירייה ולכן מוטי שיושב  100התפקידים כי הגוף לא מזוהה 

 בהנהלת החברה לא ישתתף בהצבעה על תכנית העבודה.

רגע, רגע, רגע, תירגע. אתם כרגע מנסים לפתוח את ההסכם הקיבוצי עם  מר ניסן זכריה:

 ן?העובדים, זה נכו

 נכון מאוד. גב' בתיה כהן:

 מה הסיבה? מר ניסן זכריה:

 שנים.  5יש כמה סיבות. ההסכם הקיבוצי נחתם לפני  גב' בתיה כהן:

 נכון. מר ניסן זכריה:

. בהסכם יש מורכבויות. יש מורכבויות מכמה אספקטים. אחת 2018-ב גב' בתיה כהן:

ם מקנה לוועד המורכבויות הגדולה מאוד מתייחסת לעובדה שההסכם בעצ

ולהסתדרות שמייצגת אותו זכויות ניהוליות, לא רק זכויות הקשורות לחלק 

 הכלכלי של העובדים. 

 מה זאת אומרת? תפרטי לנו. מר ניסן זכריה:

אני אגיד, שאלת אז אני אענה בשמחה. אחד הנושאים שלמשל הועד  גב' בתיה כהן:

ההסתדרות מגבה אבל הועד הוא חלק בו, זה כל מה  וההסתדרות או הועד,

שקשור לוועדת כוח אדם. מגיוס, דרך קהל לפעמים של פיתוח והתקדמות 

ברשת עד לשלב של פיטורין. עכשיו, אני, אני באה מהפרופסיה הזאת. אני 

אשת ניהול המון שנים, המון שנים. זה פרופסיה, ניהול זה פרופסיה. כשאתה 

אופרציה צריך לתת לאנשים שמנהלים את האופרציה את  מדבר על ניהול של

מלוא הלגיטימציה לבטא מקצועיות. וכשאתה מעסיק עובד אתה עושה 

תהליך גיוס מוקפד, מובנה או כשאתה מלווה אותו לאורך הדרך או כשאתה 

ממליץ על פיטורים של עובד. מטבע הדברים למי שצריכה להיות לגיטימציה 

עדת כוח אדם שבעצם מובילה את התחום. ועדת מלאה זה להנהלה או לוו

כוח אדם יכול להיות גם נציג של כוח אדם, אבל אין לו זכות וטו. אין לו זכות 

וטו, לא יכולה להיות לו זכות וטו, פשוט סליחה על הביטוי זה מסרס אותנו 

כמערכת מקצועית מלעשות מהלכים משמעותיים לטייב את כוח האדם 

לי ארגוני, דוגמה שהיא מאוד משמעותית. בחלקים שלנו. זה החלק הניהו

האחרים אני אגיד שהשקעתי הרבה הרבה שעות כדי ללמוד את ההסכם 

הקיבוצי. אחד הדברים שקשים לנו מאוד בתפעול היומיומי של ההסכם 

הקיבוצי זו העובדה שאנחנו נדרשים, חתמנו או. קיי? אנחנו נדרשים לשלם 

 .על ימי מחלה החל מהיום הראשון

 נכון. מר ניסן זכריה:

 אני מניחה שאתה יודע שזה לא דבר שהוא, הוא לא נורמה. גב' בתיה כהן:
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 למה לא? מר ניסן זכריה:

 הוא לא נורמה. גב' בתיה כהן:

 למה לא? מר ניסן זכריה:

 כי הנורמה מדברת, אני אגיד. גב' בתיה כהן:

ייני עבודה אז אני מכיר את החוק עזבי את הנורמה. אני במקרה עורך דין לענ מר ניסן זכריה:

 גם.

 אני שמחה, אני, גב' בתיה כהן:

אז אני חושב שאת פה מעוותת את המציאות. יש פה הסכם קיבוצי שבא  מר ניסן זכריה:

 להיטיב עם העובדים.

 לגמרי. גב' בתיה כהן:

 את באה היום ומנסה לפגוע בעובדים, זה מה שאת עושה.  מר ניסן זכריה:

 לא לפגוע, חלילה. ממש לא. :גב' בתיה כהן

 מה לא? מה לא? מר ניסן זכריה:

 ממש לא, כשאתה, גב' בתיה כהן:

 אם את רוצה לבטל להם את יום המחלה, מר ניסן זכריה:

 ניסן זה תכניות עבודה. אם רוצים לעשות, גב' לילך שץ:

 ניסן אני רק אמרתי, גב' בתיה כהן:

את באת לדבר ואני רוצה לשאול אותך  עבודה?לא תראי, מה זה תכניות  מר ניסן זכריה:

שאלות. את לא רוצה לענות אז אל תעני, אבל אם את עונה תעני בצורה נכונה 

 שאנשים יידעו את האמת.

 ניסן, ניסן, מר זוהר נוימרק:

 את מנסה כרגע לפגוע בעובדים. מר ניסן זכריה:

 לא, לא, בשום פנים ואופן לא. גב' בתיה כהן:

 זה מה שאת עושה, מה זה לא? :מר ניסן זכריה

 ניסן קודם כל תקשיב.  גב' בתיה כהן:

 ניסן. לא ניסן, ניסן. חודש ניסן. מר ניסן זכריה:

שנים. הוא הוארך לעוד שנתיים מפאת  3-ניסן. ההסכם הקיבוצי נחתם ל גב' בתיה כהן:

הקורונה ועוד כהנא וכהנא סיבות. הבקשה לפתיחת ההסכם הקיבוצי נועדה 

לשני הצדדים לנהל משא ומתן. העובדים הם בראש מעיינינו. אין לאפשר 

 ערך לארגון הזה ללא העובדים.
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 איך העובדים בראש מעיינך אם את רוצה לפגוע בתנאים שלהם? מר ניסן זכריה:

 ניסן תכבד, גב' בתיה כהן:

 לא הבנתי מה, מר ניסן זכריה:

 ניסן תכבד. גב' בתיה כהן:

 צה להשאיר את ההסכם כמו שהוא, להיטיב עם העובדים?רגע את רו מר ניסן זכריה:

 מה אני? גב' בתיה כהן:

 מה את רוצה לעשות בדיוק בפתיחה של ההסכם? מר ניסן זכריה:

 אבל ניסן זה לא על סדר היום. זה לא חלק מתכניות העבודה. מר זוהר נוימרק:

 אני לא מבין. למה לא על סדר היום? מר ניסן זכריה:

 תהליך פתיחת ההסכם הקיבוצי, גב' בתיה כהן:

 למה לא? מר ניסן זכריה:

 נועד למשא ומתן משני הצדדים. זה הכול.  גב' בתיה כהן:

 אבל את רוצה להיטיב עם העובדים אבל? מר ניסן זכריה:

 אני רוצה, בוודאי שאני רוצה. גב' בתיה כהן:

 איך את רוצה להיטיב אם את מראש אומרת שלא, מר ניסן זכריה:

 אבל ניסן זה לא על סדר היום. די, די. הר נוימרק:מר זו

 כשאתה תראה את ההסכם שיחתם, גב' בתיה כהן:

 את לא רוצה להיטיב עם העובדים. את רוצה לפגוע עם העובדים. מר ניסן זכריה:

 ניסן די, בוא. מר זוהר נוימרק:

 אני לא לבד. גב' בתיה כהן:

העובדים אם את עכשיו רוצה להחמיר את מצב איך את רוצה להיטיב עם  מר ניסן זכריה:

 העובדים? אני לא מבין את ההיגיון.

 מי אמר? גב' בתיה כהן:

 ניסן.  מר זוהר נוימרק:

 הרי חסר לך עובדים במערכת. מר ניסן זכריה:

 ניסן, ניסן, גב' בתיה כהן:

 ניסן, ניסן לא אבל זה לא על סדר היום, חבל. מר זוהר נוימרק:

 למה לא על סדר היום? מר ניסן זכריה:
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 כי מציגים את תכנית העבודה. מר זוהר נוימרק:

 בסדר, זה לא מעניין אתכם מה קורה בחברה? מר ניסן זכריה:

 הם מציגים תכניות עבודה. מר זוהר נוימרק:

 תכניות עבודה זה גם שכר והדברים, זה גם חלק. גב' אלינור מטלון:

 לא, לא. מר זוהר נוימרק:

 אי אפשר לעשות תכניות עבודה בלי עובדים. אז זה קשור. לון:גב' אלינור מט

 אני לא מדבר על משהו שהוא לא קשור. די, הגזמתם. מר ניסן זכריה:

 אני רק רוצה לומר משהו. ניסן אתה יודע אתה מחליט, גב' בתיה כהן:

 ניסן, לא ניסן. פעם שנייה.  מר ניסן זכריה:

 חודש ניסן.  מר זוהר נוימרק:

אתה מחליט וקובע ומגדיר בלי לדעת. אחד הדברים שהמציאות מלמדת לי  ה כהן:גב' בתי

 שאנחנו מצליחים לגייס עובדות חדשות בעיקר לגיל הרך,

 עובדים. גב' אלינור מטלון:

 לא, עובדות. עובדות. גב' בתיה כהן:

 עובדים. מר ניסן זכריה:

 עובדים ועובדות.  גב' אלינור מטלון:

ת ועובדים חדשים בעיקר. אני כרגע מדברת על הגיל הרך ולשם זה עובדו גב' בתיה כהן:

בעיקר מה שיש, אנחנו מצליחים לגייס כשמדובר בשכר שעתי הרבה יותר 

 גבוה מזה שניתן לעובדים,

 זה לא במסגרת ההסכם הקיבוצי, תגידי את זה. מר ניסן זכריה:

 י.אני רוצה לשים את זה במסגרת של ההסכם הקיבוצ גב' בתיה כהן:

 לא, מר ניסן זכריה:

 היא רוצה להסדיר את זה. ניסן זה מחוץ לסדר היום. מר זוהר נוימרק:

 אני לא רוצה לשים את זה מחוץ להסכם. גב' בתיה כהן:

 מה לא, זוהר.  מר ניסן זכריה:

 תן לה לסיים, יש תכניות עבודה. מר זוהר נוימרק:

 היא אומרת, אז מה אם היא אומרת.  מר ניסן זכריה:

 אז אתה תקשיב ואתה תראה שלשם אנחנו מכוונים.  גב' בתיה כהן:

 אני יודע בדיוק מה הנושא הזה. מר ניסן זכריה:
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ניסן אני רק אגיד לך שבקיץ הבקשה הגיעה דווקא מהוועד לפתוח את  גב' לילך שץ:

 ההסכם הקיבוצי. אני מילאתי את הכול בזמנו.

 על יום החופשה, על יום המחלה הראשון. ברור, העובדים רוצים לוותר מר ניסן זכריה:

 ממש לא, ממש לא.  גב' לילך שץ:

מה לא? הלא זה הכותרת של ההסכם. העובדים מקבלים על היום הראשון  מר ניסן זכריה:

 מחלה, זה מה שהיא אמרה, לא אני אמרתי את זה.

 תן לה לסיים את ההצגה של תכניות עבודה.  מר זוהר נוימרק:

 ן צ'אנס, אני עוד לא התחלתי. תן צ'אנס. ת גב' בתיה כהן:

 הנחת העבודה שלנו אם אנחנו מדברים רגע, אלינור, גב' לילך שץ:

 כן אני איתך. גב' אלינור מטלון:

תכניות עבודה זה מה אנחנו מתכננים. אין שום פער בין הרצון שלנו להיטיב  גב' לילך שץ:

מעסיקה עובדים עם העובדים כי בסופו של דבר הרשת הזאת היא רשת ש

שאמורים לעבוד עם הקהילה ואנחנו רוצים את העובדים שלנו הכי טובים, 

הכי מסורים, הכי מאמינים ועובדים מהלב והנשמה. אז בשביל זה אין לנו, 

אנחנו לא חלוקי דעות לעניין הזה. אני ברשותכם כן אלך רגע לתכניות 

כמו שבתיה אמרה,  העבודה וגם אולי אפילו נצליח להקריא לכם שני דברים.

אנחנו את הפוקוס נשים פה בנושא של עבודה קהילתית וקהילתיות. ואנחנו 

גם יודעים שהעבודה והנחת העבודה שלנו מדברת על זה שאם אנחנו מדברים 

על קהילתיות שזה מצב שבו אנחנו במרחב גיאוגרפי פועלים יחד שהרעיון 

כות יחסים בין תושבים הוא לחבר בסופו של דבר ולייצר מערכות אמון ומער

כדי לקדם את קהילתם, את החוסן הקהילתי ואנחנו נראה איך זה בא לידי 

ביטוי פה. אני כן רוצה רגע לבוא להגיד שהנחות העבודה שאנחנו עובדים 

איתם וגם אחר כך יתחבר למטרות העירוניות כי אנחנו כן בסופו של דבר 

אז אנחנו מדברים על מדברים שפה עם העירייה ואנחנו מינהל קהילה, 

מפסיביות לפרואקטיביות ושתושבים כן יגידו, יאמרו, יהיו שותפים, יבחרו 

את הדברים, יקדמו את האג'נדות וגם יוציאו לפועל חלק מהדברים. אנחנו 

מדברים מהפנאי לכל תחומי החיים. דיברתם פה על נת"ע ועל כל מיני 

א יכולים להתעלם מזה דברים. אנחנו חד משמעית מדברים על זה שאנחנו ל

שהעיר מה שנקרא משתנה ומשנה את פניה ואנחנו רוצים את התושבים 

מעורבים וגם משפיעים על דברים שיקרו וגם יגידו איפה אפשר להקל ואיפה 

אפשר לסייע כדי שהתקופה הזאת שהעיר נבנית ומתפתחת תהיה תקופה 

ר שכל דבר יותר טובה לתושבים וכמובן לכולנו. הקהילה במרכז זה אומ

שאנחנו עושים כרשת קהילה ופנאי אנחנו רוצים לראות איך אנחנו מקדמים 

את התפיסות וכדומה ומה שחילקתי פה כשהתחלנו זה הרשימה שרשומה 
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פה זה תושבים שהמליצו. זה לא טקס עובד מצטיין, זה לא הארגון בחר. זה 

ת שאפשר תושבים שבחרו את העובדים, רצו להגיד תודה ולומר יש כאן צוו

לקדם ולעשות ביחד ורוב הדברים שהומלצו העובדות הגיל הרך במקרה 

הזה, זה באמת על עשייה קהילתית משותפת לא רק על העבודה היומיומית, 

על המעבר. ומקהילה לקהילות ואנחנו רגע נגיד על מה אנחנו מדברים, 

כזים מר 8חילקנו את העיר למרחבים. אנחנו כולנו יודעים ובתיה אמרה שיש 

קהילתיים. זאת אומרת שבעיר יש אזורים ללא מרכז קהילתי אבל אנחנו כן 

יוצאים אל השכונות ואנחנו מיד נראה איך זה בא לידי ביטוי כשהרעיון 

בסופו של דבר זה שאיפה שאין מרכז קהילתי בשכונה אנחנו נצא לגינות 

בבוקר, ולשכונה, ונעבור בתוך בתי הספר. ריבוי שימושים, בית ספר עובד 

אחר הצהריים אפשר לעשות יופי של שלוחה קהילתית ולקדם בעצם את 

העשייה הקהילתית בתוך בתי הספר. אז רגע בואו נראה. אנחנו לקחנו ואנחנו 

. אתם קיבלתם את briefהראנו את תכניות העבודה ופה אני אתן לכם 

תם עמודים, יכולתם לקרוא לעומק. אני יודעת שגם קרא 200החוברת. כמעט 

לעומק, אין לי ספק בכלל אבל אני כן רציתי להראות מקבץ, רציתי להראות 

מקבץ, יפה. ורצינו רגע להראות מקבץ לפי מטרות העיר של עיריית חולון. 

אז אם אנחנו מדברים על חולון עיר הילדים אז אנחנו מדברים אז אני לא, 

חשוב אז  אי אפשר עיר הילדים ולא הנוער. אתם יודעים שהנוער לא פחות

תסתכלו רגע ותראו שיש לנו את נאות שושנים, בתי קפה שכונתיים בהפעלת 

בני נוער. אם אנחנו מדברים על תחום בתי הספר אז כן יש תכנית של קוראים 

בצהרונים לצמצם את פערי הקריאה במסגרת הצהרונים לאור הקורונה. 

חנו יודעים אנחנו מדברים על גני הסיפור שזה המותג של עיר הילדים ואנ

שאפשר להכריע ולייצר שם יופי של פעילות ואני רוצה ככה, אתם ראיתם את 

הכול. אנחנו, אני רוצה להראות לכם סרטון קטן. בשנה שעברה להזכירכם 

ואמרנו שאנחנו הולכים לבנות מרכז  family truck-סיפרנו לכם על ה

אה שחנכנו קהילתי נודד ומסתובב. אז אנחנו רוצים להראות לכם את התוצ

ממש מה שנקרא בחנוכה ובחגים עשינו פיילוט וזה ירוץ עכשיו בכל הקיץ, 

 בסוכות.

 בכל הקיץ? כל הקיץ אין לנו זמן. סרטון לכל הקיץ עכשיו ירוץ? מר מורן ישראל:

 לא, למה לכל הקיץ? חס וחלילה. גב' לילך שץ:

 .19:00-לא, כי הסביבה צריכה לסיים ב מר מורן ישראל:

 אתה רוצה שנסיים מורן? יונת דיין:עו"ד 

שעות  3תתפלאי. כשיש שני ילדים בבית ואחד מהם אתה צריך להאכיל כל  מר מורן ישראל:

 אתה יודע להיות תמציתי יותר ותכליתי יותר. זה לא חיסרון זה יתרון.

 אצלי, אני שמחה לשמוע את זה. 10שלישי תכף בת  עו"ד יונת דיין:
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שתדעי לך שהורים עובדים מקצועיים יותר וממוקדים יותר. זה לא נכון,  מר מורן ישראל:

 חיסרון זה יתרון.

 מורן, אתה לא מציע שנפתח את זה לשאלות במקום? מר ניסן זכריה:

 אנחנו גם נשמח. זוהר, בואו נעבור לשלב של השאלות. קראנו את החומר. מר מורן ישראל:

 . אנחנו עוברים רגע לנושא של,נשלח לכם, נשלח לכם הכול. בסדר גב' בתיה כהן:

 היא חיכתה עד עכשיו. תן לה לפחות להציג. מר זוהר נוימרק:

 היית פותח איתה. מר מורן ישראל:

נשלח לכם את הסרטון ביוטיוב, אתם תהנו ואתם תראו יופי של מרכז  גב' לילך שץ:

קהילתי נודד שהגיע עד לגינות הציבוריות לפעול. שירות, אם אנחנו 

רגע על שירות וכל מה שקשור מבחינתנו זה מי שביקר אותנו וראה  מסתכלים

את המרכז לשירות אבל יש מערך שירות שכל הזמן מעביר סקרים ובודק 

שביעות רצון ומשפר את מה שנעשה. אנחנו עושים תכנית עומק במרכז 

קהילתי בן גוריון לאור קולות של תושבים לעשות שם עבודת עומק כדי 

שירות. אנחנו מדברים על פתיחת מסגרות במקהלות, באמת לשפר את ה

להנגיש שירות לציבור התורני בעיר ולא רק שיגיע הציבור למקהלות אלא 

להנגיש את זה לשכונות שבהן יש צורך. אנחנו מדברים על הנגשה של פעילות 

עד הבית. הורות במשפחה עם אגף קהילה שעובד בשיתוף עם הרשת. סלון, 

לון. אז כל הדברים שאפשר להנגיש כדי שזה יהיה קרוב מה שנקרא הורות בס

לתושב אנחנו נעשה ונעבוד קשה כדי שזה יקרה ובעיקר אנחנו מדברים על 

הסיפור גם של נגישות. גם בתוכן וגם הנגישות הפיזית, יש תכנית שלמה 

לנגישות מבנים ויש תכנית שלמה לנגישות. אנחנו עכשיו בפברואר יוצא מן 

וה שראיתם את כל הפעילויות והפרסומים על הסיפור של הכלל, אני מקו

 הנגשה והכלה והכללה של אנשים עם מוגבלויות. 

 הנגשה כוללת את מתנ"ס לזרוס דרך אגב? מר ניסן זכריה:

 מה? גב' לילך שץ:

 הנגשה כוללת את מתנ"ס לזרוס? מר ניסן זכריה:

הקומה הראשונה, כן. בתכנית עבודה, עוד הפעם, לא בשנה הזאת כל  כרגע גב' לילך שץ:

המבנים אבל כן יחד עם החברה הכלכלית והתכנית העירונית כל המבנים 

יהיו מונגשים. הראשונים עכשיו שנכנסים זה חנקין שעובר למלת"ו, נאות 

רחל כבר בתכנית ההנגשה, רעים מרכז למחול רעים והמעלית וככה אנחנו 

שלוש כל המרכזים צריכים להיות -עבודה. לדעתי בשנתיים בתכנית

 מונגשים.

 אבל בלזרוס יש בעיה קשה עם הספרייה, את מכירה את הבעיה שם? מר ניסן זכריה:



 559פרוטוקול  05.02.2023ליום  65ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18-מועצת העיר ה

 

93 
 

אני מכירה, ברור. ולכן כשצריך אז אנחנו מורידים למטה אבל כן, אני מקווה  גב' לילך שץ:

 היה מעלית כי זה חוק.שלכולם, בסוף מה זה אני מקווה? בסוף לכולם י

 זה חוק, חייבים להיות.  מר זוהר נוימרק:

 חייבים, כן.  גב' לילך שץ:

 מתי הכוונה אבל? יש לך מושג מתי הכוונה? מר ניסן זכריה:

 אני לא זוכרת בלזרוס את התאריך המשוער, יש תכנית, גב' לילך שץ:

 היא תבדוק ותחזור אליך. מר זוהר נוימרק:

לי בעיה. כן, יש לנו את התכנית של השנתיים הקרובות, איזה מרכזים  אין גב' לילך שץ:

 ובלוחות הזמנים, כן.

 אבל היה תאריך לחוק הנגישות לכל המבנים הציבוריים. מר מאיר חלבי:

 אבל דחו את החוק הזה. גב' לילך שץ:

 ומאריכים אותו כל הזמן. מר מורן ישראל:

 דחו את היישום.  גב' לילך שץ:

העירייה לא באמת יכולה, אין ברשותה את מספיק הכסף כדי להנגיש את  שראל:מר מורן י

הכול. הכנסת יכולה לחוקק מה שהיא רוצה, אם היא לא תתקצב את 

 הרשויות שזה יקרה זה לא יקרה.

 זה סכומים של מיליארדים. מר זוהר נוימרק:

 ברור, ברור.  מר מורן ישראל:

 בנאות רחל, גב' לילך שץ:

 יש ניתוק לחלוטין ממה שהממשלה רוצה. ראל:מר מורן יש

 משרד החינוך לא עוזר לנו? מר זאב ניסים:

 לצערנו. כי המקום צריך להיות מונגש. מר מורן ישראל:

 הכי קל להגיד לרשויות המקומיות שההשפעה התקציבית היא אפס. עו"ד יונת דיין:

ת זה ועושה את זה מהר אני חייבת לומר שמה שהרשות יכולה היא עושה א גב' לילך שץ:

מאוד. יש תכנית באמת לתעדוף, גם ברעים שזה מקומות איפה שצריך ובסוף 

 גם בלזרוס. אין ספק שיהיה גם. יחסית הקומה הראשונה מונגשת.

 לא, אבל קומה השנייה היא בעייתית. הספרייה אף אחד לא יכול לעלות.  מר ניסן זכריה:

 זה. נכון. יצטרכו לפתור את גב' לילך שץ:

 יפתרו את זה. מר זוהר נוימרק:
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אז קהילה וקשר לתושב. אנחנו מדברים על תכניות, אתם מכירים את זה  גב' לילך שץ:

 חלקכם.

 אלינור, אלינור, מר זוהר נוימרק:

 מה עם המגרש כדורגל נו, במתנ"ס של הדתיים?  מר קובי מכלוף:

 גם את זה כבר פתחו ברוך ה'. גב' לילך שץ:

 לא פתחו.  מכלוף:מר קובי 

בטח שפותחים, משנים שם גם את המתקנים. אבל רגע. קשר וקהילה,  גב' לילך שץ:

קהילה קשר. די אני עם הפרעת קשב, אני צריכה רגע לסיים ואז תשאלו את 

כל השאלות בסדר? קובי. בנושא של קהילה וקשר לתושב, בעיקר שמנו פה 

קת בפיתוח ובעבודת עומק ואתם ראיתם את זה, אין שכונה היום שלא עוס

עם פעילים, קבוצות החוסן בתהליכים שהם תהליכים באמת לעודד 

 פרואקטיביות. כן. 

אני חייב להעיר הערה. בואנו לשנת בחירות כמו שאתם יודעים. אני מסב את  מר מורן ישראל:

תשומת לבכם שבפלטפורמות כאלה ואחרות אסור שתהיינה מזוהות או 

מאחר והם בהנהלת העיר ולא כאלה שהם לא. ולכן  פתוחות לנבחרי ציבור

זה לא חוגי בית של אף אחד, אף אחד מהאירועים החברתיים שמתקיימים 

בתוך הרשת. אני מסב את תשומת לבכם בגלל שאני יודע שאתם מקפידים 

אופים כאלה ואחרים שמן הסתם ראש העיר -על זה כי אני פשוט רואה פוטו

כל מפגש חברתי של הרשת שזה לא פתוח רשאי להשתתף ומשתתף כמעט ב

 לשאר חברי המועצה,

 לא, לא, לא, רגע, גב' לילך שץ:

 ואני רק אומר, מר מורן ישראל:

 בוא, בוא, מורן, מר זוהר נוימרק:

 אני אומר לכם זה מה שקורה. מר מורן ישראל:

 לא, חברים יקרים, גב' לילך שץ:

כי אתם כדרג מקצועי לא רוצה להיכנס  אני מסב את תשומת לבכם מר מורן ישראל:

 לסיטואציות.

 אז אני רגע משהו חד משמעית. העבודה שלנו, גב' לילך שץ:

 פגיעה בשוויוניות. מר מורן ישראל:

מורן העבודה שלנו חד משמעית היא עבודה קהילתית שמטרתה בסופו של  גב' לילך שץ:

עכשיו אני אגיד  דבר הוא לאפשר לתושבים להשפיע על איכות החיים שלהם.

רגע ויתקן אותי אם אני טועה פה ראובן ברשותך, נכון? בקטע הזה, ויש פה 
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מישהו שהיה חבר בחוסן קהילתי כשזאת עבודה קהילתית אין שום קשר 

לראש העיר. הוא לא מגיע למפגשים האלה. הוא לא אמור להגיע למפגשים 

קהילה, זה אנחנו. האלה. מי שמכשיר זה אנשי מקצוע, מי שמכשיר זה רכזי ה

 בסופו של דבר זה תושבים לתושבים.

 לילך אני יודע, מר מורן ישראל:

 מורן, מורן, מר זוהר נוימרק:

 אני מסב את תשומת לבכם. רגע שנייה זוהר, אל תיקטע אותי. מר מורן ישראל:

 לא, אני קוטע.  מר זוהר נוימרק:

 אתה אל, מר מורן ישראל:

 ת דיבור.אין לך זכו מר זוהר נוימרק:

 אל תצעק. מר מורן ישראל:

 לא, אין לך זכות דיבור. מר זוהר נוימרק:

 אתה צורח, ככה אתה מנהל ישיבות? מר מורן ישראל:

 אין לך זכות דיבור.  מר זוהר נוימרק:

 תקשיב. מר מורן ישראל:

 זה לא דיאלוג. מר זוהר נוימרק:

 תקשיב. ברור שזה דיון. מר מורן ישראל:

 לא רוצה לשמוע אותך. נוימרק:מר זוהר 

 מה זאת אומרת? מר מורן ישראל:

 כי אין לך זכות דיבור. מר זוהר נוימרק:

 למה אתה צורח? מר מורן ישראל:

 אתה לא מבין? מר זוהר נוימרק:

 מה זה ההתנהגות הזאת? זוהר. מר מורן ישראל:

 אתה לא יכול, מר זוהר נוימרק:

 תקשיב. תקשיבו, מה אתה לא מתבייש? מר מורן ישראל:

 מה זה תקשיב, אני לא רוצה לתת לך זכות דיבור. אתה לא מבין את זה? מר זוהר נוימרק:

אתה רוצה להוציא אותי, תוציא אותי. אני רק מעיר הערה ומסב את תשומת  מר מורן ישראל:

 לבכם. מצוין.

 חד משמעית. גב' לילך שץ:
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 ורן.אתה חצוף. בואנ'ה, אתה חצוף מ מר זוהר נוימרק:

אתה יכול לקרוא לסדר, ככה זה נקרא בישיבה ואני אחליט מה לעשות עם  מר מורן ישראל:

 הקריאה לסדר.

 תעשה מה שאתה רוצה. מר זוהר נוימרק:

אני רוצה להסב את תשומת הלב, אני אמשיך רגע, בסופו של דבר אנחנו פה  גב' לילץ שץ:

ח רגע לדוגמה שאם דרג מקצועי שהמטרה שלנו לעשות עבודת עומק. אני אק

אנחנו מדברים על מינהל קהילה ועל ארגון אז שטיינברג שכולכם כמרכז 

למוזיקה זו תכנית קהילתית שהשנה אנחנו בית שטיינברג עובד עם אמנים 

מקומיים, אנשי מוזיקה, אנשי אמנות, מייצרים סדרה וקונצרטים כדי לתת 

לית לתושבים להם במה להופיע. וגם הסדרה הזאת מה שנקרא תהיה סמ

אזרחים ותיקים שרוצים לשמוע מוזיקה בבוקר בבית שטיינברג וזה מה 

שנקרא קהילתי לחלוטין. אז אני רוצה להראות דוגמה לאיך מרכז עירוני, 

 7קונסרבטוריון שזכה עכשיו בדירוג הגבוה ביותר של משרד החינוך, דירוג 

ר נוסף קראתם אולי כולכם, יודע גם להסתכל על הצד הקהילתי. דב

ששטיינברג הולך לעשות זה לעבוד מאוד מאוד קשה כדי למצוא משאב 

חיצוני למלגות כדי שכל ילד וילדה או נער או נערה שרוצים ללמוד 

בקונסרבטוריון וקשה כלכלית היום לממן לימודי מוזיקה ואנחנו יודעים 

שזה אחד הדברים היקרים היום לשלם, יוכלו להגיע וללמוד שמה שנקרא 

 לשלם. אפשר

 יש תבחינים ברורים לאיך? מר מורן ישראל:

 מה? גב' לילך שץ:

 יש תבחינים ברורים? מר מורן ישראל:

 ברור שיש. מר זוהר נוימרק:

יהיה. קודם כל רגע, קודם כל מגייסים את המשאבים, יהיה תבחינים. זה  גב' לילך שץ:

 כסף שהוא כסף של תרומות, של פילנתרופיה. לא כסף ציבורי.

 למה לא? יכול להיות שגם כסף ציבורי יכול לממן מלגות כזה ולכן, מורן ישראל: מר

 דרך קולות קוראים, דרך קולות קוראים אנחנו ניגש. גב' לילך שץ:

אתם תקבעו את הקריטריונים ויכול להיות שזה חלק משיקול הדעת שלנו  מר מורן ישראל:

וסף כמו חוג לכל בוועדות הכספים ובהגדרת התקציב האם להקצות כסף נ

 ילד. טענתם כשהעלינו את הנושא של חוק לכל ילד,

 יהיה מאצ'ינג לכל דבר. מר זוהר נוימרק:
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רגע. טענתם את הנושא כשהעלינו את החוג לכל ילד שאתם רוצים לעשות  מר מורן ישראל:

את זה דיפרנציאלית גם לאנשים שיותר זקוקים לזה. תקבעו תבחינים, 

 ה השיקול הכלכלי ונקבל החלטות פה.תביאו את זה, נראה מ

יהיה. יהיה כולל יש תכניות חיצוניות שמגיעות כמו מפתחות וכדומה  גב' לילך שץ:

לעולים, לעולים חדשים, כן. זה לא יהיה על דעתנו מה שנקרא. זה בתבחינים 

 מסודרים, בהחלט כן.

 לילך אני חייבת להגיד, גב' אלינור מטלון:

בוא, תני לה לסיים כבר. תנו להם לסיים, אחרי זה יהיה זמן לשאלות.  אלינור מר זוהר נוימרק:

 אתם לא נותנים לה. אתם לא נותנים לה, שאלות זה בסוף. תנו לה לסיים.

 אבל אני רוצה, גב' אלינור מטלון:

 לא את לא רוצה כי אני לא נותן לך לדבר. מר זוהר נוימרק:

 אתה יכול לא, גב' אלינור מטלון:

 תסיימי בסוף יהיה לך זכות דיבור. לא,  נוימרק:מר זוהר 

 אבל אני רוצה להגיד דווקא משהו טוב. גב' אלינור מטלון:

 לא, אני קורא אותך לסדר פעם ראשונה.  מר זוהר נוימרק:

 בסדר, גם מוטי קורא אותי. גב' אלינור מטלון:

 אני קורא אותך לסדר פעם שנייה. מר זוהר נוימרק:

 סבבה, אז אתה גבר. יופי. עכשיו אתה רוצה להקשיב שנייה? גב' אלינור מטלון:

 לא גבר, אבל תני לה לסיים ואז יהיה זמן לשאלות. למה את עושה את זה? מר זוהר נוימרק:

 אני מבטיחה שנענה על הכול. גב' לילך שץ:

 בלילה, 22:00 מר זוהר נוימרק:

אלה, להגיד הפוך שתפתחו את זה למה תמיד אני לא בסדר? לא שאלה, לא ש גב' אלינור מטלון:

גם את ההופעות האלה לאחר הצהריים כי זה מדהים. מגיעים הרבה אנשים 

 שזה מחמאות טובות. תפתחו את זה גם לאחר צהריים אם אפשר.

 אבל לפעמים בסוף אתה לא יכול להספיק, יש מצגת ארוכה, מה זאת אומרת. מר מורן ישראל:

 . לא זהו, זה האחרון גב' לילך שץ:

 תנו לה לסיים. מר זוהר נוימרק:

לא, לא, זה השקף האחרון. אתם התבלבלתם, להפך. חבר'ה אנחנו ממוקדים  גב' לילך שץ:

וזה שקף אחרון. משבר האקלים. אנחנו כולנו עוסקים בזה, זה אחת 

מהמטרות של העיר גם איך אנחנו מצמצמים. אנחנו בחלק שלנו, בחלקת 
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תית לא יכולים כנראה להשפיע על תאורות האלוהים שלנו של עבודה קהיל

או על דברים שהם תשתיות. אנחנו כן יכולים להשפיע בחינוך ולכן אתם 

תשימו לב, אפרופו מרכז קהילתי לזרוס, עובר תהליך של מרכז ירוק. בנאות 

שושנים המעון עושה תהליך של מעון ירוק. אנחנו כן עובדים על נושא של 

של  well being-. מבחינתנו קיימות זה גם השיפור ואיכות חיים ועבודה

אזרחים ותיקים. יש הרבה מאוד תכניות שראיתם שעוסקות בנושא של 

אזרחים ותיקים ואנחנו מדברים גם על כל מה שקשור לחיים ואקולוגיה, 

גינות קהילתיות ואחריות של התושבים לדבר הזה. אני רגע אגיד רגע, בסדר? 

ע פה. המומחיות שלנו מעבר לזה שאנחנו רשת קהילה ופנאי, תסתכלו רג

עוסקים בשותפות עם תושבים, אנחנו לא עושים כמעט שום דבר לבד, אוקיי? 

ואלה השותפים שלנו ברשות וככה סימנו מה זה שותפות של תכניות 

משותפות ועבודת עומק. אנחנו עובדים בצמוד להרבה מאוד מינהלים, 

ועניין ויש לנו את השחקן הנוסף  אגפים ומחלקות על מנת לקדם תחומי תוכן

שהוא שותף שלנו טבעי של החברה למתנ"סים. גם החברה למתנ"סים אם 

זה בהזרמה של תכניות, אנחנו עכשיו פותחים מרכז המראה. אתם קראתם, 

בנווה ארזים, מרכז המראה בשיתוף עם אגף החדשנות. אנחנו הולכים לגייס 

ריים שנותנת כלים ומאפשרת מה בני נוער לתכנית של יזמות אחר הצה 100

שנקרא לבני נוער שהם לא חייבים להיות בכיתות המצטיינות או בכיתות 

המחוננים או כאלה שכבר לומדים את זה אלא לכל נער ונערה שיש להם 

תשוקה שרוצים להשפיע ואנחנו מכוונים את זה ליזמות טכנולוגית ויזמות 

ני מקווה שאתם נוכל לספר חברתית. ממש עכשיו אנחנו פותחים את זה. א

לכם הם יגיע להאקתון לתחרות ויעלו לגמר, לא יעלו לגמר. אבל בסופו של 

דבר יש לא מעט צרכים מיוחדים. אני רוצה להראות לכם וסליחה שאני 

אראה לכם את זה, זה נראה לי חשוב. פברואר יוצא מן הכלל, התחלנו ט"ו 

ם תוכלו מה שנקרא לשאול בשבט אתם רואים ואנחנו רוצים לסיים ואז את

אותי את הכול, בסדר. אני רוצה רגע אם זה כן יצליח, חשבתי שפה התנאים 

 הם יותר טובים מבחינת היוטיוב. זה עולה? יופי. 

 )סרטון מוקרן באולם(

 זה נעשה חודש לפני שאתם רואים את זה.  גב' לילך שץ:

 תגדילי. גב' נעה צ'פליצקי:

יך שנעשה עם מאות אנשים. מה שאתם ראיתם פה זה חודש זה הפוך. תהל גב' לילך שץ:

ימים שלמדו כל המגוונים, צרכים מיוחדים, ילדים, הורים, בני נוער, 

אזרחים ותיקים, כיתות, בתי ספר אבל זה לא הגימיק של השיר. זה חודש 

שלם שהם עוברים פעילות עומק בקבלת האחר. אנחנו רואים כמה לפעמים 

סובלנות או התוקפנות או האי יכולת להכיל את הסובלנות או חוסר ה

השונים, זה פשוט עבודה שמחלחלת אתם לא יודעים איזו חוויה זו הייתה 
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לילדים וכשמחר בבוקר ילד קטן יראה מישהו שמדבר קצת מוזר ואחרת הוא 

אולי פחות יצחק. וזה אולי בעיקר המטרה העיקרית שלנו ועכשיו תשאלו את 

 .כל השאלות שאתם רוצים

 למה לא מופיע פה צהרון של גפן ורימון? מר ניסן זכריה:

 מה? גב' לילך שץ:

 זה לא היה בהמלצות. גב' אלינור מטלון:

 כי לא המליצו. גב' לילך שץ:

 לא המליצו? למה לא המליצו? מר ניסן זכריה:

 אני לא יודעת, תשאל את ההורים. גב' לילך שץ:

 ה שם? מה את לא יודעת את המקר מר ניסן זכריה:

 לא. גב' לילך שץ:

 בטוח שאת לא יודעת? מר ניסן זכריה:

 על מה אתה מדבר? גב' לילך שץ:

 את יודעת על מה אני מדבר. מר ניסן זכריה:

לא, אני פחות מכירה את התחום של הצהרונים גני ילדים בבתי ספר. אני  גב' לילך שץ:

 יותר מכירה. 

 אולי תספרי לנו על מה מדובר? מה מדובר?את יודעת על  בתיה מכירה? מר ניסן זכריה:

 מה אתה רוצה לדעת?  גב' בתיה כהן:

 ביחד, נכון? 8-ו 3שלומדים שם ילדים בני  מר ניסן זכריה:

 מה?  גב בתיה כהן:

 כן. מר ניסן זכריה:

 בגנים? 8ניסן יש לנו ילדים בני  גב' לילך שץ:

 בגנים? 8איזה  גב' בתיה כהן:

 ם, יש צהרון שמשותף לילדי גני וילדי בית ספר.יש ילדי מר ניסן זכריה:

 לא, ניסן. גב' בתיה כהן:

 מה לא? מר ניסן זכריה:

 ניסן אתה שואל אז תן לי לענות. גב' בתיה כהן:

 טוב, תעני. מר ניסן זכריה:
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. זה פער הגילים שיש. 5וחלקם בני  3מדובר בילדים שבתחילת השנה היו בני  גב' בתיה כהן:

צהרונים שהם צהרונים משותפים.  10יש לנו קבוצות כאלה נוספות. יש 

 הבעיה שם הייתה האסלות ודנתם בזה קודם, או דיברתם על זה קודם.

 לא, לא על האסלות. אני מדבר על שילוב של ילדים. מר ניסן זכריה:

 אבל אני עונה לך רגע.  גב' בתיה כהן:

 לא, לא על אסלות. מר ניסן זכריה:

 תן לה לענות. מר זוהר נוימרק:

 שילוב הילדים, גב' בתיה כהן:

 תן לה לענות. גב' נעה צ'פליצקי:

 כי גם הנושא של האסלות היה קושי והייתי בו. גב' בתיה כהן:

 נו מה נעה באמת. נעה את ממש, את ממש מתחילה להגזים כבר נעה. מר ניסן זכריה:

 רוצה גם לשאול.אני  גב' נעה צ'פליצקי:

 אז לכי תשבי שם, נו מה, בחייך. מר ניסן זכריה:

 אני גם רוצה לשאול, תן לה לסיים. גב' נעה צ'פליצקי:

הם לא דבר חריג. אני מכירה את התחום הזה הרבה  5וילדים בני  3ילדים בני  גב' בתיה כהן:

 מאוד שנים.

 זה לא חריג? מר ניסן זכריה:

דבר חריג. אני גם רוצה להגיד לך משהו, שיש לי את הזכות לבקר לא, זה לא  גב' בתיה כהן:

בצהרונים והייתי בצהרון. לראות פעילות, לעקוב, ללוות, להסתכל על 

 הילדים.

 אבל יש בעיות שם. אבל יש בעיות, מר ניסן זכריה:

 ניסן אין בעיות שם. גב' בתיה כהן:

שם מתחילים לפתח התנהגות של ההורים מתלוננים, יש בעיות. הילדים  מר ניסן זכריה:

 תינוקות, זה נראה לא הגיוני מה. 

 ניסן האמן לי, גב' בתיה כהן:

 את מכירה את זה לא? מר ניסן זכריה:

תקשיב. אני עניתי. אני מכירה, אני מטפלת ישירות. אני הייתי פיזית במקום  גב' בתיה כהן:

וירה מצוינת לעשות תצפית, להתבונן ולראות. אני חוזרת ואומרת, יש או

 בצהרון. הילדים חווים חוויה נפלאה,

 אז ההורים משקרים? זה מה שאת אומרת נו מה. מר ניסן זכריה:
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 אל תכניס מילים לפי.  גב' בתיה כהן:

 זוהר רגע. זוהר, רגע זוהר אי אפשר לשאול אותה? מר ניסן זכריה:

 היא מדברת על תכניות עבודה. תן לה. מר זוהר נוימרק:

 אל תכניס מילים לפי.  כהן:גב' בתיה 

 גם אם אפשר לשאול זוהר? מה, אתה מגזים. מר ניסן זכריה:

 לא, תבוא תשאל. מר זוהר נוימרק:

אני שואל אותה אם ההורים משקרים. אם היא תגיד כן אז זה בסדר, מקובל  מר ניסן זכריה:

 עליי גם. שאלה. שאלה לגיטימית. 

 לים לפה.ניסן אל תכניס לה מי מר זוהר נוימרק:

 ? נו באמת. 6יהיה עם ילד בן  3זוהר היית מסכים שהילד שלך בן  מר ניסן זכריה:

 .6לא ילד בן  גב' בתיה כהן:

 זה מה שיש שם גברתי.  מר ניסן זכריה:

 .3הלוואי והיה לי ילד בן  מר זוהר נוימרק:

 זה מה שיש שם. זה לא נכון. מר ניסן זכריה:

 לך ניסן,אני רוצה לומר  גב' בתיה כהן:

 הייתה פגישה אצל מוטי או לא? מר ניסן זכריה:

 ניסן, גב' בתיה כהן:

 הייתה פגישה אצל מוטי? מר ניסן זכריה:

ניסן אתה מדבר על מקרה אחד, ניסן אבל זה מקרה אחד ספציפי של הורה,  מר יוסי זיידה:

 של הורה מסוים,

 אבל יש בעיה שם עם הילד. נכון. מר ניסן זכריה:

 שהאופציה או לא בכלל או לא זה. זיידה:מר יוסי 

 לא, אתה גם מכיר את זה וזה בעיה, צריך להתמודד איתה. מר ניסן זכריה:

 אבל זה לא הנושא ניסן. אנחנו מדברים על תכניות עבודה, זה נושא פרטני.  מר זוהר נוימרק:

ה יפה? נו למה לא הנושא? אז מה הנושא, לקרוא את החוברת הזאת כמה שז מר ניסן זכריה:

 באמת.

 לא אבל דווקא אני רוצה לשאול כללית דווקא בנושא הזה. גב' נעה צ'פליצקי:

 באמת זוהר. זוהר אם הכול בסדר אז לא היינו צריכים לבוא לפה, נו מה. מר ניסן זכריה:

 לא אבל בסדר, זה לא על סדר היום. הנה מורן הצביע יפה. ניתן לו לדבר. מר זוהר נוימרק:



 559פרוטוקול  05.02.2023ליום  65ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18-מועצת העיר ה

 

102 
 

רגע, לא סיימתי. לא סיימתי. אז אני רוצה להבין, הייתה פגישה אצל מוטי  זכריה:מר ניסן 

 או לא בנושא הזה הספציפי?

 בוא ניסן,  מר זוהר נויימרק:

 האם ההורים, מר ניסן זכריה:

 אם אתה תיתן לי לסיים את המשפט, גב' בתיה כהן:

 אני שואל, מר ניסן זכריה:

 ניסן בוא, מר זוהר נוימרק:

 אתם לא מאשרים, ן זכריה:מר ניס

 אתה לא מאפשר לי. גב' בתיה כהן:

 זה לא על סדר היום. מר זוהר נוימרק:

 הייתה פגישה אצל מוטי, גב' בתיה כהן:

 זוהר, זוהר. מר ניסן זכריה:

 זה לא על סדר היום זה נושא פרטני. מר זוהר נוימרק:

 זה נו באמת. אבל זוהר זה כן על סדר היום כי מדברים על מר ניסן זכריה:

 הייתה פגישה אצל מוטי בנושא האסלות. גב' בתיה כהן:

 על הסדר תכנית העבודה. עו"ד יונת דיין:

 לא, בנושא של הילדים הקטנים עם הגדולים. מר ניסן זכריה:

תסלח לי, תסלח לי. ניסן האמן לי שהנושא המרכזי שלשמו התכנסנו היה  גב' בתיה כהן:

 נושא האסלות. 

 לא נכון. יה:מר ניסן זכר

 זה היה הדבר שהטריד את האבא. מר יוסי זיידה:

 אבל אני עונה לך. העלו באותה ישיבה, גב' בתיה כהן:

 ניסן זה הדבר שהאבא דיבר עליו, הייתי בפגישה. מר יוסי זיידה:

הגילים ושילוב הגילים.  הגיעה, הגיעה אימא נוספת והעלתה את הנושא של גב' בתיה כהן:

 ניסן, אני אשת פדגוגיה הרבה מאוד שנים.

 בסדר גמור. מר ניסן זכריה:

הייתי במקום. הלכתי לראות, לפגוש, לשמוע. עד רמה של בחינת המשחקים  גב' בתיה כהן:

המגוונים כי הקושי הגדול של ההורים הוא בכך שהילדים הגדולים עולים 

 .3-בני הלמטה לגן שבו פועלים הילדים 
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 נכון. מר ניסן זכריה:

אבל זה התחיל מגובה האסלות ומצאנו פתרון לכך וזה עבר לנושא של  גב' בתיה כהן:

 פדגוגיה ותוכן.

 מה הפתרון של האסלות דרך אגב? מר ניסן זכריה:

 אז אני עונה לך. גב' בתיה כהן:

 תן לה לסיים ניסן. מר זוהר נוימרק:

 זוהר נו מה, אל תגזים. זוהר אל תגזים.אבל אני שואל,  מר ניסן זכריה:

 אבל תן לה לסיים, היא מדברת. מר זוהר נוימרק:

מה, מה  זוהר אל תגזים. היא עונה, אני רוצה לדעת. מה. מה שאלתי אותה? מר ניסן זכריה:

אני שואל שאלות. אני לא בא אליה בתלונות,  אני מאשים אותה במשהו?

 מאשים אותה גם.חודשים אני גם לא  3היא בסך הכול 

שני פתרונות לנושא. אחד, כשהייתי במקום פתחתי את כל החדרים. יש שם  גב' בתיה כהן:

חדר שירותים שמשרת את הצוות. האסלה בגובה הנורמטיבי. ביקשתי 

לפתוח את התא הזה לשירות הילדים. התא נפתח, לקח יומיים. דיברנו עם 

ביל ביקשנו להחליף את הצוותים, הבנו את הנושא. נפתח התא הזה. במק

אחת האסלות הקטנות לאסלה יותר גדולה. העירייה יודעת, יש הזמנת 

 עבודה וזה ייעשה. 

 אז זה לא נעשה עדיין? מר ניסן זכריה:

 אמרתי, גב' בתיה כהן:

 ייעשה. מר זוהר נוימרק:

 ניסן יש תא אחד גדול שפתוח, גב' בתיה כהן:

 חודש. אבל הפגישה הייתה לפני מר ניסן זכריה:

 לילדים. תקשיב, אבל אני עונה לך. גב' בתיה כהן:

 אבל הפגישה הייתה לפני חודש אבל. מר ניסן זכריה:

 לא ניסן, מר זוהר נוימרק:

 הנקודה, הקושי היה של הילדים, גב' בתיה כהן:

 זוהר, זוהר זה לא הוגן, מר ניסן זכריה:

 זה נושא כללי. אתה מתעסק פה באסלה? יש פה תכניות עבודה  מר זוהר נוימרק:

זוהר זה לא הוגן, זוהר זה לא הוגן כי מדובר פה על ילדים קטנים. אני לא  מר ניסן זכריה:

 שואל פה שאלה בשביל להקניט אותה. באמת שלא. אין לי כוונה כזאת.
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 אני דואגת לילדים, האמן לי, אני עונה שוב. גב' בתיה כהן:

ת דואגת לילדים ואת חושבת שילדים בגילים כאלה יהיו ביחד זה אז אם א מר ניסן זכריה:

 בסדר גם.

 ניסן בוודאי. גב' בתיה כהן:

להיות ביחד. גם התפתחותית  5-ו 4, 3מקצועית ופדגוגית אין בעיה עם גילאי  גב' לילך שץ:

 זה גם יכול לסייע מאוד מקצועית.

 לשני הצדדים, בדיוק. גב' בתיה כהן:

 אני לא חושב שזה נכון. מר ניסן זכריה:

 חד משמעית. גב' לילך שץ:

 אבל אתה לא איש מקצוע. מר זוהר נוימרק:

 גם ביכולת של הגדולים להיות הרבה יותר רגישים לקטנים, גב' לילך שץ:

 מה, מה אמרת? מר ניסן זכריה:

 וגם הקטנים מתפתחים. גב' לילך שץ:

יש מקצוע. הם אנשי מקצוע. היא אמרה שאתה לא איש מקצוע, גם אני לא א מר זוהר נוימרק:

 לך שהם אנשי מקצוע.

היא אומרת את זה, היא גם אמרה, היא גם אמרה שהיא בעד לשפר את תנאי  מר ניסן זכריה:

 העובדים ולהוריד להם ימי מחלה, אז מה? היא גם אשת מקצוע.

 תנו למורן לדבר. מר זוהר נוימרק:

 ה ימי מחלה.אני לא אמרתי שאני מוריד גב' בתיה כהן:

 רגע, שאלה אחרונה. מר ניסן זכריה:

 כל מה שאני, לא ניסן אתה לא נתת לי לסיים את המשפט, גב' בתיה כהן:

 רגע, גברתי. גברתי בסדר, בסדר אני הבנתי. אני הבנתי את מה שאת אומרת. מר ניסן זכריה:

 של ימי המחלה. מה שאני התחלתי לומר, גב' בתיה כהן:

 ניסן זה לא חקירה בבית משפט. תן לה לסיים. עו"ד יונת דיין:

 אני הבנתי את מה שאת אומרת, מר ניסן זכריה:

 שהם יקבלו עבור יום מחלה ראשון יוצר, גב' בתיה כהן:

 אני הבנתי מה שאת אומרת. האם את, האם את בעד,  מר ניסן זכריה:

 היעדרויות בדצמבר. 155 גב' בתיה כהן:

 להעלות את שכר העובדים?האם את רוצה  מר ניסן זכריה:
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 אל תטיח בי משהו שאתה לא נותן לסגור, גב' בתיה כהן:

 רגע אם את רוצה להעלות את שכר העובדים, מר ניסן זכריה:

 ניסן, ניסן די. ניסן די. מר זוהר נוימרק:

 אני חוזרת ואומרת.  גב' בתיה כהן:

 די, די. מר זוהר נוימרק:

 לא זוהר, מר ניסן זכריה:

 לא אבל זה לא הנושא עכשיו. נוימרק:מר זוהר 

 אני שואל זוהר. מר ניסן זכריה:

 לא אבל אתה לא יכול לשאול. מר זוהר נוימרק:

 אני שואל, מה אתה רוצה זוהר? מר ניסן זכריה:

 אבל זה לא לעניין. מר זוהר נוימרק:

 אתה מפריע לי. מר ניסן זכריה:

 לדבר.תן לה להציג, אתה לא נותן לה  מר זוהר נוימרק:

 האם, האם, האם גברתי, מר ניסן זכריה:

 בוא, תן לה, עזוב. זה לא לעניין. די ניסן.  מר זוהר נוימרק:

תירגעי, אני לא אתן לך לדבר עד שהיא לא תענה לי. די מה, מה זה הקטע  מר ניסן זכריה:

 הזה.

 די ניסן בוא, אני קורא אותך לסדר. די זה לא לעניין. מר זוהר נוימרק:

 זוהר אתה תקרא אותי זוהר, אתה תקרא אותי, בסדר.  סן זכריה:מר ני

 ניסן אתה, אני חוזר, מר זוהר נוימרק:

 אני רוצה בבקשה, מר ניסן זכריה:

 אתה יכול לקרוא עוד פעם לסדר, אותי כן. גב' אלינור מטלון:

לשפר לא, אני רוצה בבקשה לדעת. האם את רוצה לפתוח את ההסכם בשביל  מר ניסן זכריה:

 את תנאי העובדים? זה הכוונה שלך?

 זה לא מה שעל סדר היום. עו"ד יונת דיין:

 אבל זה לא על סדר היום ניסן. מר זוהר נוימרק:

 אבל היא ענתה על זה, תנו לה לענות.  מר ניסן זכריה:

 אבל זה לא על סדר היום כרגע. עו"ד יונת דיין:
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 יונת, בבקשה. מר ניסן זכריה:

 בלילה, 22:00השעה  :עו"ד יונת דיין

 בסדר, אני כבר מסיים. מר ניסן זכריה:

 בשיא הרצינות. עו"ד יונת דיין:

 בסדר, לא יותר מזה. האם זו הכוונה שלך? מר ניסן זכריה:

 מטרת פתיחת ההסכם לייצר הסכם נכון יותר לטובת העובדים, גב' בתיה כהן:

 מה זה לטובת העובדים, מר ניסן זכריה:

 שיאפשר, גב' בתיה כהן:

 לטובת העובדים. מר זוהר נוימרק:

 אתה ממשיך לשאול שאלות. גב' בתיה כהן:

 לא, מה זה לטובת העובדים, כן. מר ניסן זכריה:

 כשיהיה הסכם אתה תדע. גב' לילך שץ:

 כשיהיה הסכם אתה תהיה, אתה תדע אותו ותכיר אותו ותבין אותו. גב' בתיה כהן:

 שלהם?לשפר את התנאים  מר ניסן זכריה:

 זאת אומרת שהתנאים אחרי כל זה יהיו יותר טובים, מר קובי מכלוף:

 לטובת העובדים. גב' בתיה כהן:

 אי אפשר לדעת. מר יוסי זיידה:

חבר'ה בואו, הסכם קיבוצי כולל המון סעיפים. זה לא עכשיו הזמן לדון  מר אמנון ארץ קדושה:

 בסעיפים האלה.

 ן. זה לא עכשיו ניסן. יאללה מורן.ברור, זה לא העניי מר זוהר נוימרק:

 אנחנו לא התחלנו את ההסכם, בכלל לא סגרנו, לא התחלנו אותו. גב' לילך שץ:

עמודים, תורידו  193דברים. קודם כל קיבלנו אוגדן מכובד בהיקף שלו,  3 מר מורן ישראל:

עמודים. אז קודם כל יש עבודה כדי לתכניות עבודה,  192את השער, בסדר. 

עבודה אני מכיר את זה מהרמה האישית עוד כשהייתי יותר בנערותי  תכניות

שנה, הייתי יושב באותם כנסים של תכניות עבודה ומכירים  20כבר עוד מעט 

אותם. רק לפרוטוקול, אני אשמח שהתמלול יכניס לפרוטוקול גם את 

המילות, את המילים של השיר המקסים שהראו פה עם הקליפ היפה 

י שגם יהיה רשום אריק איינשטיין ומיקי גבריאלוב והמרגש שהיה כד

שהשתתפו גם בדיון במילים שלו. שני דברים שאני רוצה להעיר ברשותכם 

למה שהגשתם, כי הגשתם עבודה שהיא מקיפה ויש פה המון יעדים והמון 
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מטרות, נתחיל ממטרות ויעדים שהצבתם שהם, אתם והמנהלים ואני מניח 

עותי, שני דברים שיש לי להעיר. אחד, בביטוי שזה הליך שהוא ארוך ומשמ

שאתם משתמשים, המילים זה משהו שהוא מבנה תודעה כמו שאנחנו 

יודעים, השימוש במילה מינהל קהילה עלול להתפרש או לחשוב או להבנות 

כאילו רשת קהילה ופנאי מנהלת קהילה. כי זה השורש, ורשת קהילה היא 

במקרה הרצוי של מה שהיינו רוצים כי  facilitator-. היא הmanager-לא ה

לא היינו רוצים שתנהלו את הקהילה שלנו אלא תובילו אותם ותתנו להם 

את הכלים. ולכן השפה היא דבר שהוא חשוב גם בהטמעה למטה. הדבר השני 

שהוא בעיניי יותר חשוב, אני אלך רגע למופע סיכום שאני סיימתי את 

לי ומול האולם המלא שהיה שם עבודתי ברשת. עמדתי מול החניכים ש

וציטטתי מתוך התלמוד את אמור אמר רבי הרבא, הרבה למדתי מרבותיי, 

מחבריי יותר מאלו ומתלמידיי יותר מכולם. אז אם אני הקטן יכול ללמד 

איזשהו משהו שנאמר, בכל פעם שאתם מביאים לפה תכניות עבודה בשנים 

היפתח רק במה העתיד. בכל האחרונות, תכניות עבודה לא יכולות כל פעם ל

פעם אנחנו מבקשים לראות את הביצוע של מה שהוגדרו המטרות והיעדים 

בשנים הקודמות ואיפה אתם רואים שהצלחתם ואיפה לא. כי אם לא, 

שנייה, יכול להיות שעשיתם תהליך כזה. אני מדבר על האוגדן שקיבלנו. לא 

מה שאתם מגישים לנו יכול להיות שזה עבודה פנימית שלכם וזה לא. זה, 

כדירקטוריון, האסיפה הכללית אם נדייק במילים של העמותה מעין עירונית 

שלנו. אנחנו רוצים לדעת ולראות גם את המקומות שבהם הצבתם יעדים 

ומטרות ולא עמדנו בהם. אנחנו רוצים לראות, שנייה, את התמונה הכוללת. 

פחות לשים חלק אני חושב שככה צריכים לפתוח תכניות עבודה או ל

משמעותי ומהותי כי אם אנחנו לא יודעים ללמוד מחוסר ההצלחות שלנו או 

מדברים שאנחנו מציבים, אני אומר לכם וראיתי את זה בכמה וכמה כנסי 

תכניות עבודה בשנים עברו, כל פעם אומרים את אותם מטרה, את אותו 

ומד על זה היעד ואומרים זה יקרה עד אפריל השנה בטוח. ואף אחד לא ע

 שנים. 5שזה כבר נאמר 

אז רגע מורן, אני אגיד רגע שני דברים ואני אענה. אתה אומר שזה כמה שנים  גב' לילך שץ:

ואני עונה את אותה תשובה בקטע הזה. אין לי שום בעיה גם לעשות בקרה 

אם יחליטו שעושים בקרה ומביאים בקרה. חשוב שיהיה ברור, אנחנו כל 

עושים בקרות ברמזור. אנחנו יודעים בדיוק מה בוצע, מה שנה ביוני וביולי 

יולי? כדי שמשהו שהוא, מה שקרה -לא בוצע. למה אנחנו עושים את זה ביוני

מה שהוא אדום כי לא היה תקציב, כי לא קיבלנו את האישורים או משהו 

 קרה אנחנו מבינים,

 אז המסמכים קיימים אצלכם כבר? מר מורן ישראל:

 כן, בטח. יש אקסלים מסודרים. גב' לילך שץ:
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 נשמח לקבל אותם. מר מורן ישראל:

יחליטו שצריך לעשות בקרה אז נבוא ונציג, אני אומרת את זה אותו דבר כי  גב' לילך שץ:

 אנחנו את העבודה עושים בכל מקרה.

ואני אזכיר מה שאני אומרת כנראה כל שנה כזאת שהמטרה של הדיון פה  עו"ד יונת דיין:

 ר את תכנית העבודה על השנה קדימה כדי, הוא לאש

 לאשר או להציג? מר ראובן קייקוב:

לאשר. כדי להנות מפטור במכרז מהתקשרות עם הרשת בהתאם להנחיות  עו"ד יונת דיין:

 אגף תאגידים עירוניים במשרד הפנים. 

 אז אני, מר מורן ישראל:

 אז אין בעיה. גב' לילך שץ:

 הייתה קשורה למה שאני אמרתי אני מניח.זה הערה שלא  מר מורן ישראל:

לא, אתה מבקש את הביקורת על העבר. אנחנו פה כרגע לא בביקורת על  עו"ד יונת דיין:

 העבר, על בקרה.

אני אומר שהעתיד הוא בהגדרה חלק ממה שקרה, גם אי אפשר כל פעם  מר מורן ישראל:

 להגדיר עתיד עתיד ולא לראות מה קרה.

 להחליט שאם רוצים שנציג בקרה,צריך  גב' לילך שץ:

 אז אם החלטנו ויש למישהו התנגדות, מר מורן ישראל:

 מורן אנחנו לא מתווכחים. גב' לילך שץ:

 יאללה, יש עוד שאלות? מר זוהר נוימרק:

מצוין. רגע שנייה. רק כדי שנוכל לקבל החלטה של המועצה אם יש למישהו  מר מורן ישראל:

 הבקרה?התנגדות שיציגו לנו גם את 

 זוהר. עו"ד יונת דיין:

 בוא, בוא. מר זוהר נוימרק:

 למה לא? מותר לנו במסגרת סעיף להעלות. מר מורן ישראל:

 לא עכשיו, אחרי זה. נעה. מר זוהר נוימרק:

 שוב, המטרה פה היא לא, עו"ד יונת דיין:

 את לא יכולה לקטוע. מר מורן ישראל:

 של רשת קהילה ופנאי, לא כאסיפה כללית, כיו"ר ולא כדירקטוריון עו"ד יונת דיין:

 לא, כחלק מהצגת תכניות עבודה בעינינו, מר מורן ישראל:
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 בעיניך. עו"ד יונת דיין:

 בעיניך, בעיניך. מר זוהר נוימרק:

בעיניי ואני מבקש את רשות חבריי שכשיציגו לנו תכניות עבודה, יציגו לנו  מר מורן ישראל:

 ה של השנה הקודמת. כי אחרת,גם את הביצוע של תכניות עבוד

 זה לא על, מר זוהר נוימרק:

זה ממש על הפרק כי על הפרק זה תכניות עבודה ובכל פעם מציגים לנו את  מר מורן ישראל:

זה בתמונה חסרה ואני מבקש שחבריי יאשרו את הדבר הזה שנראה. חבר'ה 

 מה הפסול בזה? אני לא מבין.

 וד.זה גם הגיוני מא גב' אלינור מטלון:

גם לא ביקשתי את זה כרגע ומנעתי מכם לאשר תכניות עבודה אלא אמרתי  מר מורן ישראל:

לכם איך אני חושב שזה צריך לקרות לעתיד. זה גם יקרה לעתיד, אם זה 

איתכם או בלעדיכם זוהר חלאס עם השטויות שלכם, תקשיבו פעם. וזה לא 

ל ישיבה בצורה אתם, תקשיבו אתם. תפסיקו להיות אטומים. תפסיקו לנה

 שהיא חד חד ערכית כמו שבא לכם.

 אולי אתה אטום? אולי אתה חושב שאתה יודע הכול ואתה רוצה, מר זוהר נוימרק:

לא, אני לא יודע. אני שואל. אני חוקר, כי אותך אני לא שמעתי פעם אחת  מר מורן ישראל:

 אותך שואל שאלה בישיבה. פעם אחת.

 ,מורן, מורן גב' נעה צ'פליצקי:

 אל תגיד לי שאני אטום. מר מורן ישראל:

 אם אני שואל שאלות פה בישיבות אני שואל מה שצריך. מר זוהר נוימרק:

 אנחנו במלחמה? גב' נעה צ'פליצקי:

 לא יודע, מה זה ההערה שאני אטום. מר מורן ישראל:

ה שרציתי. שנים האחרונות, לילך, את בטוח יודעת אבל זה לא מ 3-אנחנו ב גב' נעה צ'פליצקי:

 , אני צודקת? 3-4מנכ"ליות,  3שנים האחרונות התחלפו  3-ב

 שלוש.-שנתיים גב' אלינור מטלון:

 לא משנה. אז אני אומרת, גב' נעה צ'פליצקי:

 מסיבות רפואיות ורפואה שלמה. מר מורן ישראל:

 כן, לצערנו. רפואה שלמה לכולם. גב' לילך שץ:

קרדיט, בואו ניתן לה קרדיט מינימלי, מינימלי. לילך כבר בואו ניתן לה  גב' נעה צ'פליצקי:

 שנים, אני מכירה את לילך עוד,
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 אני עונה את אותה תשובה. תחליטו שעושים בקרה, נבוא עם בקרה. גב' לילך שץ:

 אז בואו קרדיט מינימלי. מה שאתה אומר מורן לא סותר. לא סותר. גב' נעה צ'פליצקי:

 תחליטו זה מה שיקרה. אני אומר בוא נחליט.לילך אומרת  מר מורן ישראל:

 אבל אני בכלל רציתי לשאול משהו אחר. גב' נעה צ'פליצקי:

בכל מקרה אני מבקש לעיין בבקשה במסמך כחלק מרשותנו לעיין בכל  מר מורן ישראל:

 מסמך, בסדר? במה שקרה בעבר. 

 אני רוצה לשאול משהו אחר. גב' נעה צ'פליצקי:

 סלים, אתה מוזמן לעיין בהם בשמחה עם הערות.יש אק גב' לילך שץ:

אני רציתי משהו אחר לגמרי. כשאתם מאחדים צהרונים וגם אני שומעת את  גב' נעה צ'פליצקי:

 זה כמו ניסן למרות שהוא התנפל עליי, אבל בסדר.

 לא התנפלתי, את התפרצת לי. מר ניסן זכריה:

 ים,לא חשוב, גם אני שומעת כבר שנ גב' נעה צ'פליצקי:

 לא היית רוצה שאני אפריע לך עכשיו. מר ניסן זכריה:

 שנים, ואני באה ממערכת חינוך ולילך יודעת שזה לא הדבר הכי נכון לשים, גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל היא אמרה שזה טוב. מר ניסן זכריה:

 לשים,  גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל היא אמרה שזה טוב, היא ממליצה על זה. מר ניסן זכריה:

. אני מבינה וכולנו יודעים 5-ו 4-ו 3רגע ניסן אבל עכשיו אני מדברת. גילאי  ב' נעה צ'פליצקי:ג

שיש מצוקת כוח אדם שלא היו דברים כאלה שנים וגם אחרי הקורונה ומאז 

 הקורונה אין כוח אדם, אין סייעות, אין מדריכות,

 זה מצוקה ארצית, זה ברמה ארצית. מר זוהר נוימרק:

זה ארצי, בסדר. אני אומרת. אז אני שואלת, אני שואלת וזה לא הכי נכון  ליצקי:גב' נעה צ'פ

נמשך כלפי מעלה אבל לפעמים גם  3-אז נכון שלפעמים ה 5עם  3לשים בני 

נמשך כלפי מטה. כולנו יודעים גם בתוך הבית, גם זה קורה. לא משנה,  5-ה

ם האם אתם זה לא הדבר הכי חשוב. השאלה שלי, כשאתם מאחדים צהרוני

נותנים יותר כוח אדם לכל מיני כמו שאמרת פדגוגי, לא פדגוגי, לפעילויות 

ביחד כי זה כמו שאנחנו יודעים שיש אלימות  5-ו 3מסוימות שהן לא כולן 

-וב 80-וב 10-וב 9-וב 5-וב 4-וב 3-. יש אלימות ב5-ו 4-ו 3-גם בלי שום קשר ל

40 . 

ידיה של נעה בתור מי שהולך להכניס ילדה שעוד  אני ממש רוצה לחזק את מר מורן ישראל:

 ,3לפני גיל 
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 רגע שנייה. גב' נעה צ'פליצקי:

 אני מחזק את ידייך, אני אומר. מר מורן ישראל:

סביר  3לא, אני אומרת שאלה שנכנסים פעם ראשונה לגנים העירוניים בגיל  גב' נעה צ'פליצקי:

ם גמולים חלקם לא להניח שהם באים מחממה של גן פרטי והם לא, חלק

גמולים. באמת, השאלה אם אתם נותנים עוד כוח אדם למרות שאין כוח 

. אגב, בקריית מיכה אני יודעת שאין 5, 4, 3-אדם כדי לתת מענה מיטבי ל

 גם בגן לא רק בצהרונים. 5-ו 4, 3גנים אז כולם שם ביחד 

אני אענה בהקשר הזה, תודה על השאלה. אני אענה בהקשר הזה ככה.  גב' בתיה כהן:

בתחילת השנה קבוצה כזו קודם כל יש לה מובילה ויש לה מטפלת. חלק 

מהפעילויות נעשות בנפרד. יש משחקים שונים שמותאמים לגיל. אני באופן 

פיזי הלכתי לראות ולוודא שהמשחקים מותאמים לגיל כי בגן הזה יש 

ים יותר כמו שאמרתי. הגדולים עולים למעלה. יש לנו ארונות משחקים לקטנ

שלנו עם חומרים משלנו. חלק מהפעילויות נעשות בנפרד. חלק מהפעילויות 

נעשות ביחד. יש מערך שלם של הדרכה עם תשומת לב להבדלים בגילים 

וליכולת של כל אחת, של כל מהגילים האלה באמת לבוא לידי ביטוי. איפה 

פשרי, מה מזין ומה רצוי להפריד. כוח אדם מעבר לזה אנחנו קשה, איפה א

 לא יכולים לתת יום יום שעה שעה. אנחנו כן מכניסים שני חוגים מותאמים,

 בנות שירות? גב' נעה צ'פליצקי:

 אנחנו מחפשים כל הזמן, אנחנו נשמח אם תעזרו לנו. גב' בתיה כהן:

 מחפשים בנרות. מר זוהר נוימרק:

נשמח. הדלת שלנו פתוחה. בנות שירות זה, זה אוצר, זה נכס. ילדים לקראת  גב' בתיה כהן:

גיוס. הם אוצר. אנחנו מנסים בכל דרך אפשרית כדי לתת פשוט תגבור. יש 

אנשי מקצוע שיהיה עוד כוח שיוכל לתת חיזוק, עזרה, חיבוק, כל מה שעוד 

 אפשר. 

טרה הם הראשונים שיכנסו כשיש אקס 3ובדרך כלל בתחילת שנה בגילאי  גב' לילך שץ:

 האקסטרות, בקטנטנים בעדיפות.

 אלרון רצה, אלרון. מר זוהר נוימרק:

שתי שאלות. אחת, אחת התלונות שתמיד עולה זה מחירי הקייטנות ומה  מר אלרון פנחס:

 אפשר לעשות בדבר הזה. דבר שני,

 הם סובסדו מאוד. מר יוסי זיידה:

 סליחה? מר אלרון פנחס:

 הם סובסדו בקיץ. :גב' בתיה כהן
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 העירייה סבסדה. מר יוסי זיידה:

ולגבי כל המידע הזה על כל הפעילויות שיש, האם זה באמת מגיע לכולם כי  מר אלרון פנחס:

אני אחד שדווקא די מעורה בחינוך ולא הכול אני מכיר. אז מה ערוצי הדיוור 

 שיש לכם?

 קודם כל את אתר הרשת אתה מכיר? גב' לילך שץ:

 כן,  ון פנחס:מר אלר

אז הכול עולה אוטומטית לאתר הרשת. יש קבוצות וכאן אני עוד הפעם, זה  גב' לילך שץ:

מאוד תלוי. יש קבוצות בשכונות, יש קבוצות קהילתיות. השאלה אם אתה 

בוחר להיכנס לקבוצה הזאת או לא בוחר להיכנס לקבוצה הזאת. דרך אתר, 

ים בזה. להגיד לך שאנחנו לאתר העירייה, מעביר crossבדרך כלל יש 

 מצליחים,

 יש דפי פייסבוק. גב' בתיה כהן:

 כן, בפייסבוק. להגיד לך שמגיעים לכולם? הלוואי. אם היה את, גב' לילך שץ:

 עשו מאמץ להגדיל. מר זוהר נוימרק:

 לא, לא, גב' לילך שץ:

ה זה כלי החוברת לא מגיע לכל. החוברת, תראו, עוד פעם. תכניות העבוד גב' בתיה כהן:

פנים ארגוני, כלי ניהולי, ארגוני, פדגוגי כדי לייצר באמת ארגון שעובד לאור 

כיוון, שפה, מחויבות. באמת עם ראייה שיש גם תוצרים שנדרשים להם. זאת 

המטרה של תכניות העבודה. הקהילה אמורה להנות ממה שתכניות העבודה 

 מייצרות.

 או ממה שהם מייצרים. גב' לילך שץ:

או ממה שהקהילה מייצרת. יוזמות, מרצונות, מצרכים. זה הערך המוסף  תיה כהן:גב' ב

 הגדול שאני רואה.

 תודה רבה, בתיה תודה רבה. מר זוהר נוימרק:

 יש אירוע, מר קובי מכלוף:

 תודה רבה. גב' בתיה כהן:

 בוא נעבור עכשיו להצבעה. מר זוהר נוימרק:

 , לא פותחים את זה בכלל. אין, אתה סתם.אחוז לא קוראים את זה 90 מר קובי מכלוף:

בואו נעשה הצבעה. מי בעד? עוד פעם, מי בעד תכניות העבודה כפי שהוצגו  מר זוהר נוימרק:

 על ידי בתיה ולילך. מי בעד? 

 מי בעד? מר קובי מכלוף:
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 בעד.  11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר זוהר נוימרק:

 מבקשים להעלות,אנחנו  מר מורן ישראל:

 יש בנגד? מה? מר זוהר נוימרק:

 רק להעלות להצבעה גם את ההצעה שלי. מר מורן ישראל:

 היה מישהו שהוא יצא ואמר שהוא בעד. גב' לילך שץ:

 לא, זאב. עו"ד יונת דיין:

 בעד. יש מישהו מתנגד?  12 מר זוהר נוימרק:

 , מה אולי תסמס להם?לא, אי אפשר ככה. או שהם באים להצביע מר מורן ישראל:

 הם פה, הם פה. מר זוהר נויימרק:

 מצוין. מר מורן ישראל:

 אני נגד זוהר. מר ניסן זכריה:

 אושרנגד. יש נמנעים? אין,  1, 13 מר זוהר נוימרק:

 אני רואה שאתם עושים פוליטיקה במקום להצביע על דברים שחשובים. מר מורן ישראל:

 אני לא, אני בעד. מר מאיר חלבי:

נגד. עבר, ההצעה עברה. תודה רבה. יש עוד שני  1בעד,  13בעד. אז יש  מר זוהר נוימרק:

 סעיפים.

יש עוד שני סעיפים ובקשה של מורן. מוטי פה, יש לנו שני סעיפים. מוטי שני  מר יוסי זיידה:

 סעיפים. מוטי שני סעיפים אחרונים פה.

 בלילה מוטי. 22:00מוטי,  עו"ד יונת דיין:

 בלילה פעם.  12מה, ישבנו עד  צ'פליצקי: גב' נעה

 תודה נעה.  עו"ד יונת דיין:

 ביי, לילה טוב.  גב' אלינור מטלון:
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רו"ח מוטי גולנסקי, נציג  –הארכות כהונתו של חבר הועד המנהל עמותת עליו"ן  .33

 ציבור

 . הארכת כהונתו של33טוב חברים אני ברשותכם ממשיך את הישיבה. סעיף  מר מוטי ששון:

 חבר הועד המנהל עמותת עליו"ן רו"ח מוטי גולנסקי נציג ציבור. מי בעד?

 כמה זמן הוא כבר, כמה זמן הוא כבר נציג? מר ראובן קייקוב:

 קדנציה אחת. עו"ד יונת דיין:

 קדנציה אחת, יכול עוד קדנציה. מר מוטי ששון:

 אני שואל. מר ראובן קייקוב:

 מותר שתיים.  מר יוסי זיידה:

 בעד. מי נגד? מי נמנע? 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 ששון: מר מוטי

 חברת העמותה אלינור, התייחסותך. מר יוסי זיידה:

 . 2 מר מוטי ששון:

מה זאת אומרת? נציגי הציבור מחולקים בדרך כלל ואני רגיל שאתם לא  מר מורן ישראל:

 רוצים לחלק אותם.

 ני עובר לסעיף הבא. . אאושרנמנעים,  2 מר מוטי ששון:

 מינוי מר יצחק וידבסקי כחבר ועד מנהל בעמותת עליון .34

, 4, 3, 2, 1מינוי מר יצחק וידבסקי כחבר ועד מנהל בעמותת עליון. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 בעד. מי נגד? 14. 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 כנציג ציבור. מר יוסי זיידה:

 חבר ועד מנהל. כי יש, כי משרד הפנים, לא הוא גב' אלינור מטלון:

 קטגוריות. 3אבל הוא נציג ציבור, נציג ציבור. יש  מר יוסי זיידה:

 אושר.אין נגד, אין נמנע.  מי נגד? מי נמנע? מר מוטי ששון:

 נאום מהמקום. מר יוסי זיידה:

 שניות. 60 מר מוטי ששון:

שניות. בבית ספר דינור  60-גיד את זה בדקות אבל בסדר. אני א 3לא נכון, עד  מר מורן ישראל:

התחילו עבודות, היו אמורות העבודות להתקיים בחג החנוכה. לא התקיימו 

בחג החנוכה. הן מתקיימות כרגע במקביל ללימודים. החציצה שם לא 

ברורה, הנהלים שם של היכן מתפנים העובדים וחלקם עושים את צרכיהם 

 על בית הספר לפי תמונות שנשלחו,

 על? "ד יונת דיין:עו
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על בית הספר מאחר ובמסגרת העבודות יש חציצה בין הילדים וביניהם. אבל  מר מורן ישראל:

אף אחד לא הסדיר להם היכן הם יכולים להתפנות ובסופו של דבר גם הם 

אנשים, אז אנא מכם, אנא תסדירו את המקום כדי שיהיה להם. אז אנחנו 

שיהיה ברור בחציצה בין העבודות.  נשמח שהקבלן יביא שירותים כימיים

 אני אראה לך את התמונות.

 מורן נבדוק מחר על הבוקר. מר יוסי זיידה:

 נשמח, תודה.  מר מורן ישראל: 

 או. קיי. הישיבה נעולה, תודה רבה.  מר מוטי ששון:
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